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1  ΞΕΚΙΝΑ ο εμβολιασμός 60άρηδων
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1160.28
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

1.070 κρούσματα, 25 νεκροί, 249 διασωΑηνωμένοι

ο εμβολιασμός 
ιωνόΟάρηδων
Τιθα ανακοινώσει σήμερα 
η κυβέρνηση για το AstraZeneca

ΣΕΛ.3
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1  ΞΕΚΙΝΑ ο εμβολιασμός 60άρηδων
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Τ ι είπε
ο Μητσοτάκηε 
για Johnson 
®Johnson
Αναφορές στην πορεία του εμβολιαστι- 
κού προγράμματος έκανε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης και κατά την εκδήλωση Eu
rope 2021, την οποία διοργάνωσανγερ- 
μανικές εφημερίδες και όπου συμμετεί
χε χθες. «Οι φαρμακευτικές εταιρείες 
θα πρέπει να τιμήσουντα συμβόλαια που 
έχουν υπογράψει με την Ευρωπαϊκή 
Ένωση. Είναι σημαντικά τα εμβόλια που 
έρχονται», είπε ο Κυριάκος Μητσοτά
κης. Συνέχισε λέγοντας πως «για παρά
δειγμα, θα πρέπει να έχουμε επαρκείς 
δόσεις από αυτό της Johnson & John
son. Είναι σημαντικό, γιατί πρόκειται για 
μία δόση, μπορεί να αποθηκευτεί πιο εύ
κολα και πιθανώς ο εμβολιασμός να 
μπορεί να γίνεται και στα φαρμακεία. 
Πρέπει να είμαστε έτοιμοι να επιταχύ
νουμε τη διαδικασία εμβολιασμού».
Ο κ. Μητσοτάκης αναφέρθηκε και στην 
αναγκαιότητα να ξεκινήσει τώρα η συζή
τηση για το πιστοποιητικό εμβολιασμού, 
χωρίς, ωστόσο, να είναι αυτό η απαραί
τητη προϋπόθεση για τις μετακινήσεις. 
«Το πιστοποιητικό εμβολιασμού αφαιρεί 
την αναγκαιότητα του τεστ κατά τις μετα
κινήσεις», τόνισε ο πρωθυπουργός κατά 
την παρέμβασή του.

Εμβόλιο για ious 60-65 
από μέσα Φεβρουάριου

Ε
τοιμη να ανακοινώσει σήμε
ρα ότι το εμβόλιο της Astra
Zeneca δεν θα χρησιμοποι
ηθεί στους πολίτες άνω των 
65 ετών είναι η Εθνική Επιτροπή Εμβο
λιασμών, σύμφωνα με διασταυρωμέ

νες πληροφορίες της «Political», με τις 
σχετικές ανακοινώσεις να αναμένονται 
περί το μεσημέρι.

Την ίδια ώρα, τα αρμόδια για τους 
εμβολιασμούς στελέχη θα αποκωδικο- 
ποιήσουν καιτις βασικές παραμέτρους 
του Plan Β που θατεθείσε εφαρμογή, 
προκειμένου να μην πάνε χαμένες οι 
δόσεις του εμβολίου πουθα έρθουν 
τον Φεβρουάριο και τον Μάρτιο, όπως 
έγραψε ήδη από χθες η «Political».

Σύμφωνα με τις ίδιες πληροφορίες, 
η Εθνική Επιτροπή Εμβολιασμών και η 
κυβέρνηση θα προκρίνουντη δημι
ουργία μιας παράλληλης εμβολιαστι- 
κής γραμμής. Πρακτικά, αυτό σημαίνει 
ότι με το εμβόλιο της AstraZeneca θα 
εμβολιάζονται άνθρωποι νεότερης 
ηλικίας, ξεκινώντας απ' όσους είναι 
από 60 έως 65 ετών. Αρμόδιες πηγές

zer και της Moderna, τα οποία από τον 
Απρίλιο θα πολλαπλασιαστούν.

Υπενθυμίζεται ότι με βάση τον σχε
δίασμά, η Ελλάδα θα παραλάβει 
410.000 δόσεις από την AstraZeneca 
τον Φεβρουάριο και άλλες 540.000 τον 
Μάρτιο, αυξημένες κατά 212.000 δό
σεις, μετά και τη νέα δέσμευση της 
εταιρείας προς την Κομισιόν για παρά
δοση άλλων 9 εκατ. δόσεων το πρώτο 
τρίμηνο του έτους.

Την ίδια ώρα, η Pfizer παραμένει δε
σμευμένη και, κατάτα φαινόμενα, θα 
ανταποκριθεί στη δέσμευση για 1.4 
εκατ. δόσεις το πρώτο τρίμηνο του 
έτους, ενώ η Moderna θα εισφέρει άλ
λες 240.000 δόσεις.

Ώ θα ανακοινώσει 
σήμερα ο Κυριάκος 
για το πρόγραμμα 
εμβολιασμών

Γ ράφει ο
Γ ιώργος Ευγενίδης

g_evgenidis@yahoo.gr

αναφέρουν ότι αυτοί είναι περίπου 
600.000 πολίτες και ο εμβολιασμός 
τους αναμένεται να ξεκινήσει από τα 
μέσα Φεβρουάριου και εντεύθεν, κα
θώς το σύστημα χρειάζεται μερικές 
μέρες, προκειμένου καινα προγραμ- 
ματίσειτα ραντεβού καινα ετοιμάσει 
τις νέες εμβολιαστικές γραμμές.

Την ίδια ώρα, βεβαίως, θα συνεχίζε
ται ο εμβολιασμός όσων είναι πάνω 
από 80 ετών, ενώτις επόμενεςεβδο- 
μάδες, εντός Φεβρουάριου, θα προ
γραμματιστούν και τα ραντεβού για 
όσους είναι 75-80 ετών και στις αρχές 
Μαρτίου θα ανοίξουν τα ραντεβού για 
όσους είναι 70-75 ετών και όσους 
έχουν σοβαρά υποκείμενα νοσήματα, 
λόγω του ότι είναι μεταμοσχευμένοι ή 
καρκινοπαθείς. Αυτή η ηλικιακή ομάδα 
θα εμβολιάζεται με τα εμβόλια της Pfi
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1  Βράζει η Ευρώπη για τις πατέντες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1862.61
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Βράζει η Ευρώπη 
για τις πατέντες
Σε αδιέξοδο το εμβολιαστικό πρόγραμμα, με τις 
φαρμακευτικές εταιρείες να μην ανταποκρίνονται 
στις ανάγκες έγκαιρου εμβολιασμού
Όλοι τώρα συζητούν για άρση της πατέντας των 
εμβολίων και ο Μητσοτάκης είναι και πάλι απών
Τσίπρας: Πρωθυπουργός και υπουργοί, αντί να 
κάνουν το παν για να εξασφαλιστεί η μέγιστη 
δυνατή παραγωγή εμβολίων, μιλούν ως 
εκπρόσωποι των φαρμακοβιομηχανιών
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1  Βράζει η Ευρώπη για τις πατέντες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

«Βράζουν» Αθήνα, 
Θεσσαλονίκη,

| Αχαΐα

11.070
νέα κρούσματα (533 στην Αττική, 
από τα οποία 129 στον Κεντρικό 
Τομέα και 101 στον Δυτικό, 87

Ι
στη Θεσσαλονίκη, 81 στην Αχαΐα, 
55 στην Εύβοια). Ο συνολικός 
αριθμός των κρουσμάτων 
ανέρχεται στα 160.935

249
οι διασωληνωμένοι ασθενείς

25
νέοι θάνατοι, που ανεβάζουν σε 
5.903 τους νεκρούς της 
πανδημίας

Κερδίζει έδαφος η πρόταση 
για άρση της πατέντας
«Η συζήτηση στην Ευρώπη για τις πατέντες των εμβολίων ανοίγει και γίνεται κάθε 
μέρα και πιο ουσιαστική» σχολίασε ο Αλέξης Τσίπρας

Το εμβολιαστικό 
πρόγραμμα 
της Ε.Ε. έχει 

κολλήσει, 
καθώς οι 

φαρμακευτικές 
πολυεθνικές δεν 
ανταποκρίνονται 

επαρκώς στη 
διάθεση του 

εμβολίου παρά 
τις αρχικές 

μεγαλοστομίες. 
«Είμαστε μικρή 

χώρα για να 
διαπραγματευτώ 

με μια 
φαρμακευτική» 

δηλώνει ο 
πρωθυπουργός

Του
ΣΠΥΡΟΥΡΑΠΑΝΑΚΗ

T
o Politico σε εκτενές δημο
σίευμα, με τίτλο «Η Ευρώ
πη δείχνει προς αρπαγή 
πατεντών από τις μεγάλες 
φαρμακευτικές», επισημαίνει ότι στη 
Γερμανία, την Ιταλία, ακόμη και στο 

Ευρωπαϊκό Συμβούλιο, η ρητορική 
για τα πνευματικά δικαιώματα των 
εμβολίων σκληραίνει. «Αλλά μήπως 
μπλοφάρουν;» διερωτάται Politico 
τονίζοντας ότι πρόκειται για διατύ
πωση «μίας αδιανόητης μέχρι πρό
τινος απειλής», να χρησιμοποιη
θούν δηλαδή οι πατέντες για να κα
λυφθεί το έλλειμμα στην παραγωγή 
δόσεων εμβολίων για την Covid-19.

Το έγκριτο site αναφέρεται στην 
οργή ηγεσιών και πολιτών εξαιτίας 
της ανικανότητας των φαρμακευτι
κών να υλοποιήσουν πλήρως τις 
συμφωνίες που έχουν συνάψει με 
την Ε.Ε. για τα εμβόλια κατά της παν

δημίας, η οποία διατυπώνεται από τα 
πλέον επίσημα χείλη στη Γερμανία, 
την Ιταλία και αλλού.

Θυμίζει μάλιστα ότι ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξης Τσίπρας με 
άρθρο του στο ίδιο μέσο έχει καλέ- 
σει ήδη για μία «δεξαμενή πατε
ντών» στην Ευρωπαϊκή Ένωση 
προειδοποιώντας ότι είναι εξαιρε
τικά ασθενής μία στρατηγική με 
την οποία όλη την Ευρώπη εξαρ- 
τάται από έναν μικρό αριθμό φαρ
μακευτικών.

Ο Μητσοτάκης θα συρθεί 
πίσω από τις εξελίξεις

«Η συζήτηση στην Ευρώπη για τις 
πατέντες των εμβολίων ανοίγει και 
γίνεται κάθε μέρα και πιο ουσιαστι
κή» σχολίασε με δημοσίευσή του στο 
Facebook ο Αλ. Τσίπρας. Όπως 
εκτίμησε ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ - 
Π.Σ., στην καλύτερη περίπτωση ο Κ. 
Μητσοτάκης «θα συρθεί πίσω από 
τις εξελίξεις» και θα σπεύσει να οι-

κειοποιηθεί μια εξέλιξη την οποία 
κατήγγειλε. Στη χειρότερη, πρόσθε- 
σε, η ελληνική κοινωνία θα βιώσει 
«ακόμα μια οικτρή αποτυχία μιας 
κυβέρνησης που πορεύεται στην 
πανδημία χωρίς σχέδιο, χωρίς αρ
χές, χωρίς συμμαχίες».

Την ίδια στιγμή ο πρωθυπουργός 
μιλώντας στο Reuters έδειξε ακόμα 
μία φορά απρόθυμος να θέσει το ζή
τημα της άρσης των πατεντών, ενώ 
υπεραμύνθηκε της στάσης της κυ
βέρνησής του ισχυριζόμενος πως 
μια μικρή χώρα δεν μπορεί να δια
πραγματευτεί.

«Ως μικρή χώρα δεν θα ήθελα να 
διαπραγματεύομαι μόνος μου με μία 
μεγάλη φαρμακευτική» είπε χαρα
κτηριστικά. «Χαίρομαι που η Ευρώ
πη διαπραγματεύτηκε ως σύνολο. 
Ναι, υπήρξαν επιπλοκές και ναι 
υπήρξαν ζητήματα, αλλά ας μην χά
νουμε τη μεγάλη εικόνα» πρόσθεσε.

«Η κοινή λογική ορίζει ότι πρέπει 
να κάνουμε ό,τι χρειαστεί για να εμ

βολιαστεί έγκαιρα και με ασφάλεια 
κάθε πολίτης» ανέφερε ακόμη ο Αλ. 
Τσίπρας επισημαίνοντας πως είναι 
αισιόδοξο το ότι αυτή η λογική διέπει 
πλέον πολιτικούς και ηγέτες στα 
ανώτερα κλιμάκια της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης και των εθνικών κυβερνή
σεων, «ακόμα και αν ανήκουμε σε 
διαφορετικούς πολιτικούς χώρους». 
Στρέφοντας τα βέλη του προς την 
κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 
τόνισε ότι η κοινή λογική στην αντι
μετώπιση μιας πανδημίας δεν μπο
ρεί να εμποδίζεται από ιδεολογικές 
αγκυλώσεις.

«Δυστυχώς ο κ. Μητσοτάκης και 
η κυβέρνησή του όχι απλά αδυνα
τούν να συμμετάσχουν σε αυτή τη 
συζήτηση, αλλά εχθρεύονται ή λοι
δορούν κάθε άποψη που αμφισβητεί 
το θέσφατο της κερδοφορίας των με
γάλων ευρωπαϊκών φαρμακευτικών 
προς όφελος της δημόσιας υγείας» 
είπε χαρακτηριστικά και πρόσθεσε:

«Το αποτέλεσμα είναι σήμερα,
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1  Βράζει η Ευρώπη για τις πατέντες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

αντί να έχουμε μια κυβέρνηση που 
κάνει το παν σε διεθνές επίπεδο να 
εξασφαλίσει τη μέγιστη δυνατή πα
ραγωγή εμβολίων, έχουμε έναν 
πρωθυπουργό και υπουργούς που 
μιλούν ως εκπρόσωποι των μεγά
λων φαρμακοβιομηχανιών και ανα
μασούν τις ίδιες δικαιολογίες για τις 
μεγάλες ελλείψεις και τις καθυστε
ρήσεις».

Έλλειψη σοβαρότητας
Με ανάρτησή του στο Twitter ο 

τομεάρχης Εξωτερικών του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ σχολίασε την απόφαση της ιτα
λικής Βουλής, που ζητάει την υπο
στήριξη της πρότασης για άρση της 
πατέντας από τις πολυεθνικές, ενώ 
Ινδία και Νότια Αφρική θέτουν το 
θέμα στον ΠΟΕ. «Πολλές προσωπι
κότητες στηρίζουν την πρόταση.
Όμως για τον κ. Μητσοτάκη ‘στε

ρείται οποιοσδήποτε σοβαρότητας’» 
ανέφερε χαρακτηριστικά ο Γιώργος 
Κατρούγκαλος.
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1  Βράζει η Ευρώπη για τις πατέντες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,4-5 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Πληθαίνουν οι φωνές 
στους κόλπους της Ε.Ε. 
για την άρση των πατεντών
Κατά τη χθεσινή συζήτηση στην Επιτροπή Ανάπτυξης του 
Ευρωκοινοβουλίου για την πρόσβαση των αναπτυσσόμενων κρατών στα 
εμβόλια, πολλοί ομιλητές έθεσαν αυτό το ζήτημα ως τη μοναδική διέξοδο

Τ
ο «μπάχαλο» που δημι- 
ουργήθηκε την περασμέ
νη εβδομάδα με την 
AstraZeneca και τις επα
κόλουθες ελλείψεις σε εμβόλια 
ακόμα και στις χώρες της Ε.Ε. ανα

πόφευκτα ανοίγει τον δρόμο για 
μια πιο σοβαρή συζήτηση για την 
άρση του καθεστώτος πατέντας 
των μεγάλων φαρμακευτικών.

Παρ’ όλο που η Ευρωπαϊκή Επι
τροπή επιμένει στη θέση της ότι δεν 
είναι αυτός ο ενδεδειγμένος τρό
πος να αυξηθεί η παραγωγή εμβο
λίων, οι φωνές που ζητούν την 
άρση της πατέντας δυναμώνουν.

Κατά τη χθεσινή συζήτηση στην 
Επιτροπή Ανάπτυξης του Ευρω
κοινοβουλίου για την πρόσβαση 
των αναπτυσσόμενων κρατών στα 
εμβόλια, πολλοί ομιλητές έθεσαν 
αυτό το ζήτημα ως τη μοναδική διέ
ξοδο. Ακόμα και ο πρόεδρος της 
Επιτροπής και ευρωβουλευτής του 
ΕΛΚ Τόμας Τόμπε παραδέχτηκε 
ότι «οι αναπτυσσόμενες χώρες κιν
δυνεύουν να χάσουν δέκα χρόνια 
προόδου εάν δεν γίνει τίποτα».

«Εάν θέλουμε να καταπολεμήσου
με αποτελεσματικά αυτόν τον ιό, το 
εμβόλιο πρέπει να είναι διαθέσιμο 
για όλους» σημείωσε και ζήτησε 
από την Ε.Ε. «να αναλάβει ηγετικό 
ρόλο στην ενισχυμένη παγκόσμια 
συνεργασία και να τονίσει τον ρόλο 
του μαζικού εμβολιασμού κατά της 
Covid-19 ως παγκόσμιου αγαθού 
για τη δημόσια υγεία».

Από την πλευρά του, ο επίτροπος 
Εσωτερικής Αγοράς Τιερί Μπρε- 
τόν αποκλείει το ενδεχόμενο ανα
διανομής των δικαιωμάτων πατέ
ντας υπογραμμίζοντας ότι θα κάνει 
ό,τι μπορεί για να βοηθήσει τις εται
ρείες να αυξήσουν τις μονάδες πα
ραγωγής τους. «Θα σιγουρευτώ ότι 
θα πάρουν όλα όσα χρειάζονται» 
είπε, σύμφωνα με το Politico, την 
Τετάρτη σε συνέντευξή του σε δη
μοσιογράφους του διεθνούς Τύ
που στις Βρυξέλλες.

Στους ηγέτες η απόφαση
Ωστόσο, παρά την «εμμονή» της 

Επιτροπής να αποδομεί όποια επι
χειρήματα υπέρ της κατάργησης

της πατέντας, το ζήτημα είναι ξε
κάθαρα στα χέρια των ηγετών της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Άλλωστε, 
ο πρόεδρος του Ευρωπαϊκού Συμ
βουλίου Σαρλ Μισέλ είχε τονίσει 
ότι η ΕυρωπάΐκήΈνωση. θα πρέ
πει να χρησιμοποιήσει όλα τα νο
μικά εργαλεία που έχει στη διάθε
σή της για την αύξηση της παρα
γωγής των εμβολίων.

Τέλος, ο Γερμανός υπουργός 
Οικονομίας και Ενέργειας Πίτερ 
Αλτμάιερ, αν και επανέλαβε το βα
σικό επιχείρημα κατά της κατάρ
γησης της πατέντας ότι δεν θα 
βοηθήσει στην αύξηση παραγω
γής, αφού χρειάζεται χρόνος για 
τη δημιουργία νέων μονάδων, 
«απείλησε» ότι εάν αποτύχει η συ
νεργασία με τις φαρμακευτικές, θα 
ήταν «πρόθυμος να συζητήσει μέ
τρα εξαναγκασμού».

Οι 27 ηγέτες πάντως θα έχουν 
την ευκαιρία να συζητήσουν το εν 
λόγω ζήτημα στις 25 Φεβρουάρι
ου, σε νέα τηλεδιάσκεψη για την 
πανδημία που συγκάλεσε ο Σαν 
Μισέλ.
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1  Μια ανάσα την έγκριση του ρωσικού εμβολίου
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

605.53 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μια ανασααπο 
την έγκριση ίου
ρωσικού εμβοή

Ο
λο και πιο έντονο γίνεται... 
το φλερτ της Ε.Ε. με το ρω
σικό εμβόλιο Sputnik-V. Η 
διεθνής κοινότητα δείχνει 
να βάζει στην άκρη τις ψυχροπολεμι

κές διαφορές που έχει μετη Μόσχα, 
ενώ στο Βερολίνο έχουν γίνει οι πρώ
τες συζητήσεις, προκειμένου να προ
χωρήσει η Γερμανία στην παραγωγή 
του εμβολίου. Αφορμή για να αναθερ
μανθεί το ενδιαφέρον της Ευρώπης 
για το Sputnik-V είναι η μελέτη που 
δημοσίευσε το βρετανικό επιστημονι
κό περιοδικό «The Lancet», βάσει της 
οποίαςτο εμβόλιο αποδείχτηκε πως 
έχει υψηλή αποτελεσματικότητα. της 
τάξηςτου 91.67», στηντελευταία κλινι
κή δοκιμασία του. και καλή ανταπό
κριση από τους εθελοντές.

Σύμφωνα με ανακοίνωση του γερ
μανικού υπουργείου Υγείας, «η ρωσι
κή φαρμακευτική εταιρεία του Sput
nik V ενδιαφέρεται για έναν εταίρο, με 
τον οποίο να συνεργαστεί για πιθανή 
κοινή παραγωγή. Προς αυτήντηνκα
τεύθυνση έγινε επαφή μετη φαρμα
κευτική εταιρεία με έδρα την πόλη 
Ντεσΰου». Η Γερμανίδα καγκελάριος 
Άνγκελα Μέρκελ έχει ήδη «κλείσει» 
το μάτι στο ρωσικό εμβόλιο, καθώς σε 
δηλώσεις της σε τηλεοπτικό σταθμό

δήλωσε πως «κάθε εμβόλιο είναι ευ- 
πρόσδεκτο στην Ε.Ε.», προσθέτοντας, 
πάντως, ότι το Sputnik-V θα εγκριθεί 
μόνο εάν έχουν κατατεθεί πρώτα όλα 
τα απαραίτητα έγγραφα στον Ευρω
παϊκό Οργανισμό Φαρμάκων.

Εξάλλου, τη διαβεβαίωση ότι σύν
τομα θα υπάρξουν περισσότερα εμ
βόλια πέραν των τριών που ήδη έχουν 
εγκριθεί εξέφρασε η επίτροπος Υγεί
ας της Ε.Ε. Στέλλα Κυριακίδου, κατά 
την ενημέρωση για τα εμβόλια και τον 
ευρωπαϊκό εμβολιασμό, σε εκδήλω
ση του ΕΛΚ.

Σε ό.τι αφορά την AstraZeneca, οι 
υγειονομικές Αρχές της Δανίας, της 
Ισλανδίας και νωρίτερα της Νορβη
γίας ανακοίνωσαν με τη σειρά τους 
ότι το εμβόλιο θα διατεθεί στους κά
τω των 65 ετών, ελλείψει δεδομένων 
σχετικά με την αποτελεσματικότητα 
του πέραν αυτής της ηλικίας. Τα τρία 
αυτά κράτη υιοθετούν τη γραμμή που 
επέλεξαν να ακολουθήσουν διάφο
ρες χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης, 
όχι. όμως, ο Ευρωπαϊκός Οργανι
σμός Φαρμάκων. Η Νορβηγία και η 
Ισλανδία δεν είναι μέλη της Ε.Ε.. 
όμως συνεργάζονται για την έγκριση 
και τη διάθεση των εμβολίων κατά 
του Covid-19.

1.

ιου'
ZOV/D79
Vaccinesputnik νfacet

COVID-19
Vaccine

Έντονη κριτική
Στο μεταξύ, γερμανικά δημοσιεύ

ματα αναφέρουν ότι ο αντικαγκελά- 
ριος Όλαφ Σολτς «εξερράγη» στο 
Υπουργικό Συμβούλιο και επετέθη 
με δριμύτητα στην Ούρσουλα φον 
ντερΛάιεν, την οποία, πάντως, η καγ
κελάριος Μέρκελ υπερασπίστηκε. 
Πιο συγκεκριμένα, ο υποψήφιος 
καγκελάριος του Σοσιαλδημοκρατι
κού Κόμματος (SPD) επιτέθηκε στην 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή και προσωπι
κά στην Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν 
για το θέμα της προμήθειας εμβο
λίων για τον κορονοϊό. 0 Σολτς λέγε
ται ότι είπε πάνω σε ένα ξέσπασμα 
θυμού ότι η παραγγελία του εμβολί
ου «πήγε πολύ σκ.,.ά».

Τη διαβεβαίωση ότι 
σύντομα θα υπάρξουν 
περισσότερα εμβόήια, 
πέραν των τριών που ήδη 
έχουν εγκριθεί, εξέφρασε 
η επίτροπος Υγείας 
της Ε.Ε. ΣτέόΤία 
Κυριακίδου
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1  «Αίθουσες στις μητροπόλεις για τους
εμβολιασμούς»

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 44 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

680.92 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η Ορθόδοξη Ελλαδική 
Εκκλησία φέρει στους ώμους 
της διαχρονικά το βάρος της 
απόδοσης των τιμών στους 
ήρωες και στους αγωνιστές 
του 1821, που δεν είναι μόνο 
εθνομάρτυρες, αλλά και 
νεοχριστομάρτυρες

«Αίθουσες ous 
μηιροπόλεις για 
ious εμβολιασμούς»
Η Εκκλησία μας τήρησε us υποδείξεις ίων λοιμωξιολόγων 
και ms Κυβερνήσεως καθ' όλη ιη διάρκεια ms πανδημίας, 
είναι αστεία και εκ του πονηρού η γενικότερη συλλογιστική 
και κριτική για τα θεοφάνια, τονίζει στα «ΝΕΑ» 
ο μητροπολίτης Κορίνθου Διονύσιος

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΤΟΝ
ΜΑΝΟ ΧΑΡΑΛΑΜΠΑΚΗ

Η
 Μητρόπολη Κορίνθου είναι πρό
θυμη να διαθέσει αίθουσες για να 
χρησιμοποιηθούν προσωρινός ως 
εμβολιαστικά κέντρα για τον κορωνοϊό, το

νίζει στα «ΝΕΑ» ο μητροπολίτης Κορίνθου 
Διονύσιος. Στην κριτική για τα Θεοφάνια 
απαντάει πως «η για μόνο μία ημέρα δια
φοροποίηση πραγματοποιήθηκε όχι από 
αντίδραση ή από τσαμπουκά, αλλά για σοβα
ρούς πνευματικούς λόγους». Η συνεισφορά 
της Εκκλησίας το 1821 δεν αμφισβητείται 
- επισημαίνει - αλλά «φτάσαμε σήμερα στο 
σημείο να απαλείφουμε τον σταυρό από 
το επίσημο λογότυπο του εορτασμού της 
επετείου». Και για το όριο ηλικίας στους 
μητροπολίτες σημειώνει πως ουδείς εκ των 
τελευταίων αρχιεπισκόπων προχώρησε σε 
αλλαγή του τρόπου αποχώρησής τους.

Ι
Τι απαντάτε για την έντονη κριτική που 
δέχθηκε η Εκκλησία για τα θεοφάνια; 
θα παραχωρούσατε ναούς ή χώρους της 
Μητρόπολης για να γίνουν εμβολιαστικά 
κέντρα;

Η Εκκλησία μας τήρησε τις υποδείξεις των 
λοιμωξιολόγων και της κυβερνήσεως καθ’ 
όλη τη διάρκεια της πανδημίας. Η συνολική 
αγαστή συνεργασία Εκκλησίας - Πολιτείας 
δεν δύναται να αναιρεθεί από μια διαφωνία 
μίας ημέρας. Είναι αστεία και εκ του πονη
ρού η γενικότερη συλλογιστική και κριτική 
για τα Θεοφάνια, η οποία μεθοδεύθηκε και 
χρησιμοποιήθηκε παραπλανητικά, καθώς η 
για μόνο μία ημέρα διαφοροποίηση πραγ
ματοποιήθηκε, όχι από αντίδραση, όπως 
πολλοί είπαν, αλλά για σοβαρούς πνευματι

κούς λόγους, που μόνο εάν είσαι χριστιανός 
μπορείς να αντιληφθείς. Φυσικά αναμένω, 
μετά και τις ψεύτικες και παραπλανητικές 
εικόνες στην τηλεόραση από τα προηγούμε
να Θεοφάνια, τα αποτελέσματα της αύξησης 
των κρουσμάτων από εκείνη την ημέρα... 
Εχω την ευλογία η Παύλειος I. Μητρόπο- 
λις, που διαποιμαίνω, να διαθέτει, ιδίως 
στις μεγάλες πόλεις, αρκετές αίθουσες, που 
πληρούν τις προϋποθέσεις για να μετατρα
πούν προσωρινώς σε εμβολιαστικά κέντρα 
ή ακόμη και σε αίθουσες διδασκαλίας, εάν 
χρειαστεί. Αυτές αλλά και όλοι οι υπόλοιποι 
χώροι της I. Μητροπόλεως Κορίνθου, συμπε
ριλαμβανομένων και των I. Ναών, είναι στη 
διάθεση των υπευθύνων για τις ανάγκες των 
συνανθρώπων μας, όπως το πράττουμε και 
κατά τις γενόμενες αιμοληψίες που ενεργεί 
η I. Μητρόπολίς μας.

Λόγω της επικρατούσας κατάστασης ποια 
είναι σήμερα η ανησυχία σας για τους 
νέους;

Τολμώ να πω ότι σήμερα, έτσι επικίνδυνα 
όπως έχουν διαμορφωθεί οι ισορροπίες και 
όπως θεόπνευστα έλεγε ένας από τους σύγ
χρονους άγιους της εποχής μας, προτιμότερο 
από το να μιλήσουμε στα παιδιά για τον Θεό 
είναι να μιλήσουμε στον Θεό για τα παιδιά. Η 
προσευχή και η αναγκαιότητα να καταστούν 
υπό την σκέπη Του και τη Θεία Του Πρόνοια 
είναι το μείζον στην εποχή μας.

Ι
Γιατί η Εκκλησία δίνει τόσο μεγάλο βάρος 
με ειδικές εκδηλώσεις για τα 200 χρόνια 
από την Επανάσταση;

Η Επανάσταση έγινε «για του Χριστού την 
Πίστη την Αγία και της Πατρίδος την Ελευ
θερία»! Ο Αγώνας, καίτοι Εθνικοαπελευθε-

ρωτικός, ήταν πρωτίστως υπέρ «Βωμών». 
Διανύσαμε αισίως 200 χρόνια με αυτή την 
πεποίθηση και τώρα απροκάλυπτα αρχίσαμε 
να πλαστογραφούμε την ίδια την Ιστορία μας 
και τη διαχρονική προσφορά της Εκκλησίας 
μας. Ευτυχώς, η συνεισφορά της στον Αγώνα 
δεν αμφισβητείται, καθώς κατοχυρώθηκε με 
αίμα και θυσίες. Σήμερα όμως φτάσαμε στο 
σημείο να απαλείφουμε τον Σταυρό από το 
επίσημο λογότυπο της επετείου των 200 
χρόνων από την Επανάσταση, αφού πρώ
τα τον βγάλαμε από τη σημαία μας, αφού 
αποκαθηλώσαμε τις Εικόνες μας (αυτές που 
προσκυνήσαμε πριν πολεμήσουμε), αφού 
κατεβάσαμε ακόμη και τα γιαταγάνια μας από 
τους τοίχους! Ισως τελικά να αισθανόμαστε 
και ντροπή που καταφέραμε να ελευθερω
θούμε! Η Ορθόδοξη Ελλαδική Εκκλησία φέρει 
στους ώμους της διαχρονικά το βάρος της 
απόδοσης των τιμών στους ήρωες και στους 
αγωνιστές του 1821, που δεν είναι μόνο 
εθνομάρτυρες, αλλά και νεοχριστομάρτυρες. 
Είτε το κάνει συντεταγμένα με την Πολιτεία, 
είτε μόνη της είναι το ίδιο και το αυτό.

I Οριο ηλικίας στους μητροπολίτες;
Ο Καταστατικός Χάρτης της Εκκλησίας της 
Ελλάδος αποτελεί ένα από τα πιο πλήρη, 
πρακτικά και «όμορφα» νομικά κείμενα του 
κράτους μας. Εκεί περιγράφονται άρτια και 
πληρέστατα όλες οι προϋποθέσεις που πρέ
πει να πληρούνται ώστε να έχει η Εκκλησία 
την αυτοδυναμία της και το αυτοδιοίκητό 
της. Ο νομοθέτης, με βάση τους I. Κανόνες 
και το Ευαγγέλιο, πλην ελάχιστων εξαιρέ
σεων, πολύ σοφά έχει καλύψει όλες τις πα
ραμέτρους για την εύρυθμη λειτουργία των 
μητροπόλεων, για την αγαστή συνεργασία 
τους με τους υπολοίπους φορείς και για το 
πότε παραμένει ένας μητροπολίτης στον 
«θρόνο» του ή όχι. Το μόνο που απομένει 
είναι η τήρησή του. Θα προσέθετα όμως 
ότι ο θεσμός των με αρμοδιότητες «Βοηθών 
Επισκόπων» αποτελεί μια σπουδαία λύση 
στο εν λόγω θέμα. Με αμοιβαίο σεβασμό και 
κατανόηση των διακριτών ρόλων καλύπτεται 
η από πολλούς προβληματική ισοβιότητα 
των γηραιών μητροπολιτών με την ενέργεια, 
το σφρίγος και το εκκλησιαστικό φρόνημα 
του νεαρού Βοηθού Επισκόπου, που έρχεται 
να συνδράμει αγαπητικά τη σοφία και την 
εμπειρία του γηραιού Μητροπολίτου προς 
δόξαν Θεού και προκοπή της Εκκλησίας! 
Ταυτόχρονα, μειώνεται ο υπερπλήρης (άνω 
των 500) Κατάλογος των προς Αρχιερατείαν 
Υποψηφίων προστατεύοντας την Εκκλησία 
μας από τους αρνητικούς «διαγκωνισμούς» 
και τα «παράπονα» των υποψηφίων. Επιση
μαίνω ότι ως κληρικός, που φέρω επί 50 έτη 
το τίμιο ράσο, πρόλαβα 4 αρχιεπισκόπους 
στο πηδάλιο της Εκκλησίας μας, που παρά 
τις προγραμματικές τους εξαγγελίες περί 
αλλαγής του τρόπου εκλογής και αποχω- 
ρήσεως των αρχιερέων, κανείς τελικά δεν 
το επιχείρησε. Θεωρώ ότι ίσως αυτό είναι 
το πλέον ενδεικτικό.
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1  ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ: Εμφύλιος στις Βρυξέλλες για το χάος
με τα εμβόλια - Εντάσεις και στο εσωτερικό της γερ ...

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1743.77
cm²

Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ

Εμφύλιος 
στις Βρυξέλλες 
για το χάος 
με τα εμβόλια
Εντάσεις και στο εσωτερικό 
της γερμανικής κυβέρνησης
Το παιχνίδι ins μετακύλισηε 
ευθυνών παίζει η ηγεσία ins 
Κομισιόν axis Βρυξέλλεε, σε 
μια προσπάθεια να αποκρού
σει την κριτική για την κα
θυστερημένη διαδικασία εμ
βολιασμού. Ο διεθνήε και ο 
γερμανικόε Τύποε επιτίθενται 
κατά xns προέδρου Ούρσου- 
λα φον ντερ Λάιεν, xcopis να 
φείδονται αρνητικών σχολί
ων και για την αρμόδια επί
τροπο Στέλλα Κυριακίδου. 
Το φιάσκο έχει προκαλέσει 
εντάσειε και στο εσωτερικό 
xns γερμανική3 κυβέρνησή. 
Σύμφωνα με την Bild, ο Σο
σιαλδημοκράτη unoupYOS 
Οικονομικών, Ολαφ Σολτβ, 
εξεμάνη στο υπουργικό συμ
βούλιο, υποστηρίζοντα5, επί 
λέξει, ότι η Φον ντερ Λάιεν

«τα έκανε σκ.,.ά» και ότι «όσο 
σκ...ά πήγε η προμήθεια εμ
βολίων από την Ε.Ε., τόσο 
σκ.,.ά πάνε και οι εμβολια
σμοί στη χώρα». Την ώρα 
που η Βρετανία έχει εμβολι
άσει 15% του πληθυσμού xns 
και οι ΗΠΑ 8%, οι περισσό- 
ixpes ευρωπαϊκέ5 χώρεε δεν 
έχουν φθάσει ακόμη στο 3%. 
Παράλληλα, η σπασμωδική 
υιοθέτηση του μηχανισμού 
ελέγχου των εξαγωγών για 
τα εμβόλια την περασμένη 
Παρασκευή ενισχύει μεν το 
οπλοστάσιο xns Ε.Ε. απέναντι 
σε εταιρείεε που δεν τηρούν 
xis δεσμεύσει xous, αλλά έχει 
πλήξει σημαντικά τη φήμη 
xns cos υπέρμαχου του πα
γκόσμιου συστήματοε ελευ
θέρου εμπορίου. Ιελ. 3
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1  ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ: Εμφύλιος στις Βρυξέλλες για το χάος με τα εμβόλια -
Εντάσεις και στο εσωτερικό της γερ ...

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Σφυροκόπημα σας Βρυξέλλες για τα εμβόλια
Ο διεθνής Τύπος κατηγορεί την ηγεσία της Κομισιόν για κρίσιμα λάθη στη διαπραγμάτευση με τις φαρμακευτικές εταιρείες

ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ 
ΤΟ ΔΕΥΤΕΡΟ 
ΚΥΜΑ

Του ανταποκριτή μας στις ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ
ΓΙΑΝΝΗ ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΥ

Το παιχνίδι μετάθεσηε ευθυνών για 
xis καθυστερήσετε στον εμβολια
σμό των Ευρωπαίων συνεχίζει να 
φουντώνει: ο διεθνής και ο γερ- 
μανικόε Τύποε σφυροκοπούν την 
ηγεσία ms Ευρωπαίκήε Επιτρο
πής για εφησυχασμό και για κρί
σιμα λάθη στη διαπραγμάτευση 
με τιε φαρμακευτικές εταιρείες.

Η Κομισιόν έχει πληγεί εσω
τερικά από την καθυστερημέ
νη ανάληψη του μεριδίου τηε 
ευθύνηε που ms αναλογεί από 
την πρόεδρό ms Ούρσουλα φον 
ντερ Λάιεν. Ταυτόχρονα, η σπα
σμωδική υιοθέτηση του μηχανι
σμού ελέγχου των εξαγωγών για 
τα εμβόλια την περασμένη Πα
ρασκευή, ενώ ενισχύει το οπλο
στάσιό ms απέναντι σε εταιρείες 
που δεν τηρούν ns δεσμεύσειε 
tous, έχει πλήξει σημαντικά τη 
φήμη ms Ε.Ε. ως υπέρμαχου του 
παγκόσμιου συστήματοε ελευθέ
ρου εμπορίου.

Τα πιο σκληρά χτυπήματα κα
τά ms Κομισιόν προέρχονται από 
τη Γερμανία. Ηδη τα Χριστούγεν
να το έγκυρο Spiegel δημοσίευε 
πολύκροτο ρεπορτάζ με τίτλο που 
χαρακτήριζε «καταστροφή» την 
ευρωπαϊκή πολιτική για τα εμ
βόλια. Η Bild, που έχει πρωτο
στατήσει στην εκστρατεία κατά 
ms Ε.Ε. για το θέμα, δημοσίευσε 
χθες ρεπορτάζ στο οποίο εμφα
νίζεται ο Γεν3 Σπαν, ο φιλόδοξοΒ 
unoupY0s Υγείας, να προειδοποι
εί την καγκελάριο ότι είναι λάθθ5 
να αφεθεί η προμήθεια των εμβο
λίων στην Επιτροπή - και ειδι-

Με σημαντικές διαφορές μεταξύ 
κρατών στον ρυθμό εμβολιασμού 
ξεκίνησε η μεγαλύτερη 
υγειονομική εκστρατεία στην 
ανθρώπινη ιστορία. Βρετανία και 
Ισραήλ ηγούνται για την ώρα της 
κούρσας, με τον εμβολιασμό 3/4 
του πληθυσμού τους μέχρι το 
τέλος του χρόνου. Η Ε.Ε. αντίθετα 
θα χρειαστεί μερικά χρόνια για 
να φθάσει στο επίπεδο αυτό.

ΣΙΓΚΑΠΟΥΡΗ
2,2 χρόνια

Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ

Καλιφόρνια
12 μήνες

Χαβάη
8 μήνες 14 μήνες

Παγκόσμια κατάταξη 
εμβολιασμού

Χρόνος μέχρι τον εμβολιασμό 75% του πληθυσμού

Κονέκτικατ
10 μήνες
Νέα Υόρκη
17 μήνες
Φλόριντα
13 μήνες

ΒΡΕΤΑΝΙΑ
7 μήνες

ΕΛΒΕΤΙΑ
2 χρόνια

ΙΣΠΑΝΙΑ
3,1 χρόνια

ΙΣΡΑΗΛ
2 μήνες

ΔΑΝΙΑ
2,1 χρόνια

ΓΕΡΜΑΝΙΑ
3,2 χρόνια

1- 12 μήνες 
# 13-24 μήνες

2- 4 χρόνια 
5-10 χρόνια

κά στην επίτροπο Υγείας Στέλλα 
Κυριακίδου, που χαρακτηρίζεται 
ανεπαρκής.

Παράλληλα, ανάλυση του 
Politico (από τον επικεφαλήε Ευ
ρωπαίο ανταποκριτή του, που έχει 
έδρα το Βερολίνο) εστιάζει στην 
Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν us την 
πηγή του κακού. Η ανάλυση ανα- 
δεικνύει cos εσφαλμένη την επιλο
γή ms σκληρή5 διαπραγμάτευσή

για ns τιμέ5 και για τη διατήρηση 
του ευρωπαϊκού πλαισίου αστικήε 
ευθύνης, από το οποίο οι εταιρεί- 
ε3 ζητούσαν απαλλαγή (oncas mus 
δόθηκε otis ΗΠΑ και στο Ηνωμέ
νο Βασίλειο).

Ens Βρυξέλλεε εξακολουθούν 
να υπερασπίζονται ns επιλογές 
αυτές, παρά την καθυστέρηση 
στη σύναψη των συμβάσεων στην 
οποία οδήγησαν. Υπενθυμίζουν

επίσης ότι στην ομάδα διαπραγ
μάτευσή συμμετείχαν ειδικοί 
από επτά κράτη-μέλη και κάθε 
σύμβαση εξεταζόταν από την κα- 
θοδηγητική επιτροπή για τα εμ
βόλια, που περιλαμβάνει εκπρο
σώπους από όλα τα κράτη-μέλη. 
Η επιτροπή αυτή, oncas θύμισε 
την περασμένη εβδομάδα η ίδια 
η Φον ντερ Λάιεν, «συναντιέται 
πέντε με επτά φορέ3 τον μήνα».

Το μένθ3 στη Γερμανία για την 
αργή πρόοδο των εμβολιασμών 
έχει δύο βασικά αίτια: το γεγο- 
vos ότι η χώρα έχει την οικονο
μική ισχύ και tous ελεγκτικούς 
μηχανισμούs για να διαπραγμα
τευτεί μόνη με ns φαρμακευτι- 
K0s· και τον άγριο ανταγωνισμό 
για τη διαδοχή ms καγκελαρίου. 
«Η αποχώρηση ms Μέρκελ έχει 
απελευθερώσει πιο ευρωσκεπη-

κιστικές δυνάμει cms τάξεις των 
Χριστιανοδημοκρατών, που δεν 
διστάζουν να ρίξουν την ευθύνη 
ons Βρυξέλλεε αν θεωρούν ότι 
αυτό θα tous ευνοήσει πολιτικά», 
εξηγεί μία καλά πληροφορημένη 
πηγή. Αλλά και οι Σοσιαλδημοκρά- 
τε5 κινούνται στην ίδια κατεύθυν
ση, κατηγορώντας την Αγκελα 
Μέρκελ ότι έδωσε το χαρτοφυλά
κιο των εμβολίων στην πρόεδρο 
ms Κομισιόν, η οποία ανήκει και 
αυτή στο CDU και θεωρείται ότι 
συνεχίζει να παίρνει ns οδηγίες 
ms από την καγκελαρία.

Τα πιο σκληρά
χτυπήματα
κατά της Επιτροπής
για την αργή πρόοδο
των εμβολιασμών
προέρχονται
από τη Γερμανία.

Ολα αυτά πάντως δεν αλλά
ζουν το γεγονός ότι οι δόσειε που 
έχουν χορηγηθεί στην Ευρωπα
ϊκή Ενωση είναι μόλις 3 ανά 100 
άτομα, έναντι 11 eras ΗΠΑ, 16 στο 
Ηνωμένο Βασίλειο και σχεδόν 57 
στο Ισραήλ (στοιχεία Bloomberg 
Vaccine Tracker).

Και το παιχνίδι των ευθυνών, 
oncas καταλήγει στη νεότερη 
στήλη του ο Charlemagne του 
Economist, δημιουργεί πολιτικά 
εκρηκτικέ3 συνθήκες: «Οταν μι
λάμε για την Ε.Ε., οι ψηφοφόροι 
βρίσκονται σε έναν έρημο τόπο, 
αβέβαιοι για το nebs να εκφράσουν 
τον θυμό tous, πού να τον στο
χεύσουν ή για το αν θα έπρεπε 
καν να είναι οργισμένοι. Για μία 
δημοκρατική ένωση, δεν είναι 
μία UYms κατάσταση».

Οι ευθύνες 
της Φον ντερ Λάιεν

Η πρόεδρος ιης Κομισιόν Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν επέμενε χην περα
σμένη Κυριακή πως «έχουμε σημειώσει καλή πρόοδο».

ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ. Ηρθε η ώρα να μιλή
σουμε για την Ούρσουλα φον ντερ 
Λάιεν. Ειδικοί των δημοσίων σχέ
σεων otis Βρυξέλλες, επικουρού- 
μενοι από λεγεώνε3 απολογητών 
ms Ε.Ε. σε όλη την ήπειρο, πέ- 
τυχαν εντυπωσιακή μετατόπιση 
ευθυνών tis τελευταίες ημέρες, 
oncas εξηγεί σε άρθρο του το πε
ριοδικό Politico.

«Η AstraZeneca κοροϊδεύει την 
Ευρώπη!» φώναζαν. «Ξεχνάτε ότι 
η Pfizer είναι αμερικανική εται
ρεία;», αναρωτιούνται πονηρά κά
ποιοι άλλοι, για να συμφωνήσουν 
όλοι μαζί στο συμπέρασμα: «As 
μην παίζουμε το παιχνίδι ms από
δοσης ευθυνών». Η νέα αυτή ευαι
σθησία προήλθε από την επώδυνη 
συνειδητοποίηση ότι ο πραγματι- 
kos unaiTios του «εμβολιαστικού 
χάουε» είναι η ένοικος του 13ου 
ορόφου του μεγάρου Μπερλεμόν.

Σε περιόδου κρίσης, οι επιτυ
χημένοι ηγέτεε υψώνουν το ανά
στημά tous. Αντί, όμω5, να αδρά- 
ξει τη στιγμή, η Φον ντερ Λάιεν, 
που κατέφθασε otis Βρυξέλλε3 
το 2019 ύστερα από θητεία στο 
υπουργείο Apuvas ms Γερμανέ, 
παρέμεινε απούσα. Παρότι συνέ
χισε να προσέρχεται στο γραφείο 
ms, η πρόεδρο3 ms Κομισιόν δεν 
έδειξε την παραμικρή πρόθεση 
να αναλάβει την ευθύνη για tis 
δυσλειτουργίε3 που η ίδια προ- 
κάλεσε. «Εχουμε σημειώσει καλή 
πρόοδο», επέμεινε την Κυριακή μι- 
λώντα5 στη γερμανική τηλεόραση.

Οι διαπραγματεΰσεΐ5
Οι υπερασπιστέε ms ξεσκονί

ζουν τα συμβόλαια ms Evcoons με 
tis μεγάλε3 φαρμακευτικέ3 εται- 
ρείεΞ, επιμένουν ότι η περίπλοκη 
διαδικασία έγκρισηε ms ευρωπα
ϊκής υπηρεσία3 φαρμάκων είναι 
η καταλληλότερη και εκφράζουν 
παράπονα για tis ελλείψει στην 
παραγωγική αλυσίδα εμβολίων. 
Τίποτα από όλα αυτά δεν αλλάζει, 
όμω3, το γεγονόε ότι στην κρί
σιμη περίοδο ms υγειονομική3 
Kpions, η Φον ντερ Λάιεν πήρε

αποφάσεις, οι οποίε3 προκάλεσαν 
προσκόμματα στην παραγωγή και 
διάθεση εμβολίων, διχάζονταε την 
Ε.Ε. Το σημαντικότερο σφάλμα 
διαπράχθηκε το καλοκαίρι, κατά 
τη διάρκεια των διαπραγματεύ
σεων με tis φαρμακευτικές εται- 
ρείε3. Σε αντίθεση με tis ΗΠΑ, οι 
οποίες προσήλθαν με κεφάλαιο 
10 δισ. δολαρίων για την αγορά 
εμβολίων, η πρόεδρο3 ms Κομι
σιόν επιδίωξε να εξοικονομήσει 
χρήματα, αντιμετωπίζοντα3 tis 
συνομιλώ με tis εταίρε^ σαν

Στην κρίσιμη περίοδο 
της υγειονομικής 
κρίσης πήρε αποφάσεις 
οι οποίες προκάλεσαν 
προσκόμματα στην 
παραγωγή και διάθεση 
εμβολίων, διχάζοντας 
την Ε.Ε.
εμπορική συμφωνία, επιβάλλο- 
vms ποινικέ5 ρήτρε3 στα συμβό
λαια για κάθε πρόβλημα.

Η υπογραφή συμφωνιών για 
εμβόλια απαίτησε έτσι μήνεε, με 
την Ευρώπη να μένει πολύ πίσω 
σε σχέση με tis ΗΠΑ, τη Βρετα
νία και το Ισραήλ. Στον κύκλο ms 
Φον ντερ Λάιεν, opais, οι συμφω- 
νίε3 ms Κομισιόν με tis φαρμα
κευτικές εταιρείε5 τον Νοέμβριο 
αποτέλεσαν μεγάλεε επιτυχίε3 για 
την Ε.Ε., αλλά και όλη την ανθρω
πότητα. Οι εξελίξει των τελευταί
ων ημερών διαψεύδουν την αισι
οδοξία των Βρυξελλών.

Την ώρα που η Βρετανία έχει 
εμβολιάσει 15% του πληθυσμού 
ms και οι ΗΠΑ 8%, οι περισσότε- 
ρε3 ευρωπαϊκέ3 χώρες δεν έχουν 
φθάσει ακόμη στο 3%. Την ίδια 
ώρα, λεε και προσπαθούσε να 
στρέψει την προσοχή μακριά από 
την αποτυχία ms αυτή, η Φον ντερ 
Λάιεν κόντεψε να προκαλέσει δι
πλωματική κρίση, επικαλούμενη

άρθρο ms συμφωνίας για το Brexit, 
που αποκαθιστά tous συνοριακούς 
ελέγχου μεταξύ ms Δημοκρατίας 
ms Ιρλανδίας και ms Βόρεια5 Ιρ- 
λανδία5. Η Κομισιόν ήλπιζε ότι η 
κίνηση αυτή θα αποτελούσε προει
δοποιητική βολή για τη φαρμακο
βιομηχανία AstraZeneca, προκει- 
μένου να τηρήσει tis συμβατή^ 
ms υποχρεώσει. Αντί για αυτό, η 
πρόεδρο3 ms Κομισιόν προκάλεσε 
διπλωματικό επεισόδιο, απειλώ- 
vms την ίδια τη συμφωνία ειρή- 
vns στη Β. Ιρλανδία.

Η Φον ντερ Λάιεν έχει άλλωστε 
μακρά ιστορία κακοδιαχείρισή

κρίσεων στη Γερμανία, ενώ παρότι 
υπήρξε η μακροβιότερη υπουργό3 
των κυβερνήσεων Μέρκελ, ουδέ
ποτε εμφανίσθηκε cas σοβαρή δι
εκδικητής ms καγκελαρία3. Ens 
Βρυξέλλες ακολούθησε την ίδια 
τακτική, συγκεντρώνοντα5 γύρω 
ms πιστού5 συνεργάτε5, που δι- 
ακρίνονται περισσότερο για την 
αφοσίωσή tous στο πρόσωπό ms, 
παρά για tis ικανότητές tous. Η 
στήριξη του Βερολίνου σημαίνει, 
όμω3, ότι η Φον ντερ Λάιεν δεν 
έχει τίποτα να φοβηθεί, τουλάχι
στον npos το παρόν.

REUTERS

«Η επίτροπος 
με τα πόδια ψηλά»
ΒΕΡΟΛΙΝΟ. Η δραματική επιβράδυν
ση ms ήδη avaipums γερμανικά 
εκστρατείας εμβολιασμών (χθες έγι
ναν για τρίτη συνεχή ημέρα περισ
σότεροι εμβολιασμοί β' δόσηε παρά 
a' 6oons) έχει πυροδοτήσει πολιτι- 
i«:s εντάσε^, ενώ δηλητηριώδες 
μομφέ3 εκτοξεύονται npos πάσα 
κατεύθυνση. Χαϊδεύοντας για μια 
ακόμη φορά τα ρατσιστικά αντανα
κλαστικά του αναγνωστικού ms κοι
νού, η εφημερίδα Bild απέδωσε τα 
δεινά στην επίτροπο Υγείας, την Κύ
πρια Στέλλα Κυριακίδου, την οποία 
αποκάλεσε «η επίτροπο5 με τα πό-

Μομφές της εφημε
ρίδας Bild για 
την επίτροπο Υγείας 
Στέλλα Κυριακίδου.
δια ψηλά», αναδημοσιεύονταε φω
τογραφία από το Instagram, στην 
οποία η επίτροπος είχε μοιραστεί 
στιγμή χαλάρωσή στο μπαλκόνι 
του σπιτιού ms.

Το δημοσίευμα ισχυρίζεται ότι 
ο Γερμανό5 υπουργόε Υγεία5 Γενε 
Σπαν είχε προειδοποιήσει εξαρχήε 
ότι η προμήθεια εμβολίων της Ε.Ε. 
δεν έπρεπε να ανατεθεί στην Κυρια- 
κίδου. Εν τω μεταξύ, όμω5, ο ίδιοε 
ο Σπαν στο παρελθόν είχε αιτιολο
γήσει τις καθυστερήσεις προμήθει
ας εμβολίων από την Κομισιόν ση- 
μειώνονταε ότι η ηγεσία δεν ήθελε 
να ρισκάρει χρήματα φορολογου- 
μένων. «Αν είχαμε ρίξει 30 δισ. σε 
ένα εμβόλιο και αυτό τελικά δεν 
λειτουργούσε, οι ερωτήσειε που θα 
μου κάνατε τώρα θα ήταν τελείας 
διαφορετικέε», είχε σημειώσει. Η 
στρατηγική ms Κομισιόν, που υπα- 
γορεύθηκε από την Ούρσουλα φον 
ντερ Λάιεν σε στενή συνεργασία με 
τη Γερμανίδα καγκελάριο Μέρκελ, 
ήταν η σκληρή διαπραγμάτευση, 
σε κοινό μέτωπο των «27», με tis 
εταιρείε5 ώστε να εξασφαλιστούν 
καλύτερες τιμές. Η στρατηγική αυτή 
λειτούργησε -με βάση ns διαρροές, 
η Ε.Ε. πληρώνει λιγότερα από πολ-

λέ3 άλλε5 χώρεε- αλλά ταυτόχρονα 
οδήγησε σε καθυστερημένες παραγ- 
γελίεε και παραδόσεις.

Η Ε.Ε. εγκαλείται γιατί δεν ρίσκα- 
ρε να ρίξει δισεκατομμύρια στην 
κατασκευή γραμμών παραγωγή5 
εμβολίων πριν αυτά ανακαλυφθούν, 
όπως έκαναν οι ΗΠΑ με το πρόγραμ
μα WarpSpeed αλλά και η Ρωσία 
και η Κίνα. Ειδικά στη Γερμανία, 
η υπόθεση έχει ενεργοποιήσει το 
ένστικτο αυτοσυντήρησή πολιτι
κών που συνήθως διατηρούν χαμη- 
λού5 τόνου s, oncas ο υπ. Οικονομι
κών Ολαφ Σολτ5. Σύμφωνα με την 
Bild, ο Σολτ5 εξεμάνη στο υπουρ
γικό συμβούλιο, υποστηρίζοντα5, 
επί λέξει, ότι η Φον ντερ Λάιεν «τα 
έκανε σκ.,.ά» και ότι «όσο σκ.,.ά πή
γε η προμήθεια εμβολίων από την 
Ε.Ε. τόσο σκ.,.ά πάνε και οι εμβολι
ασμοί στη χώρα». Η συμπρόεδρο5 
του Σοσιαλδημοκρατικού Κόμμα- 
tos Σάσκια Εσκεν επιβεβαίωσε τη 
συγκεκριμένη έκρηξη, υπενθυμίζο
ντας ότι ο Σολτς δεν συνηθίζει να 
μιλάει με τέτοιο τρόπο. Σύμφωνα 
με ns αναφορέ5, όταν ο Σολτ5 έθι
ξε την πρόεδρο ms Κομισιόν (και 
πρώην υπ. Αμυνας ms κυβέρνησή 
Μέρκελ), η καγκελάριθ5 παρενέβη 
npos υπεράσπισή ms. Επιδίωξη ms 
Κομισιόν είναι να έχει εμβολιαστεί 
cas τα τέλη του καλοκαιριού το 70% 
του πληθυσμού ms Ε.Ε., otoxos που 
για την ώρα εμφανίζεται πολύ μα- 
Kpivos. Ο Γενς Σπαν προειδοποίη
σε τη Δευτέρα tous Γερμανού5 ότι 
«οι επόμενε5 δέκα εβδομάδε5 θα 
είναι δύσκολε3». Εν τω μεταξύ, η 
αναζήτηση ευθυνών συνεχίζεται. 
«Θα ζητήσουμε, προσφεύγονταε 
στα δικαστήρια, πλήρη διαφάνεια 
για tous opous των συμβάσεων των 
εταιρειών με την Κομισιόν», δήλω
σε ο ευρωβουλευτής των Πρασίνων 
Φίλιπ Λάμπερτ5. «Αλλά το βασικό
τερο πρόβλημα δεν βρίσκεται εκεί, 
βρίσκεται στις αλυσίδε3 παραγω- 
γήε. Οπότε δεν καταλαβαίνω γιατί 
αφήνετε στην άκρη ns πολυεθνικές 
εταιρείες και βάζετε στο στόχαστρο 
την Κομισιόν», προσέθεσε.

MERCUR, EURONEWS, DIE WELT
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Υπό εξέταση η συνδυαστική χορήγηση εμβολίων
Ξεκίνησε κλινική μελέτη στη Βρετανία για να διαπιστωθεί η αποτελεσματικότατα της ανάμειξης δύο διαφορετικών σκευασμάτων

Εντείνεται η προσπάθεια ενίσχυ- 
ons ins αποτελεσμαιικότηταε ίων 
εμβολίων, κάτι που σύμφωνα με 
ious ειδικούβ μπορεί να επιτευ
χθεί με τη συνδυαστική χρήση δι
αφορετικών σκευασμάτων. Ετσι, 
ξεκίνησε χθεε στη Βρετανία κλι
νική μελέτη για να διαπιστωθεί η 
αποτελεσματικότητα ins ανάμει
ξή δύο διαφορετικών εμβολίων. 
Eious 800 εθελοντέε, άνω των 50 
ετών, που έχουν εγγράφει στη με
λέτη, θα χορηγηθεί μία δόση του 
εμβολίου ins AstraZeneca (και του 
Πανεπιστημίου ins Οξφόρδη) και 
έπειτα από ένα διάστημα τεσσά
ρων 0gis δώδεκα εβδομάδων, η 
δεύτερη δόση του εμβολίου που 
παρασκευάζεται από ns Pfizer/ 
BioNTech. Η σειρά των εμβολίων 
δεν έχει σημασία και μπορεί να 
γίνει το αντίστροφο.

Oncos επισημαίνει ο επικεφαλή3 
ins v0as έρευνα5, καθηγητή5 Μά- 
θιου Σναπ του Πανεπιστημίου ins 
Οξφόρδη, πρόκειται για ένα συ
γκλονιστικό πείραμα, με δυναμική 
να βελτιώσει σημαντικά την εξέ
λιξη των εμβολιαστικών εκστρα
τειών, τόσο στη Βρετανία όσο και 
στον υπόλοιπο κόσμο. Το ίδιο πεί
ραμα είναι δυνατόν να επαναλη- 
φθεί και με διαφορετικά εμβόλια 
όταν εγκριθούν από ious αρμόδι- 
ous ελεγκτικού5 μηχανισμού5. Πα
ρόμοια δοκιμή, άλλωστε, θα ξεκι
νήσει την ερχόμενη εβδομάδα, στο 
Αζερμπαϊτζάν και σε κράτη ins Μέ- 
ons ΑνατολήΒ. Σε αυτή την περί
πτωση θα χορηγείται συνδυαστικά 
το εμβόλιο του Πανεπιστημίου ins 
Οξφόρδη και το ρωσικό Sputnik V. 
Τα πρώτα συμπεράσματα για την 
αποτελεσματικότητα του συνδυα
σμού αναμένεται να γίνουν γνωστά 
τον Μάρτιο. Σε μία άλλη εξέλιξη, 
χθεε προστέθηκε η Ολλανδία, μετά

Περίπου 4.000 
τα μεταλλαγμένα 
στελέχη τον ιού 
παγκόσμιας.

τη Γαλλία, τη Γερμανία, το Βέλγιο, 
τη Δανία, τη Σουηδία, στα κράτη 
που θα χορηγούν το εμβόλιο ins 
AstraZeneca μόνο crrous veorepous 
των 65 ετών.

Παρά την αισιόδοξη προοπτική 
για τη βελτίωση των εμβολίων, ιδι
αίτερα ανησυχητικά είναι τα συ
μπεράσματα μελέτηε που εκπόνη

σε η βρετανική εταιρεία ερευνών 
Kantar σε επτά κράτη, καθώε δεί
χνει αμείωτη διστακτικότητα των 
πολιτών απέναντι στα εμβόλια. 
Ειδικότερα, τέσσερα στουε δέκα 
πολίτε5 στη Γαλλία, το 25% των 
πολιτών ons ΗΠΑ και το 23% στη 
Γερμανία, θεωρούν πιθανό να μην 
εμβολιαστούν ή το αποκλείουν κα
τηγορηματικά. Σημαντικά χαμηλό
τερη ήταν η δυσπιστία στην Ιταλία 
(17%), στη Βρετανία (14%) και στην 
Ολλανδία (17%). Η έρευνα, επίση3, 
διαπίστωσε ότι η δυσπιστία στο 
εμβόλιο είναι απολύτου ανάλογη 
ins εμπιστοσύνη των πολιτών 
στην κυβέρνηση ins xcopas ious.

Οι 0v6pss είναι περισσότερο πρό
θυμοι να εμβολιαστούν συγκριτι
κά με ns γυναίκεβ, ενώ η άρνηση 
στα εμβόλια είναι παραδόξου πιο 
διαδεδομένη ons νεότερεε ηλικίε5.

Την ίδια στιγμή, η γερμανική 
Επιτροπή Βιοηθικήε συνέστησε 
να μη χορηγούνται ιδιαίτερα προ
νόμια σε όποιον εμβολιάζεται, το- 
νίζοντα5 ότι η άρση των περιορι
σμών, σε προσωπικό επίπεδο θα 
ήταν εντελώ5 απαράδεκτη, oncos 
και η θεσμοθέτηση νέων κανόνων 
αποκλειστικά για ooous έχουν εμ
βολιαστεί.

Διόλου ρόδινα, opcos, δεν φαί
νεται να είναι τα πράγματα όσον

αφορά τη διασπορά των μεταλ
λαγμένων στελεχών του κορωνο- 
ϊού. Ο Ναντίμ Ζαχάουι, αρμόδιοε 
unoupYOS για ious εμβολιασμούε 
στη Βρετανία, απευθηνόμενοε σε 
βουλευτέ3, τόνισε ότι έχουν ανι- 
χνευθεί παγκοσμίου 4.000 με
ταλλαγμένα στελέχη του ιού. Η 
επικαιροποίηση των εμβολίων, 
προκειμένου να αντιμετωπισθεί 
μία επικίνδυνη μετάλλαξη, χρει
άζεται περίπου 30 με 40 ημέρε5.

Enians την ευθύνη των διεθνών 
ταξιδιών στο ανθρώπινο kooxos 
ins COVID-19 έδειξε νέα μελέτη 
που εκπονήθηκε από το πανε
πιστήμιο του Αμπερντίν. Οι επι- 
στήμονεε κατέληξαν ότι για κάθε 
εκατομμύριο διεθνών αφίξεων αυ
ξήθηκαν οι θάνατοι από COVID-19 
κατά 3,4% κατά την πρώτη φάση 
ins nav6npias. Οι ερευνητέ5 κατέ
ληξαν ότι οι έγκαιροι ταξιδιωτικοί 
περιορισμοί μπορεί να είχαν αλλά
ξει την πορεία ins πάνδημέ στη 
δυτική Ευρώπη.

Μία έρευνα που πραγματοποι
ήθηκε από την εταιρεία NordVPN 
Teams, σε Βρετανία, Καναδά, Αυ
στρία και ΗΠΑ σχετικά με την τη- 
λεργασία στην εποχή ins πάνδη
μέ, διαπίστωσε ότι ο εργασιακόε 
cpopios των τηλεργαζομένων αυ
ξήθηκε σημαντικά, με αποτέλε
σμα να παραμένουν προσηλωμέ
νοι ons o0ovos των ηλεκτρονικών 
ions υπολογιστών τουλάχιστον 
δύο ciipos περισσότερο από την 
προ πανδημίαε εποχή. Enians, δια
πιστώθηκε ότι οι εργαζόμενοι από 
το σπίτι κάνουν μικρότερα διαλείμ
ματα για φαγητό, συχνά πρέπει να 
εργαστούν ακόμα και άρρωστοι, το 
ωράριό ious είναι απροσδιόριστο 
και δεν υπάρχει oaqms διάκριση 
ανάμεσα στον χρόνο opYaaias και 
ξεκούρασηε.

Συνελήφθη 
ο Πιρς Κόρμπιν

Συνελήφθη χθες από τις 
βρετανικές αρχές ο αδελ
φός του πρώην ηγέτη του 
Εργατικού Κόμματος, Πιρς 
Κόρμπιν, επειδή εξέδωσε 
και διένειμε φυλλάδια, στα 
οποία συγκρίνεται η εμβολι- 
αστική εκστρατεία κατά της 
C0VID-19 με το στρατόπε
δο συγκέντρωσης Αουσβιτς. 
Ειδικότερα, στα φυλλάδια 
απεικονίζεται η είσοδος 
του πολωνικού στρατοπέ
δου συγκέντρωσης, αλλά 
η εικονική της επιγραφή 
«Ελευθερία διά της Εργασί
ας» έχει αντικατασταθεί με 
το «Ελευθερία διά των εμ
βολιασμών». Στο εσωτερι
κό τους αναπαράγεται ένα 
μείγμα θεωριών συνωμο
σίας, όπως ότι με τον εμβο
λιασμό βάζουν τσιπάκια για 
να μας παρακολουθούν. Οι 
κατηγορίες που βαρύνουν 
τον 73χρονο Κόρμπιν είναι 
η διασπορά ψευδών πλη
ροφοριών και η δημόσια 
όχληση. Για την υπόθεση 
των φυλλαδίων συνελήφθη 
και ένας 37χρονος άνδρας, 
χωρίς, ωστόσο να γίνει γνω
στή η κατηγορία που τον 
βαρύνει. 0 Πιρς Κόρμπιν 
είναι γνωστός για την εν γέ- 
νει στάση του εναντίον των 
περιοριστικών μέτρων κατά 
της πανδημίας, με συμμετο
χές σε διαδηλώσεις αρνη
τών του lockdown.
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1  Αμφισβητούν την πραγματικότητα!
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

916.85 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΘΕΣΗ ΣΥΡΙΖΑ

>*■

Ο Αλεξης Τσιπρας προσπαθεί 
να εμφανίσει την κυβέρνηση 
αντίθετη με το να υπάρχει 
η μέγιστη δυνατή παραγωγή 
εμβολίων.

«Ημιπιτσιρικάδες 
πέταξαν κάτι τρικάκια»
ΟΤΑΝ δεν θέλει να πει όιι είναι καιά ιπς βάσης 
εισόδου στα ΑΕΙ, ο ΣΥΡΙΖΑ λέει «είκοσι τέσσερις χι
λιάδες μαθητές αποκλείονται φέτος από το δημόσιο 
πανεπιστήμιο», όπως είπε χθες ο εκπρόσωπος Τύπου
Νάσος Ηλιόπουλος.

Οταν δεν θέλει να εμφανιστεί ότι στηρίζει την 
μικρή μειοψηφία που αντιδρά στο νομοσχέδιο για 
τα ΑΕΙ με το οποίο π πλειοψηφία είναι υπέρ, λέει 
«οι κινητοποιήσεις και τα συλλαλητήρια κατά του 
νομοσχεδίου για τα ΑΕΙ θα συνεχιστούν και με τη 
συμμετοχή του ΣΥΡΙΖΑ», όπως είπε χθες ο πρώην 
υπουργός Παιδείας Νίκος Φίλης.

Και όταν θέλει να παραπλανήσει την κοινή γνώμη 
στην Ελλάδα για το τι ισχύει στην Ευρώπη, ισχυρίζε
ται ότι το Πανεπιστήμιο της Οξφόρδης δεν φυλάσσε
ται από κανέναν, όπως έκανε ο αδελφός του πρώην 
υπουργού και νυν βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ Δημήτρη 
Τζανακόπουλου, ο οποίος είναι καθηγητής.

Ο ΣΥΡΙΖΑ απειλεί ότι το νομοσχέδιο των Νίκης 
Κεραμέως και Μιχάλη Χρυσοχόίδη για τα ΑΕΙ δεν 
πρόκειται να περάσει από τη Βουλή.

Στήριξη
Παράλληλα με τον επικό χαρακτηρισμό «ημιπιτσιρι- 
κάδες που πέταξαν κάτι τρικάκια» του πρώην προέ
δρου τη Βουλής Νίκου Βούτσπ, στηρίζει την επίθεση 
στο πολιτικό γραφείο της υπουργού Παιδείας Νίκης 
Κεραμέως. Ο ΣΥΡΙΖΑ έβγαλε και ανακοίνωση για 
να πει ότι τα τρικάκια δεν έγραφαν «ν+2 να είναι οι 
ώρες σου» αλλά «ν+2 να είναι οι ώρες σας» και άρα 
δεν ήταν απειλητικό κατά της υπουργού...

«Αυτό που βρήκε να σχολιάσει ο ΣΥΡΙΖΑ από τα 
τρικάκια στο γραφείο της υπουργού Παιδείας Νίκης 
Κεραμέως δεν είναι η πράξη και το απειλητικό περιε
χόμενο, αλλά ο τρόπος κάλυψης από τα Μ ΜΕ! Το να 
σου πετάνε δηλαδή τρικάκια στο γραφείο με απειλές 
του στυλ “Ν+2 οι ώρες σου” είναι κάτι που για τον 
ΣΥΡΙΖΑ είναι φυσιολογικό, κάτι απλό και καθημερινό. 
Από αυτά που κάνουν οι “ημιπιτσιρικάδες”...».

Γ. I.

ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΚΟΥΜΟΥΝΔΟΥΡΟΥ ΔΕΝ ΕΓΙΝΑΝ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΣΤΟΝ ΚΛΑΔΟ ΤΗΣ ΥΓΕΙΑΣ ΚΑΙ ΔΕΝ ΑΥΞΗΘΗΚΑΝ ΟΙ ΜΕΘ

Αμφισβητούν
Π

ιστός στη γραμμή της μικρο
πολιτικής και της διαστρέ
βλωσης, που δεν αρμόζει 
στη σοβαρότητα που απαιτεί η ανά

γκη αντιμετώπισης της πανδημίας, 
συνεχίζει να είναι ο ΣΥΡΙΖΑ.

Την ώρα που τα στοιχεία οδηγούν 
ξανά σε αναγκαστικά μέτρα, μία ημέ
ρα μετά την παρουσίαση αναλυτικών 
στοιχείων στην αρμόδια επιτροπή της 
Βουλής για τη στήριξη και ενίσχυση 
του ΕΣΥ και λίγες ώρες μετά την πα
ρουσίαση και νέων κλινών ΜΕΘ στο 
ΚΑΤ από τον Κυριάκο Μητσοτάκη, 
ο ΣΥΡΙΖΑ αμφισβητεί και ότι έγιναν 
προσλήψεις γιατρών και νοσηλευτών 
στην Υγεία και ότι αυξήθηκαν οι κλί
νες ΜΕΘ της χώρας.

«Μιλά για προσλήψεις, ενώ αρ- 
νείται να πάρει μόνιμους γιατρούς. 
Μιλά για ανταμοιβή του προσωπικού, 
την ώρα που ασκούνται διώξεις κατά

□
 ΓΙΑΝΝΗΣ ΙΩΑΝΝΟΥ
jioannou@e-typos.com

υγειονομικών. Ακόμη και τις εφημερί
ες τους τις έδωσε μετά από πίεση του 
ΣΥΡΙΖΑ», αναφέρει σε ανακοίνωσή 
της η αξιωματική αντιπολίτευση για 
την κυβέρνηση, μένοντας στην ίδια 
γραμμή, για την οποία της έχουν γυ
ρίσει την πλάτη περισσότερα από τα 
2/3 των πολιτών.

Απάντηση...
Στο ίδιο μήκος κύματος ο Αλέξης 
Τσίπρας, θεωρητικά απαντώντας στις 
δηλώσεις Μητσοτάκη στο Reuters, 
αλλά πρακτικά συνεχίζοντας το μο
νόλογο των τελευταίων εβδομάδων, 
προσπαθεί να εμφανίσει την κυβέρ
νηση αντίθετη με το να υπάρχει η μέ
γιστη δυνατή παραγωγή εμβολίων.

«Η κοινή λογική στην αντιμετώπιση

την πραγματικότητα!

ΠΕΡΙ ΑΓΚΥΛΩΣΕΩΝ

«Η κοινή λογική στην 
αντιμετώπιση μιαε 

πανδημίες δεν μπορεί 
να εμποδίζεται από 

ιδεολογικέε αγκυλώσει», 
ανέφερε ο κ. Toinpas

μιας πανδημίας δεν μπορεί να εμπο
δίζεται από ιδεολογικές αγκυλώσεις», 
ανέφερε ο κ. Τσίπρας σε ανάρτησή 
του στα social media. Μέσα στο άγ
χος του να υποστηρίξει ότι τάσσεται 
κατά των πολυεθνικών φαρμακευ
τικών και ότι παλεύει για την άρση 
της πατέντας των εμβολίων, έφτα
σε στο σημείο να εγκαλέσει τον κ. 
Μητσοτάκη ότι δήθεν «εχθρεύεται ή 
λοιδορεί κάθε άποψη που αμφισβητεί 
το θέσφατο της κερδοφορίας των με
γάλων ευρωπαϊκών φαρμακευτικών 
προς όφελος της δημόσιας υγείας».

«Το αποτέλεσμα είναι σήμερα, 
αντί να έχουμε μια κυβέρνηση που 
κάνει το παν σε διεθνές επίπεδο να 
εξασφαλίσει τη μέγιστη δυνατή πα
ραγωγή εμβολίων, να έχουμε έναν 
πρωθυπουργό και υπουργούς που 
μιλούν ως εκπρόσωποι των μεγάλων 
φαρμακοβιομηχανιών και αναμασούν

τις ίδιες δικαιολογίες για τις μεγάλες 
ελλείψεις και καθυστερήσεις», υπο
στήριξε ο κ. Τσίπρας και προσέθεσε 
ότι «ευτυχώς για όλους μας, π συζή
τηση στην Ευρώπη για τις πατέντες 
των εμβολίων ανοίγει και γίνεται 
κάθε μέρα και πιο ουσιαστική».

Κάλυψη
Για να καλύψει τα... νώτα του ωστό
σο, καθώς ούτε γνωρίζει ούτε συμ
μετέχει ενεργά στις εξελίξεις, όπως 
θέλει να δείχνει, κατέλπξε: «Στην 
καλύτερη περίπτωση, ο κ. Μητσοτά- 
κης θα συρθεί πίσω από τις εξελίξεις 
και θα σπεύσει να οικειοποιηθεί μια 
εξέλιξη την οποία κατήγγειλε. Στη 
χειρότερη, π ελληνική κοινωνία θα 
βιώσει ακόμα μια οικτρή αποτυχία 
μιας κυβέρνησης που πορεύεται στην 
πανδημία χωρίς σχέδιο, χωρίς αρχές, 
χωρίς συμμαχίες». ■
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Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,18 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

639.26 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Το υπ. Υγείας μπαλώνει τις τρύπες στον 
εμβολιασμό των υγειονομικών ΣΕΛ. 18
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Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,18 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Μην πυροβολείτε τους γιατρούς
Ψευδείς χαρακτηρίζει η ΕΙΝΑΠ τις κυβερνητικές 
αιτιάσεις ότι οι υγειονομικοί έχουν εμβολιαστεί σε 
μικρό ποσοστό με στόχο να χρεωθούν την ευθύνη 
για τη διασπορά των μεταλλάξεων του ιού σε 
νοσοκομειακές δομές · Το υπ. Υγείας «διορθώνει» 
το ατυχέστατο τελεσίγραφο της μίας ημέρας που 
είχε δώσει στην α' φάση στους υγειονομικούς

► Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

ξαλλοι είναι οι νοσοκομειακοί 
γιατροί με την απαράδεκτη επί
θεση που έχει εξαπολύσει τις 
τελευταίες ημέρες εναντίον των 
υγειονομικών συνολικά η κυβέρ
νηση, επιχειρώντας να κρύψει 
την ευθύνη της για τη διασπορά 
του μεταλλαγμένου βρετανικού 
στελέχους του ιού στα δύο μεγα
λύτερα νοσοκομεία της Αχαΐας, 
στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νο
σοκομείο Πατρών στο Ρίο και 
στο Γενικό Νοσοκομείο Πατρών 
«Ο Αγιος Ανδρέας».

Το μεγαλύτερο πρωτοβάθ
μιο σωματείο νοσοκομειακών 
γιατρών της χώρας (ΕΙΝΑΠ) 
κατήγγειλε χθες ως ψευδείς τις 
κατηγορίες ότι οι νοσοκομειακοί 
γιατροί δεν έχουν εμβολιαστεί σε 
υψηλό ποσοστό, όταν υπάρχουν 
τα αποδεικτικά στοιχεία ανά 
νοσοκομείο που αποδεικνύουν 
ποσοστό εμβολιασμών 80%-90% 
(Ευαγγελισμός, Σωτηρία, Γεννη- 
ματάς, Τζάνειο, Νίκαια, Θριάσιο, 
Αττικό κ.λπ.), απαιτεί από την 
εκπρόσωπο της Εθνικής Επιτρο

πής Εμβολιασμών και άλλους 
κυβερνητικούς αρμόδιους να 
επανορθώσουν και να ζητήσουν 
συγγνώμη, ενώ επισημαίνει πως 
«και η επίσημη τηλεοπτική ενη
μέρωση για θέματα επιδημίας 
πρέπει επιτέλους να πάψει να 
αποτελεί πεδίο εκτόξευσης ψευ
δών πυροτεχνημάτων»...

Μετά την περιγραφή της 
προέδρου του Ιατρικού Συλλό
γου Πατρών (ΙΣΠ) Αννας Μα- 
στοράκου στην «Εφ,Συν.» («Κα
τηγορούν τους... γιατρούς για τη 
διασπορά του ιού στην Πάτρα», 
4/2/2021) της προβληματικής 
διαδικασίας εμβολιασμού στη 
χώρα -από την αρχή μέχρι και 
σήμερα- για τους υγειονομικούς, 
που έχουν πρώτη προτεραιότη
τα σύμφωνα με τον Παγκόσμιο 
Οργανισμό Υγείας αλλά είχαν 
μία και μοναδική ευκαιρία στον 
εμβολιασμό, το υπουργείο Υγείας 
εξέδωσε ανακοίνωση με τίτλο «Ο 
εμβολιασμός των εργαζομένων 
στο ΕΣΥ παραμένει πρώτη προ
τεραιότητα».

«Ακόμα και εάν προκόψει 
ακύρωση από κάποιον ηλικιω

μένο, προηγούνται τα σώματα 
ασφαλείας! Οι υγειονομικοί εί
ναι τελευταίοι. Δεν είναι σωστή η 
διαδικασία αυτή. Διότι η προτε- 
ραιοποίηση είναι προτεραιοποί- 
ηση. Δεν νοείται να μην υπάρχει 
διαδικασία που να θέλει ένας 
υγειονομικός να εμβολιαστεί και 
να μην μπορεί», τόνιζε χθες η κ. 
Μαστοράκου. Η καταγγελία είναι 
σοβαρή.

Εμβόλιμα
Η Εθνική Επιτροπή Εμβολι

ασμών έλαβε πρόσφατα συγκε
κριμένη απόφαση προκειμένου 
να μη χαθεί καμία δόση του εμ
βολίου: εάν υπάρχουν αδιάθετες 
ποσότητες στο τέλος μιας ημέ
ρας και σε περίπτωση αδυναμί
ας μετάβασης στο εμβολιαστικό 
κέντρο από άτομα της προτεραι- 
οποίησης, να καλούνται στελέχη 
των Ενόπλων Δυνάμεων και των

Σωμάτων Ασφαλείας, δεδομένης 
της ετοιμότητάς τους, αλλά και 
του μηχανισμού τους.

Αυτό όμως δεν σημαίνει ότι 
εάν υπάρχουν υγειονομικοί ή 
ηλικιωμένοι που θέλουν να εμ
βολιαστούν και δεδομένα έχουν 
προτεραιότητα -ακόμα και αν την 
επόμενη ημέρα έχουν προγραμ
ματισμένο ραντεβού- δεν θα κλη
θούν εκείνοι αλλά η αστυνομία. 
Το υπουργείο Υγείας έχει ευθύνη 
για την τήρηση της προτεραιο- 
ποίησης. Θα επανέλθουμε.

Το υπουργείο Υγείας επιχεί
ρησε χθες να δικαιολογηθεί: 
«Ολοι οι εργαζόμενοι στο Εθνικό 
Σύστημα Υγείας μπορούν καθη
μερινά να χρησιμοποιήσουν τις 
αδιάθετες δόσεις όλων των εμ- 
βολιαστικών κέντρων της χώρας 
και μόνο στην περίπτωση που 
δεν υπάρχουν υγειονομικοί που 
θέλουν να εμβολιαστούν ενεργο

ποιείται ο μηχανισμός αναπλή- 
ρωσης από τις Ενοπλες Δυνάμεις 
και τα Σώματα Ασφαλείας. Ταυ
τόχρονα, παραμένουν στις ομά
δες προτεραιοποίησης και μπο
ρούν να κλείσουν ραντεβού στην 
πλατφόρμα emvolio.gov.gr».

| Χθες ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 
■ 1.070 νέα γνωστά κρού
σματα -533 στην Αττική, 87 
στη Θεσσαλονίκη, 81 στην 
Πάτρα-, ενώ ο δείκτης θετι- 
κότητας παραμένει υψηλός, 
στο 6,5%. Καταγράφηκαν 
ακόμα 25 απώλειες ανθρώ
πινων ζωών, ακόμα ένα γνω
στό κρούσμα του βρετανικού 
στελέχους στη βόρεια Ελλά
δα -σύνολο 205-, ενώ 249 
βαριά νοσούντες νοσηλεύο
νται σε ΜΕΘ και ένα 9χρονο 
παιδάκι σοβαρά στην Πάτρα.
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ΑΠΟ ΤΟΝ ΟΚΤΩΒΡΙΟ
ΟΑΑΒΡΟΦ MAI ΠΡΟΤΙΙΝΕ' 

ΣΥΜΠΑΡΑΓΩΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ, ΑΑΑΑ 

ΟΥΔΕΠΟΤΕ ΑΠΑΝΤΗΣΑΜΕ

Viral στη Ρωσία 
το πρωτοσέλιδο
ins δημοκρατί(ΐ8
για το Sputnik
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Το δώρο ms 
Pcooias που 
αρνήθηκε 

η κυβέρνηση!
■ Για να μη δυσαρεστήσει τη Μέρκελ απέρριψε 

το φθινόπωρο την πρόταση Λαβρόφ για 
την παραγωγή του Sputnik V στην Ελλάδα

ια τεράστια και 
μοναδική ευκαι
ρία φαίνεται πως 
έχασε η Ελλάδα 
όχι μόνο να βρε

θεί στην καρδιά των επιστημο
νικών εξελίξεων στο μέτωπο της 
αντιμετώπισης του Covid-19, 
όχι μόνο να θωρακίσει νωρίτε
ρα τον ελληνικό λαό απέναντι 
στην πανδημία, αλλά και να πυ
ροδοτήσει την οικονομία, που 
βουλιάζει κάθε μέρα ολοένα πε
ρισσότερο, δημιουργώντας χι
λιάδες θέσεις εργασίας.

Σύμφωνα με ασφαλείς πλη
ροφορίες, ο υπουργός Εξωτερι
κών της Ρωσικής Ομοσπονδίας 
Σεργκέι Λαβρόφ, κατά την επί
σκεψή του στην Αθήνα -παρα
μονές της εθνικής μας επετείου 
της 28ης Οκτωβρίου-, πρότει- 
νε μεταξύ άλλων στην ελληνι
κή κυβέρνηση τη βιομηχανική 
σύμπραξη Ελλάδας - Ρωσίας για 
την κατασκευή του ρωσικού εμ
βολίου Sputnik V.

Παραμένει άγνωστο, προς 
τον παρόν, τι ακριβώς απάντη
σε η ελληνική κυβέρνηση στην

πρόταση της Ρωσίας. Αρνήθηκε 
για να μη δυσαρεστήσει το Βε
ρολίνο, που εκείνη την περίο
δο προπαγάνδιζε κατά του ρω
σικού εμβολίου για να εξυπη
ρετήσει τα δικά της γεωπολιτικά 
παιχνίδια; Χρησιμοποίησε κά
ποιο άλλο επιχείρημα για να αρ- 
νηθεί; Δεν απάντησε ποτέ στην 
πρόταση της Ρωσίας; Σίγουρα, 
στο άμεσο μέλλον, το παρασκή
νιο θα αποκαλυφθεί.

Συμφέροντα
Είναι προφανές πως η ρωσική 
κυβέρνηση προσπαθούσε εκεί
νη την περίοδο να εξυπηρετή
σει τα δικά της συμφέροντα και 
γι’ αυτό αναζητούσε μια χώ
ρα της ευρωζώνης η οποία θα 
μπορούσε να παράγει το εμβό
λιο, ώστε η γραμμή παραγωγής 
να βρίσκεται δίπλα στις ευρω
παϊκές αγορές.

Η πρόταση, όμως, προς την 
Ελλάδα ήταν αναμφισβήτητα 
ένα μεγάλο δώρο, καθώς εκεί
νη τη στιγμή η εξυπηρέτηση του 
συμφέροντος μιας άλλης χώρας 
ήταν προς το συμφέρον της χώ

Αεξιά, ο υπουργός Εξωτερικών της Ρωσικής Ομοσπονδίας Σεργκέι Λαβρόφ

ρας μας. Είναι, επίσης, προφα
νές πως, εάν αποδεχόμασταν τη 
ρωσική πρόταση, θα βρισκόμα
σταν στην καρδιά των ευρωπαϊ
κών εξελίξεων και θα αποκτού
σαμε ακόμη μεγαλύτερη δια
πραγματευτική δύναμη εντός 
της Ε.Ε. ειδικά τώρα, που η ρη
τορική για το Sputnik V αλλά
ζει. Και αλλάζει τόσο εξαιτίας 
των εξαιρετικών αποτελεσμάτων 
που έδειξε η ενδιάμεση ανάλυ
ση της μελέτης της φάσης 3 του 
ρωσικού εμβολίου, σύμφωνα με 
την οποία η αποτελεσματικότη- 
τα μετά την 1η δόση φτάνει το 
91,6% -όπως δημοσιεύτηκε στο 
έγκριτο επιστημονικό περιοδικό 
«The Lancet»-, όσο και από το 
γεγονός ότι η Ευρωπαϊκή Ενω
ση μοιάζει να βιώνει τη μεγαλύ
τερη πανωλεθρία της στην υπό
θεση της προμήθειας εμβολίων.

Στη συνέχεια, βέβαια, οι Ρώ

σοι στράφηκαν προς την Τουρ
κία, που φυσικά αποδέχτη
κε την πρόταση, ενώ στα τέλη 
Δεκεμβρίου έγιναν και οι σχε
τικές επίσημες ανακοινώσεις, 
με τον Τούρκο υπουργό Εξωτε
ρικών Μεβλούτ Τσαβούσογλου 
να αποκαλύπτει για πρώτη φο
ρά πως «η Τουρκία έχει στόχο 
να προχωρήσει σε εγχώρια πα
ραγωγή του ρωσικού εμβολίου 
Sputnik V».

Προπαγάνδα
Το ίδιο διάστημα, η προπαγάν
δα στη δική μας χώρα κατά του 
ρωσικού εμβολίου -από ειδι
κούς και μη- συνεχιζόταν, παρά 
το γεγονός ότι από τον Σεπτέμ
βριο είχαν δημοσιευτεί τα απο
τελέσματα από τις δύο πρώτες 
φάσεις της μελέτης του Sputnik 
V, και ήταν εξίσου εντυπωσιακά.

Η προπαγάνδα, μάλιστα, βα

σιζόταν στο επιχείρημα πως δεν 
υπήρχαν επαρκή στοιχεία για 
το συγκεκριμένο εμβόλιο, ενώ 
στην πραγματικότητα άλλα εμ
βόλια είχαν καταθέσει τον φά
κελό τους στον Ευρωπαϊκό Ορ
γανισμό Φαρμάκων (ΕΜΑ) χω
ρίς να έχουν δημοσιεύσει ακό
μη ούτε τη φάση 2.

Τώρα, φυσικά, η Γερμανί
δα καγκελάριος Ανγκελα Μέρ
κελ δηλώνει πως η χώρα της θα 
μπορούσε να συνδράμει στην 
παραγωγή του ρωσικού εμβο
λίου πριν καν λάβει άδεια από 
την Ευρωπαϊκή Ενωση. Αξίζει 
να υπενθυμίσουμε πως η Ουγ
γαρία είχε δεχθεί σφοδρή επί
θεση από την Ευρωπαϊκή Ενω
ση, το φθινόπωρο, όταν ανακοί
νωσε την απόφασή της να εισα
γάγει και να χρησιμοποιήσει το 
Sputnik V, το οποίο φυσικά κά
νει ήδη.

Η αναφορά του Ria Novosti στο δη
μοσίευμα της «δημοκρατίας»

Τεράστια απήχηση στη Ρωσία είχε το πρωτοσέλιδο ms «SnpoKpaaas»
ΜΕΓΑΛΗ απήχηση στη Ρωσία είχε το προ
χθεσινό πρωτοσέλιδο της «δημοκρατίας», στο 
οποίο φιγούραρε το αναλυτικό ρεπορτάζ της 
εφημερίδας μας για τις τελευταίες εξελίξεις 
αναφορικά με το εμβόλιο Sputnik V.

«Η Ελλάδα πρέπει να λάβει αμέσως το ρω
σικό εμβόλιο Sputnik V, αυτή είναι η μόνη ελ
πίδα για να σώσει τον τουρισμό το καλοκαίρι, 
γράφει η “δημοκρατία”, μία από τις μεγαλύ
τερες σε κυκλοφορία εφημερίδες της χώρας, 
με μεγάλο κοινό και στο διαδίκτυο» μετέδι
δε χαρακτηριστικά το ρωσικό ειδησεογραφι- 
κό δίκτυο Ria Novosti.

«“Πάρτε το Sputnik εδώ και τώρα” είναι ο 
τίτλος στην πρώτη σελίδα εφημερίδας, που 
σημείωνε πως η Ευρωπαϊκή Επιτροπή “ξύ

πνησε” και σπεύδει να δώσει έγκριση. Οι Γερ
μανοί τρέχουν ήδη, αλλά εμείς κοιμόμαστε» 
έγραφε στο σχετικό ρεπορτάζ το ρωσικό δί
κτυο, κάνοντας εκτενή αναφορά στα όσα ση
μείωνε η «δημοκρατία»:

«Μακράν το ασφαλέστερο»
«Το άρθρο λέει ότι, σύμφωνα με ειδικούς, το 
ρωσικό εμβόλιο είναι “μακράν το ασφαλέστε
ρο, πιο αποτελεσματικό και πιο εύκολο στη 
χρήση, καθώς δεν απαιτεί εξαιρετικά χαμη
λές θερμοκρασίες αποθήκευσης. (...)” Ολοι 
θέλουν (τώρα) το Sputnik. Η μια μετά την άλ
λη, οι ευρωπαϊκές χώρες στρέφουν το βλέμ
μα τους προς την Ανατολή μετά το μπάχαλο 
που έχει προκαλέσει η Ευρώπη στα προγράμ

ματα εμβολιασμού των χωρών με τις ανεπαρ
κείς συμβάσεις που έχει υπογράψει».

To Ria Novosti στάθηκε στο γεγονός πως 
η εφημερίδα μας υπενθυμίζει ότι από τις χώ
ρες της Ε.Ε. μόνο η Ουγγαρία έχει ήδη ξεκι
νήσει να χορηγεί το Sputnik V, χωρίς να πε
ριμένει την έγκριση των ευρωπαϊκών Αρχών.

Το ρωσικό δίκτυο σχολίαζε επίσης πως 
νωρίτερα όλα τα κορυφαία ελληνικά μέσα 
ενημέρωσης έγραψαν για τη δημοσίευση στο 
βρετανικό ιατρικό περιοδικό «Lancet» των δε
δομένων για την τρίτη φάση δοκιμών του ρω
σικού εμβολίου κατά του Covid-19, Sputnik V.

Το θέμα προέβαλε και το μεγαλύτερο ει- 
δησεογραφικό τηλεοπτικό κανάλι της Ρωσί
ας «Russia 24».
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I η risk factors που 
Γ _ίέρχονται με τα εμβόλια

Η ΕΥΡΩΠΗ ΒΡΙΣΚΕΤΑΙ ΜΠΡΟΣΤΑ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ, ΟΣΟ ΚΑΘΥΣΤΕΡΕΙ ΤΗΝ ΠΑΡΑΛΑΒΗ ΤΟΥΣ

Π
ερίπου έναν χρόνο πριν, όταν ακόμα ο εφιάλτης 
του Covid-19 δεν είχε "επισκεφθεί" ακόμα τον 
υπόλοιπο πλανήτη, πεοιοριζόυενος στην Κίνα, κανείε ίΠ
ερίπου έναν χρόνο πριν, όταν ακόμα ο εφιάλτης 
του Covid-19 δεν είχε "επισκεφθεί" ακόμα τον 
υπόλοιπο πλανήτη, περιοριζόμενος στην Κίνα, κανείς 
δεν φανταζόταν τι θα επακολουθούσε, Σήμερα, με την 

πανδημία να είναι το πρώτο και το κύριο πρόβλημα της 
-κλεισμένης στα σπίτια της- ανθρωπότητας, οι ελπίδες 
που είχαν εναποτεθεί στο εμβόλιο, διαψεύστηκαν. Όχι 
τόσο λόγω της επιστημονικής τους αξίας, αλλά του j 
προγραμματισμού για την επαλήθευση της προσδοκίας 
ότι θα έρθει σχεδόν "εν μία νυκτΚ'το τέλος της πανδημίας.

Αποδεικνύεται τελικά ότι 
η επιστροφή στην κανονι
κότητα -έστω και σε μια 
σχετική κανονικότητα- δεν 
θα είναι τόσο απλή όσο πι
στεύαμε. Γιατί, ο δρόμος για 
τον μαζικό εμβολιασμό που 
θα περιορίσει τον κορωνοϊό εί
ναι στρωμένος με αγκάθια. Με 
risk factors, παράγοντες κιν
δύνου για το μέλλον, οι οποίοι 
για να αποφευχθούν χρειάζο
νται περίτεχνες κινήσεις. Κίν
δυνοι, οι οποίοι προκύπτουν από 
τις καθυστερήσεις που ήδη 
έχουν προκύψει στη διανομή 
των εμβολίων...

ΟΙ 3 ΠΑΡΑΓΟΝΤΕΣ
Εν πρώτοις, πέραν του δυ

σθεώρητου οικονομικού κόστους 
που έχει ως τώρα η πανδημία - 
λόγω της μείωσης της εμπορι
κής δραστηριότητας- η επιπλέ
ον καθυστέρηση είναι ικανή να 
εκτροχιάσει τα όποια σχέδια ανά
καμψης. Στην οικογένεια της ΕΕ, 
της οποίας είμαστε αναπόσπα
στο μέλος, το κόστος της χαοτι
κής διαδικασίας διανομής των 
εμβολίων και της ασυνεννοη
σίας, μπορεί να είναι γιγαντιαίο. 
Όπως αναφέρει το Bloomberg 
σε ρεπορτάζ του, αυτό το κόστος 
μπορεί να φτάσει μέχρι και τα 
100 δισεκατομμύρια ευρώ, θέ-

12 δισ. την εβδομάδα κοστίζει στην ΕΕ η καθυστέρηση 
των εμβολιασμών
1. Τεράστιο ήδη το κόστος για την οικονομία
2. Στα άκρα οι σχέσεις των χωρών
3. Αγώνας δρόμου για να διασωθούν κλάδοι

ι +1: Τι θα γίνει με μια νέα μετάλλαξη244.000 
επιχειρήσεις έχουν κλείσει από το 2008

τοντας την Ένωση πίσω, σε σχέ
ση με άλλες μεγάλες οικονομίες, 
όπως οι ΗΠΑ και το Ηνωμένο Βα
σίλειο. Κι αυτό γιατί, με την οι
κονομία της ΕΕ να λειτουργεί στο

95% του επιπέδου που είχε πριν 
την πανδημία, η απώλεια παρα
γωγής μπορεί να φτάνει τα 12 
δισεκατ. ευρώ κάθε εβδομάδα, 
επιβαρύνοντας περαιτέρω το δη

μοσιονομικό (και όχι μόνο) κό
στος του κορωνοϊού στην Ένω
ση και καθυστερώντας την επι
στροφή στην ανάκαμψη.

Σχετικός με την οικονομία και

"Οι οικονομίες που τερματίζουν πρώτες τον αγώνα θα ανταμει- 
φθούν με ισχυρά θετικά αποτελέσματα τα οποία υπερβαίνουν 

την κατανάλωση και την επενδυτική δραστηριότητα το δεύτερο 
εξάμηνο του 2021», λέει η Allianz

ΕΝ ΑΝΑΜΟΝΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΓΙΑ TO SPUTNIK V

Ένα βήμα πιο κοντά στη 
ρώσικη λύση η Ελλάδα

Θέμα λίγου χρόνου θεωρείται πλέον η έγκριση από τις ευ
ρωπαϊκές Αρχές των ρωσικής κατασκευής εμβολίων Sputnik 
V. Με την Ουγγαρία του Ορμπάν να έχει κάνει ήδη το βήμα, 
εμπιστευόμενη το ρωσικό εμβόλιο και η Ελλάδα φαίνεται θε
τική προς αυτά, αλλά και προς τα κινεζικά.Ο γενικός γραμ
ματέας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, Μάριος Θεμιστο
κλέους, ο οποίος συντονίζει την επιχείρηση «Ελευθερία», 
ξεκαθάρισε, μιλώντας στο euronews, ότι η Ελλάδα θα προ
χωρήσει τη διαδικασία για να προμηθευτεί το ρώσικο και το 
κινέζικο εμβόλιο στην περίπτωση που αυτά εγκριθούν από 
τον Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων, καθώς θα αποτελό
σουν επιπλέον όπλα στην φαρέτρα στην καταπολέμηση κα
τά της πανδημίας. «Από την στιγμή που θα έχουν έγκριση 
από τον Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων, ναι, και η χώρα 
μας θα πάρει οποιοδήποτε φάρμακο εγκρίνεται από την Ευ
ρωπαϊκή Ένωση», ήταν τα λόγια του κ. Θεμιστοκλέους.

Την ίδια ώρα ο Sputnik... εκτοξεύεται προς την Ευρώπη. 
Δοκιμές σε ανθρώπους του συνδυασμού δόσης του εμβολί
ου κατά του κορωνοϊού των AstraZeneca/Πανεπιστημίου της 
Οξφόρδης με δόση του ρωσικού εμβολίου Sputnik V θα αρ
χίσουν την ερχόμενη εβδομάδα στο Αζερμπαϊτζάν και σε ορι
σμένες χώρες της Μέσης Ανατολής, δήλωσε σήμερα Ρώσος 
αξιωματούχος. Τα πρώτα αποτελέσματα των κοινών δοκι
μών αναμένονται τον Μάρτιο, διευκρίνισε ο επικεφαλής 
του ρωσικού ταμείου κρατικών επενδύσεων RDIF Κίριλ Ντι- 
μιτρίεφ.

ΤΙ ΑΛΛΑΖΕΙ ΜΕ ΤΑ ΝΕΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ASTRAZENECA

"Πυρετός" συσκέψεων για αναθεώρηση 
του σχεδίου "Ελευθερία"

Στην Ελλάδα, τις τελευταίες ημέρες επικρατεί ένας 
"πυρετός" συσκέψεων. Το σχέδιο "Ελευθερία" για τον 
εμβολιασμό όλων των Ελλήνων πολιτών, ήταν μεν 
φτιαγμένο για να επιδέχεται δυναμικές προτεραιο- 
ποιήσεις, ανάλογα με τις ανάγκες που προκύπτουν 
(σε σχέση με τις ομάδες του πληθυσμού που επείγει 
να εμβολιαστούν πρώτοι) όμως τώρα πρέπει να ανα
θεωρείται πλέον βάσει των νέων δεδομένων που προ
κύπτουν για το εμβόλιο της AstraZeneca/Οξφόρδης. 
Η χώρα μας, φαίνεται ότι θα προχωρήσει όπως και 
άλλες ευρωπαϊκές σε αποφάσεις για ηλικιακό επα
ναπροσδιορισμό αυτών που θα πάρουν τον συγκε
κριμένο τύπο εμβολίου. Γεγονός που αλλάζει άρδην 
τον σχεδίασμά.

Το σχέδιο "Ελευθερία", με τα προηγού 
μένα δεδομένα, προέβλεπε ότι ουσια
στικά η εμβολιαστική "έκρηξη" στον 
πληθυσμό θα γινόταν τον Απρίλιο.
Παρόλα αυτά, με τις παραλαβές 
των 700.000 δόσεων του εμβο
λίου της Astrazeneca/Οξφόρ- 
δης και την απόφαση για χο
ρήγηση του σε άτομα η ηλικία 
των οποίων δεν ξεπερνά τα 65 
έτη και δεν έχουν κάποια υπο
κείμενα νοσήματα, το εμβο- 
λιαστικο πρόγραμμα αναθεω

ρείται, τόσο σε ό,τι αφορά τους χρόνους, όσο και σε 
ό,τι αφορά τις ομάδες πληθυσμού. Όπως όλα δεί
χνουν, τον Μάρτιο και εφόσον έχουν εξασφαλιστεί 
οι απαραίτητες δόσεις, θα δοθεί το «πράσινο φως» 
για να κλείσουν ραντεβού τα άτομα ηλικίας 60-69 
ετών και οι εκπαιδευτικοί όλων των βαθμιδών.

Με τις σχετικές ανακοινώσεις να αναμένονται σή
μερα, Παρασκευή, μετά τις αποφάσεις των αρμόδιων 
διυπουργικών οργάνων και της Εθνικής Επιτροπής 
Εμβολιασμών της χώρας, εκτιμάται ότι το επόμενο 
δεκαήμερο θα ανοίξουν τα κανάλια για τον προ
γραμματισμό των ραντεβού για την ηλικιακή ομάδα 
75-79 χρόνων και ότι θα διευκολυνθούν τα ραντε

βού για όλους τους ασθενείς που βρίσκονται στην 
κατηγορία υψηλού κινδύνου για πολύ σο

βαρή νοσηση. Σήμερα, είναι σε εξέλιξη 
ο εμβολιασμός στην ηλικιακή ομάδα 

80-84 χρόνων, ενώ έχουν προ
γραμματιστεί περίπου 700.000 ρα
ντεβού για τους επόμενους δύο 
μήνες. Μέχρι το τέλος Φεβρου
άριου θα έχει ολοκληρωθεί ο 
προγραμματισμός των ραντε
βού για όλους τους ηλικιωμέ
νους, με τελευταία την υπο
ομάδα των ατόμων ηλικίας 70- 
74 χρόνων.
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1  I η risk factors που Γ _ίέρχονται με τα εμβόλια 1. Τεράστιο ήδη το
κόστος για την οικονομία 2. Στ ...

Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 26-27 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Οι καθυστερήσεις στην 
παραλαβή εμβολίων θα 

κοστίσουν 100 δισ. ευρώ 
στην ΕΕ

"απόνερα" των οικονομικών και 
ανθρωπιστικών επιπτώσεων που 
έχει η καθυστέρηση των εμβο
λιασμών στην Ευρωπαϊκή Ένω
ση, θα πρέπει να προστεθεί ένας 
ακόμα παράγοντας κινδύνου. 
Ίσως ο εφιαλτικότερος. Αυτός 
αφορά την αποτελεσματικότη- 
τα των εμβολίων στις μεταλλά
ξεις που προκύπτουν. Το θετικό 
της υπόθεσης είναι ότι, σύμφω
να με τα μέχρι στιγμής δεδομέ
να, τα υπάρχοντα εμβόλια -έστω 
και ο συνδυασμός τους- καλύ
πτουν τις μεταλλάξεις. Όμως, το 
εφιαλτικότερο των ερωτημάτων 
είναι "τι θα γίνει εάν παρουσια
στεί μη αντιμετωπίσιμη μετάλ
λαξη του ιού".

Για να διαπιστώσουμε τις επι
πτώσεις ενός τέτοιου σεναρίου, 
αρκεί να δούμε τα σημερινά δε
δομένα, βάσει των εκτιμήσεων 
της Allianz SE , σύμφωνα με την 
οποία οι χώρες της Ε.Ε. βρίσκο-

ο επόμενος risk factor. Όσο στην 
ΕΕ καθυστερεί ο μαζικός εμβο
λιασμός του πληθυσμού,τόσο 
καθυστερεί η άρση των περιο
ριστικών μέτρων. Τώρα, οι Βρυ
ξέλλες προσδοκούν ολοκλήρω
ση των εμβολιασμών το καλο
καίρι, ενώ το προηγούμενο κα
λοκαίρι την τοποθετούσαν στις 
αρχές του έτους. Ο τρόπος με τον 
οποίο η Κίνα "πήρε κεφάλι" στην 
παγκόσμια οικονομία όσο οι άλ
λες μεγάλες οικονομίες βρίσκο
νταν σε lockdown, καταδεικνύ
ει τον κίνδυνο. Ο οποίος κίνδυ
νος ωστόσο πολλαπλασιάζεται, 
όταν "μετρηθούν" οι συνέπειες 
στην πραγματική οικονομία. Στη

Γηραιό Ήπειρο, οι επιχειρήσεις 
που πλήττονται περισσότερο από 
το lockdown, παρά τη γενναία, 
ως τώρα, κρατική στήριξη, βρί
σκονται πέρα από τα όριά τους. 
Χαρακτηριστικά είναι τα παρα
δείγματα των επιχειρήσεων 
εστίασης, αλλά και των τουρι
στικών δραστηριοτήτων, που 
βρίσκονται ενώπιον μιας δεύτε
ρης σεζόν απραξίας. Με δεδο
μένο ότι και πριν την πανδημία 
ενδεχομένως να βαρύνονταν με 
επιχειρηματικά ρίσκα (δάνεια 
κλπ), όσο παρατείνονται τα πε
ριοριστικά μέτρα, τόσο μεγαλώ
νει ο κίνδυνος η Ευρώπη να βρε
θεί μπροστά σε μια ατέλειωτη λί

στα εταιριών-"ζόμπι", ή σε μια κα
ταιγίδα "λουκέτων". Σε όποια από 
τις δύο περιπτώσεις, το δημο
σιονομικό και κυρίως το ανθρω
πιστικό κόστος θα είναι γιγαντι- 
αίο, μιας και κάθε επιχειρηματι
κή αποτυχία σημαίνει αύξηση της 
ανεργίας. Πολύ δε περισσότερο 
όταν θα μιλάμε για συνολική, μα
ζική κατάρρευση κλάδων...

Έπειτα, είναι το διπλωματικό 
του πράγματος. Είδαμε ότι -έστω 
με δυσκολία- το Brexit ολοκλη
ρώθηκε χωρίς διπλωματικές 
εντάσεις, παρά τις σημαντικές 
διαφωνίες. Και είδαμε, λίγο αρ
γότερα, τις σχέσεις του Ηνωμέ
νου Βασιλείου με την ΕΕ να τί

θενται εν κινδύνω, λόγω των εμ
βολίων. Η αντιπαράθεση των 
Βρυξελών με τη βρετανική 
AstraZeneca για την αθέτηση του 
χρονοδιαγράμματος παράδοσης 
των εμβολίων, έκανε την ΕΕ να 
εφαρμόσει μηχανισμό που θα 
ελέγχει τις εξαγωγές των εμβο
λίων για την COVID-19, κάνο
ντας έπειτα από λίγο πίσω, ύστε
ρα και από τη σφοδρή αντίδρα
ση της Βόρειας Ιρλανδίας. Αυτή 
και μόνο η εξέλιξη είναι ικανή να 
μας δείξει πόσο εύθραυστες εί
ναι οι σχέσεις μεταξύ των χωρών, 
όταν αφορούν τα εμβόλια.

Ο... ΣΥΝ ΕΝΑ
Σε όλα τα παραπάνω και στα

νται 5 εβδομάδες πίσω από το 
στόχο του έγκαιρου reopening 
για το καλοκαίρι και χρειάζονται 
επιτάχυνση του ρυθμού κατά 6 
φορές. Στην οικονομία των εμ
βολίων, λένε οι οικονομολόγοι 
της Allianz SE, υπάρχει μόνο 
ασπρόμαυρη εικόνα: "Οι οικο
νομίες που τερματίζουν πρώτες 
τον αγώνα θα ανταμειφθούν με 
ισχυρά θετικά αποτελέσματα τα 
οποία υπερβαίνουν την κατανά
λωση και την επενδυτική δρα
στηριότητα το δεύτερο εξάμηνο 
του 2021». Αν σκεφτεί κανείς τον 
πανικό των αγορών από μια "επι
στροφή στο μηδέν", θα έχει την... 
πλήρως μαύρη εικόνα.

ΝΕΟΣ ΕΦΙΑΛΤΗΣ "MADE IN CHINA"

Κι όμως, χώρες
αγόρασαν
εμβόλια-"μαϊμού"!
ΣΤΟ ΠΕΚΙΝΟ ΒΡΕΘΗΚΑΝ 
3.000 ΨΕΥΤΙΚΕΣ ΔΟΣΕΙΣ

► Δεν έχει διευκρινιστεί η ονομασία 
με την οποία εξάγονταν τα ψεύτικα 
εμβόλια και αν ήταν απομιμήσεις 
ευρωπαϊκών ή αμερικανικών

Έναν επιπρόσθετο, χειρότερο και 
από τον ίδιο τον Covid-19 εφιάλτη 
προκαλούν οι αποκαλύψεις ότι μα- 
φιόζικα κυκλώματα κατάφεραν να πα
ρεισφρήσουν στα κανάλια διανομής 
εμβολίων, προωθώντας προς εξαγω
γή εμβόλια για τον κορωνοϊό, τα οποία 
ήταν τέτοια μόνο στο... όνομα. Στο 
Πεκίνο, έχουν ήδη γίνει συλλήψεις 
και έχει κατασχεθεί ένας τεράστιος 
αριθμός εμβολίων-"μαϊμού", ενώ οι 
έρευνες συνεχίζονται και επεκτείνο- 
νται και σε άλλες χώρες που φαίνε
ται πως έχουν παραλάβει τέτοια...

Σύμφωνα μετά κρατικά Μέσα Ενη
μέρωσης της Κίνας, η κινεζική αστυ
νομία κατάφερε να εξαρθρώσει κύ
κλωμα το οποίο εξήγαγε ψεύτικα εμ
βόλια σε άλλες χώρες. Το κύκλωμα, 
φέρεται ότι δρούσε από τον περα
σμένο Σεπτέμβριο και τα ψεύτικα 
σκευάσματα διατέθηκαν τόσο στο 
εσωτερικό της χώρας όσο και στο εξω
τερικό. Μέχρι σήμερα, έχουν συλ- 
ληφθεί περισσότερα από 80 άτομα τα 
οποία φέρονται να αποτελούν μέλη 
της συγκεκριμένης εγκληματικής ομά
δας που παρασκεύαζε και πούλαγε τα 
ψεύτικα εμβόλια για τον Covid-19, 
ενώ αναζητουνται και οι σύνδεσμοί 
τους που βοηθούσαν στην εξαγωγή.

Το μόνο (τουλάχιστον προσώρας) 
"θετικό" της υπόθεσης, είναι ότι η 
αστυνομία, μετά τις εφόδους στα πα-

Στιγμιότυπο από 
ρεπορτάζ της 

κινεζικής 
κρατικής 

τηλεόρασης για 
τη σύλληψη του 

κυκλώματος

ράνομα εργαστήρια στο Πεκίνο και τις 
επαρχίες Τζιανγκσού και Σαντόνγκ, 
έχει διαπιστώσει πως το σκεύασμα το 
οποίο πωλείτο ως εμβόλια κατά του 
κορωνοϊού (χρησιμοποιώντας τις ονο
μασίες των εταιριών που τα παρά
γουν) δεν αποτελείται από κάποια επι
κίνδυνη ουσία, αλλά ήταν ένα απλό 
διάλυμα ορού. Οι πληροφορίες από 
τα κρατικά media της Κίνας αναφέ
ρουν ότι μέχρι στιγμής στη χώρα 
έχουν βρεθεί και κατασχεθεί περισ

σότερα από 3.000 ψεύτικα εμβόλια, 
ενώ έχει εντοπιστεί ο αρχηγός του κυ
κλώματος -το οποίο δρούσε από τον 
περασμένο Σεπτέμβριο- που κατονο
μάζεται μόνο με το επίθετο Kong.

Αυτό που δεν έχει διευκρινιστεί 
ακόμα, ωστόσο, είναι το εάν τα εμ- 
βόλια-"μαϊμού" έφεραν τις ονομασίες 
των κινεζικών και εξήχθησαν στις χώ
ρες που τα αγόρασαν, ή αφορούσαν 
και άλλων, ευρωπαϊκών ή αμερικανι
κών φαρμακευτικών...
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1  Ετοιμο μέσα στον Φεβρουάριο το εμβολιαστικό
κέντρο στη ΔΕΘ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

220.2 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ετοιμο μέσα στον Φεβρουάριο το εμβολιασηκό κέντρο στη ΔΕΘ
ΤΟ ΕΝΑ από τα δύο μεγαλύ
τερα εμβολιαστικά κέντρα της 
Ελλάδας θα δημιουργηθεί στα 
περίπτερα 13 και 15 της Διε
θνούς Εκθεσης Θεσσαλονί
κης, ύστερα από απόφαση της 
υπηρεσίας Πολιτικής Προστα
σίας. Το δεύτερο εμβολιαστι- 
κό κέντρο θα «στηθεί» επίσης 
στις εγκαταστάσεις της ΔΕΘ 
στο Μαρούσι Αττικής, επί της 
λεωφόρου Κηφισίας.

Στο περίπτερο 15 της ΔΕΘ 
αυτές τις ημέρες τοποθετού
νται διαχωριστικά, ενώ στο 
περίπτερο 13 «στήνονται» δι
άδρομοι. Τα δύο περίπτερα 
αναμένεται να είναι έτοιμα 
προς παράδοση στα μέσα Φε
βρουάριου. Σχετικά δήλωσε Εργασίες στο περίπτερο 15 της ΔΕΘ

ο διευθύνων σύμβουλος της 
ΔΕΘ-HELEXPO Α.Ε. Κυριά
κος Ποζρικίδης: «Η συνολική 
επιφάνεια που αναμένεται να 
προετοιμαστεί προς παράδοση 
είναι 10.000 τ.μ., ενώ η ακρι
βής ημερομηνία της έναρξης 
των εμβολιασμών δεν έχει 
καθοριστεί, καθώς όλα εξαρ- 
τώνται από το εμβολιαστικό 
πρόγραμμα. Κρίθηκε πως εί
ναι κατάλληλο μέρος η ΔΕΘ, 
καθώς υπάρχει χώρος για 
στάθμευση των πολιτών και 
θα εξασφαλιστούν οι απαραί
τητες αποστάσεις, ώστε να μην 
υπάρξει συνωστισμός».

Υπολογίζεται πως συνο
λικά θα δημιουργηθούν 100 
«γραμμές» εμβολιασμού.
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1  Απέσυραν άρον-άρον δεκάδες εμβόλια
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

83.85 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΩΑΝΝΙΝΑ
Απέσυραν άρον-άρον 
δεκάδεβ εμβόλια

ΚΕΛ.9

ΙΩΑΝΝΙΝΑ 
Αναβολή των 
εμβολιασμών 2όγω 
φόβων για αλλοίωση 
120 δόσεων
ΣΥΝΑΓΕΡΜΟ στα Γιάννενα προκάλεσε η είδη
ση ms mOavns αήήοίωσηβ napxi6as περίπου 
120 βάσεων χου εμβολίου καχά χου κορω- 
νοϊού.Όπως μεταδίδει χο mypreveza, αυχό 
οφείλεται σε βλάβη axis αυσκευέε ψύξης. 
Το περισχαχικό ανέφερε στην ΕΡΤ Ιωαννί- 
νων, ο Γ.Γ. ms ΠΟΕΑΗΝ, Γιώργος Πρένχζας 
τονίζοντας όχι οι εμβολιασμοί χου υγειονομι
κού προσωπικού στα Νοσοκομεία xns Ηπεί
ρου βρίσκονται σε υψηλό ποσοστό, καθώς 
στα 2 νοσηλευτικά ιδρύματα των Ιωαννί- 
νων φτάνουν χο 80%. Από την πλευρά χου 
ο Διευθυντής χου Κ.Υ Ιωαννίνων ανέφερε, 
ότι υπήρξε κάποιο πρόβλημα ψύξης και με 
βόση χο πρωτόκολλο διαχείρισή διακόπη
κε για μερικές ώρε$ ο εμβόλιασες, ωστόσο 
η συγκεκριμένη παρτίδα εμβολίων παραμέ
νει axis συσκευές ψύξης.
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1  Η κυβέρνηση να λύσει τα προβλήματα της Υγείας
στα νησιά αντί να στήνει φιέστες

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

495.85 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΙΚΑΡΙΑΣ - ΦΟΥΡΝΩΝ

Η κυβέρνηση να λύσει τα προβλήματα 
της Υγείας στα νησιά αντί να στήνει φιέστες
Ανακοίνωση με αφορμή την αυριανή επίσκεψη του πρωθυπουργού

«N
 α μη γίνουν τα νησιά μας ντε- 

κόρ της επικοινωνιακής πο
λιτικής της κυβέρνησης», α
παιτούν σωματεία και φορείς 

της Ικαρίας και των Φούρνων σε ανακοί
νωσή τους για την αυριανή επίσκεψη του 
πρωθυπουργού, ο οποίος θα εγκαινιά
σει εμβολιαστικά κέντρα.

Σημειώνουν σε κοινή τους ανακοίνω
ση το Συνδικάτο Οικοδόμων και Συνα
φών Επαγγελμάτων, τα Σωματεία ζε- 
νοδοχοϋπαλλήλων και Συναφών Επαγ
γελμάτων, Συνταξιούχων Μισθωτών, Ερ
γαζομένων στους δήμους, ο Σύλλογος 
Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαί
δευσης, ο Σύλλογος Αυτοαπασχολού
μενων - Βιοτεχνών - Επαγγελματιών Ι
καρίας και η Ενωση Δημοκρατικών Γυ
ναικών Ικαρίας (μέλος ΟΓΕ):

«Υπάρχουν συγκεκριμένα χρόνια προ
βλήματα που δεν μας επιτρέπουν να 
δεχτούμε την παρουσίαση των νησιών μας ως σκη
νικό στο επικοινωνιακό σόου της κυβερνητικής πο
λιτικής, όταν:
• Οι δομές Υγείας των νησιών μας εξακολουθούν να 
έχουν σοβαρά προβλήματα στελέχωσης και εξοπλι
σμού. Στο Νοσοκομείο της Ικαρίας όπου διαχρονικά υ
πάρχουν μεγάλα κενά, δεν υπάρχει ούτε καν ΜΕΘ ή 
ΜΑΦ, δεν υπάρχει ούτε ένας πνευμονολόγος!
• Στη βόρεια Ικαρία με το "δύσκολο" οδικό δίκτυο, 
δεν υπάρχει επαρκής υγειονομική κάλυψη αφού το 
ΚΥ Ευδήλου δεν στελεχώθηκε ποτέ σύμφωνα με τον 
οργανισμό ίδρυσής του, και τα Περιφερειακά Ιατρεία 
μένουν συχνά μεγάλο διάστημα χωρίς ούτε έναν για
τρό. Τα κενά στο ΕΚΑΒ είναι επίσης σημαντικά και δεν 
επιτρέπουν την ταυτόχρονη διακομιδή δύο περιστατι
κών πάνω στο νησί.
• Στους Φούρνους που πριν από λίγους μήνες ένας 
άνθρωπος πέθανε στη σκάλα περιμένοντας σκάφος 
να τον μεταφέρει στο πλησιέστερο στελεχωμένο ια
τρείο, τέλος του μήνα θα μείνουν πάλι με έναν για
τρό στο Περιφερειακό Ιατρείο Φούρνων για να α
ντιμετωπίσει όλες τις ανάγκες δύο οικισμών. Αφού 
για μια ακόμα φορά δεν υπάρχει γιατρός στο ΠΙ Χρυ- 
σομηλιάς. Να θυμίσουμε ότι το "πολυδύναμο" Περιφε
ρειακό Ιατρείο Φούρνων σπανίως είχε δεύτερο γιατρό 
...τόσο πολυδύναμο!!!
• Τα προβλήματα στη συγκοινωνία των νησιών μας (έ
να καράβι 2 φορές τη βδομάδα) έχουν μετατρέψει τη 
μετακίνηση σε ακριβοπληρωμένη κρουαζιέρα. Πρό

βλημα το οποίο δεν βρήκε καμία λύση στην πρόσφα
τα εγκεκριμένη στο Κοινοβούλιο "Ολοκληρωμένη νη
σιωτική πολιτική" της κυβέρνησης.
• Τρεις μήνες σχεδόν μετά το δεύτερο λοκντάουν, 
η κυβέρνηση ξανανοίγει τα σχολεία χωρίς κανένα μέ
τρο (κραυγαλέο παράδειγμα το θέμα της μεταφοράς 
των μαθητών), σαν να μην τρέχει τίποτα, σαν να μην 
υπάρχει πανδημία!».

«θα μπορούσαμε να αναφερθούμε σε δεκάδες γνω
στά προβλήματα που δεν βρίσκουν εδώ και δεκαετίες 
λύση, πολύ απλά γιατί η "πυξίδα" της πολιτικής όλων 
των κυβερνήσεων (ΣΥΡΙΖΑ, ΝΔ, ΠΑΣΟΚ) είναι προσα
νατολισμένη στις ανάγκες των μεγάλων επιχειρηματι
κών ομίλων, κόντρα στις λαϊκές ανάγκες», σημειώνουν 
τα σωματεία και τονίζουν πως το γεγονός ότι τα εμβό
λια έρχονται με το σταγονόμετρο, ως αποτέλεσμα των 
«νόμων της αγοράς», κάνει ακόμα πιο «αναγκαία τη 
θωράκιση του συστήματος Υγείας. Κάτι για το οποίο 
η κυβέρνηση δεν έχει κάνει σχεδόν τίποτα! Πρακτικά 
η κυβερνητική πολιτική δεν ενίσχυσε με μαζικές προ
σλήψεις το ΕΣΥ, δεν εξασφάλισε τις αναγκαίες (σύμ
φωνα με τα πρότυπα σχέδια του ΠΟΥ) ΜΕΘ, δεν ε- 
πίταξε τον ιδιωτικό τομέα, αντίθετα τον μπούκωσε με 
χρήμα από τον ιδρώτα του λαού. Αυτές οι επιλογές έ
χουν βαριές συνέπειες για τη ζωή του λαού των νη
σιών μας. Και αυτό δεν το ξεχνάμε!».

Τονίζουν πως «η άθλια κατάσταση του δημόσιου συ
στήματος Υγείας δεν είναι μονόδρομος» και ότι παλεύ
ουν «για αποκλειστικά δημόσιο και δωρεάν σύστημα

Υγείας & ΠΦΥ με κατάργηση κά
θε πληρωμής στην Υγεία, στην 
Πρόνοια, στο Φάρμακο» και δι- 
εκδικούν:
• Γενναία αύξηση κρατικής 
χρηματοδότησης για το δημό
σιο σύστημα Υγείας.
• Μαζικές προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού όλων των κλάδων και 
ειδικοτήτων για να στελεχωθούν 
πλήρως το νοσοκομείο, το Κέ
ντρο Υγείας Ευδήλου, τα Περι
φερειακά Ιατρεία, το ΕΚΑΒ, μο
νιμοποίηση όλων των επικουρι
κών και συμβασιούχων, όλων των 
εργαζομένων με ελαστικές σχέ
σεις εργασίας. Πρόσληψη πνευ
μονολόγων στο νοσοκομείο, δη
μιουργία ΜΕΘ ή ΜΑΦ. Αύξηση 
του αριθμού των αναπνευστή

ρων στο νοσοκομείο.
• Δημιουργία Κέντρου Υγείας στις Ράχες και στους 
Φούρνους, που να λειτουργούν όλο το 24ωρο, 365 μέ
ρες το χρόνο, με όλες τις βασικές ειδικότητες ιατρών.
• Δωρεάν, μαζικά επαναλαμβανόμενα τεστ σε όλους 
(κατοίκους και εργαζόμενους), όπως και στα λιμάνια και 
το αεροδρόμιο, ώστε να ελεγχθεί η διασπορά του ιού.
• Δημιουργία του αναγκαίου αριθμού εμβολιαστι- 
κών κέντρων στο πλαίσιο της ΠΦΥ, σε κατάλληλους 
χώρους και στελέχωσή τους με προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού.
• Αξιοποίηση όλων των διαθέσιμων ασφαλών εμβολίων 
για τον έγκαιρο και μαζικό εμβολιασμό του πληθυσμού.
• Επίταξη των μονάδων Υγείας του ιδιωτικού τομέα 
χωρίς αποζημίωση των επιχειρηματιών και να εντα
χθούν στην ευθύνη του κράτους για να ενισχυθεί με 
τις απαραίτητες νέες κλίνες ΜΕΘ, για να ενισχυθεί ο 
αριθμός των απλών κλινών νοσηλείας ασθενών, των 
διαγνωστικών εργαστηρίων, πραγματοποίηση μορια
κού ελέγχου και γρήγορων τεστ για τον κορονοϊό δω
ρεάν για όλους και όλες.
• Να πορθούν τώρα μέτρα προστασίας της υγείας, σε 
σχολεία και πανεπιστήμια για να λειτουργήσουν με α
σφαλείς συνθήκες.

Ενώ σχολιάζοντας σκωπτικά το «επιτελικό και ψη
φιακό» κράτος ζητάνε από τον πρωθυπουργό... να κά
νει μια αβαρία για να μεταφέρει μια ηλικιωμένη από 
το Μαραθόκαμπο Σάμου όπου τη στέλνουν να εμβο
λιαστεί... στην Ικαρία.
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ΕΡΩΤΗΣΗ TOY ΚΚΕ

Ανάγκη επαναλειτουργίας του Νοσοκομείου 
Νοσημάτων Θώρακος στην Πάτρα

Τ
ην ανάγκη επαναλειτουργίας του Νοσοκο
μείου Νοσημάτων θώρακος στην Πάτρα α
φορά η Ερώτηση που κατέθεσαν στη Βουλή 
οι βουλευτές του ΚΚΕ Ν. Καραθανασόπουλος 

και Ν. Παπαναστάσης, προς τον υπουργό Υγεί
ας, Β. Κικίλια, στην οποία σημειώνεται:

«Τις τελευταίες μέρες γίναμε μάρτυρες επικίν
δυνης και αυξανόμενης διασποράς του κορονο- 
ϊού στην Αχαΐα και στο ένα από τα δύο νοσοκο
μεία της Πάτρας ("Α. Ανδρέας").

Ενα χρόνο μετά την έναρξη της πανδημίας η 
κατάσταση στην Αχαΐα είναι η εξής:
• Εκατοντάδες θέσεις προσωπικού στα τέσσε
ρα νοσοκομεία του νομού εξακολουθούν να εί
ναι κενές, ενώ επεκτάθηκαν και εν μέσω πανδη
μίας οι "ελαστικές" σχέσεις εργασίας.
• Δεκάδες είναι οι υγειονομικοί που έχουν νο
σήσει από COVID-19 ως αποτέλεσμα της αυξη
μένης έκθεσης και των ανεπαρκών ελέγχων και 
μέτρων προστασίας.
• Τμήματα και κλινικές έχουν συρρικνωθεί και 
πλήθο'ς τακτικών χειρουργείων αναβάλλονται, 
προκειμένου τα νοσοκομεία να ανταποκριθούν 
στις ανάγκες περίθαλψης κρουσμάτων, με απο
τέλεσμα την καθυστέρηση στη διάγνωση και τη 
θεραπεία χιλιάδων ασθενών με άλλες παθήσεις. 
• Και σα να μην έφταναν όλα αυτά χιλιάδες προ
γραμματισμένα ραντεβού στα νοσοκομεία, στα

Κέντρα Υγείας και τις ΤΟΜΥ ακυρώνονται, προ
κειμένου να λειτουργήσουν και ως εμβολιαστικά 
κέντρα, των οποίων η στελέχωση γίνεται με με
τακινήσεις υγειονομικού προσωπικού.

Την ίδια στιγμή και παρά τα κροκοδείλια δά
κρυα όλων των αστικών δυνάμεων, το εξειδικευ- 
μένο Νοσοκομείο Νοσημάτων θώρακος παρα
μένει κλειστό όταν από την αρχή της πανδημίας 
(εδώ και ένα χρόνο δηλαδή), με επαναλαμβανό
μενες παρεμβάσεις μας, ζητάμε το άνοιγμά του, 
τη στελέχωσή του με όλο το υγειονομικό και λοι
πό προσωπικό που απαιτείται, με μόνιμες σχέ
σεις εργασίας και πλήρη εξοπλισμό ώστε να λει
τουργήσει ως νοσοκομείο αναφοράς Covid-19.

Η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ έκλεισε το συγκε
κριμένο νοσοκομείο επί των ημερών της. Η κυ
βέρνηση της ΝΔ κρατάει ακόμα και σήμερα, εν 
μέσω πανδημίας, το νοσοκομείο κλειστό».

Οι βουλευτές του ΚΚΕ ρωτούν τι μέτρα θα 
λάβει η κυβέρνηση ώστε να επαναλειτουργή- 
σει ΑΜΕΣΑ το Νοσοκομείο Νοσημάτων θώρα
κος με λεφτά από τον κρατικό προϋπολογισμό. 
Να εξοπλιστεί με σύγχρονα μηχανήματα και μο
νάδες ΜΕΘ. Να επανδρωθεί με μόνιμο και πλή
ρους απασχόλησης εξειδικευμένο προσωπικό 
όλων των ειδικοτήτων, ώστε να αποτελέσει σή
μερα νοσοκομείο αναφοράς για την αντιμετώπι
ση της πανδημίας.
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Η ΠΑΝΔΗΜΙΑ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ

Καταστροφικά τα αποτελέσματα 
των συστημάτων Υγείας «μίας νόσου»
Εξαιτίας των διαχρονικών ελλείψεων και περικοπών έχει επιδεινωθεί 
η αντιμετώπιση σοβαρών ασθενειών, όπως ο καρκίνος

Ο
σο καλπάζει η εξάπλωση της παν
δημίας, ως αποτέλεσμα διαχρονι
κών ελλείψεων και περικοπών στα 
δημόσια συστήματα Υγείας ακόμα 
και των πιο ανεπτυγμένων καπιταλιστικών 
κρατών, και της έλλειψης ουσιαστικών μέ

τρων πρόληψης και ενίσχυσης της Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας, ο αντίκτυπος 
της πανδημίας Covid-19 στη θεραπεία του 
καρκίνου είναι «καταστροφικός», δήλωσε 
ο περιφερειακός διευθυντής του Παγκό
σμιου Οργανισμού Υγείας (ΠΟΥ) για την 
Ευρώπη, επικαλούμενος διακοπές στις 
ογκολογικές υπηρεσίες στο 1/3 των χω
ρών της ζώνης αυτής.

Μέχρι χτες τα επιβεβαιωμένα κρούσμα
τα προσέγγιζαν τα 105 εκατομμύρια και εί
χαν καταγραφεί πάνω από 2,80 εκατομμύ
ρια θάνατοι σε όλο τον κόσμο.

Από τις 53 χώρες της ζώνης της Ευρώ
πης του ΠΟΥ (μεταξύ τους τη Ρωσία και χώρες της κε
ντρικής Ασίας), 1 στις 3 χώρες έχει εν μέρει ή τελείως 
διακόψει τις ογκολογικές υπηρεσίες, επειδή τα νοσο
κομεία και οι υπηρεσίες Υγείας έχουν κατακλυστεί α
πό ασθενείς με Covid-19 και λόγω των περιοριστικών 
μέτρων για τα ταξίδια.

«Ορισμένεςχώρες έχουν αντιμετωπίσει ελλείψεις α- 
ντικαρκινικών φαρμάκων και πολλές έχουν δει μια ση
μαντική μείωση των νέων διαγνώσεων καρκίνου, το ο
ποίο συμβαίνει ακόμα και στις πιο πλούσιες χώρες», ε
πισημαίνει η ανακοίνωση του ΠΟΥ με αφορμή την Πα
γκόσμια Μέρα Κατά του Καρκίνου.

Στην Ολλανδία και στο Βέλγιο, κατά το πρώτο κύ
μα της πανδημίας την άνοιξη του 2020, ο αριθμός των 
καρκίνων που διαγνώστηκαν μειώθηκε κατά 30% με 
40%, στο δε Κιργιστάν μειώθηκε κατά 90% τον Απρί
λη του 2020.

Σύμφωνα με τις προβλέψεις του ΠΟΥ, στη Βρετανία 
οι καθυστερήσεις στη διάγνωση και στη θεραπεία ανα
μένεται να προκαλέσουν αύξηση κατά 15% των θανά
των που οφείλονται σε καρκίνους του παχέος εντέρου 
και κατά 9% σε αυτούς που οφείλονται στους καρκί
νους του μαστού κατά τη διάρκεια των πέντε προσε

χών ετών. Στη ζώνη της Ευρώπης για τον ΠΟΥ, οι καρ
κίνοι, ο διαβήτης και οι χρόνιες αναπνευστικές παθή
σεις ευθύνονται για ποσοστό μεγαλύτερο από το 80% 
των θανάτων ετησίως.

Κλιμακώνεται ο ενδομονοπωλιακός 
ανταγωνισμός

Στο μεταξύ συνεχίζεται η κούρσα των εμβολιασμών, 
με το Πανεπιστήμιο της Οξφόρδης να ξεκινά έρευνα για 
να ελέγξει την ανοσολογική αντίδραση που παράγεται 
εφόσον συνδυαστούν δύο δόσεις διαφορετικών εμ
βολίων, της«AstraZeneca»και της «Pfizer».

«Αν αποδείξουμε ότι τα εμβόλια αυτά μπορούν να χρη
σιμοποιηθούν συνδυαστικά, θα αυξηθεί σημαντικά η ευ
ελιξία στη διανομή τους», υπογράμμισε ο καθηγητής ε
πικεφαλής της έρευνας. «Είναι επίσης πιθανό, συνδυ
άζοντας τα εμβόλια, η ανοσολογική αντίδραση να είναι 
καλύτερη, με υψηλότερο ποσοστό αντισωμάτων που δι
αρκούν και περισσότερο», πρόσθεσε. Στην έρευνα α
ναμένεται να προστεθούν κι άλλα εμβόλια μόλις αυτά 
εγκριθούν στη Βρετανία, ενώ τα πρώτα αποτελέσματα

θα ανακοινωθούν περίπου τον Ιούλη.
Δοκιμές σε ανθρώπους του συνδυασμού δόσης του 

εμβολίου των «AstraZeneca» - Πανεπιστημίου της Οξ
φόρδης με δόση του ρωσικού εμβολίου «Sputnik V» θα 
αρχίσουν την ερχόμενη βδομάδα στο Αζερμπαϊτζάν και 
σε ορισμένες χώρες της Μέσης Ανατολής. Τα πρώτα α
ποτελέσματα των κοινών δοκιμών αναμένονται το Μάρ
τη. Επίσης θα ανακοινωθούν κοινές δοκιμές του ρωσι
κού εμβολίου με μια μεγάλη κινεζική εταιρεία, σύμ
φωνα με Ρώσο αξιωματούχο.

To «Sputnik ΙΑ ενδέχεται να εγκριθεί για χρήση στην 
ΕΕ τέλη Φλεβάρη - αρχές Μάρτη. Η αίτηση για από
κτηση άδειας για επείγουσα χρήση στην ΕΕ είχε κατα
τεθεί στις 22 Δεκέμβρη.

Στον «χάρτη» των εμβολιασμών, η Αυστραλία ενέ- 
κρινε την περασμένη βδομάδα το εμβόλιο των «Pfizer» 
-«BioNTech» και αναμένεται να αρχίσει τους εμβολια
σμούς χορηγώντας 80.000 δόσεις τη βδομάδα μέχρι τέ
λη Φλεβάρη. Ανακοίνωσε επίσης ότι θα αγοράσει 10 ε- 
κατ. επιπλέον δόσεις του εμβολίου αυτού.

Χτες αναμένονταν στην Παλαιστίνη 10.000 δόσεις 
του «Sputnik V», οι οποίες επαρκούν για να καλύψουν 
5.000 ανθρώπους. Η Παλαιστινιακή Αρχή, η οποία έχει 
περιορισμένη αυτοδιοίκηση στην κατεχόμενη από το Ισ
ραήλ Δυτική Οχθη, ξεκίνησε την Τρίτη μια εκστρατεία 
εμβολιασμού έπειτα από μια μικρή παράδοση δόσεων 
από το Ισραήλ. Η Βόρεια Κορέα αναμένεται να λάβει 
σχεδόν 2 εκατ. δόσεις του εμβολίου της «AstraZeneca» 
το πρώτο εξάμηνο του έτους, μέσω του προγράμματος 
COVAXtou ΠΟΥ.

Οι αρχές της Κολομβίας ενέκριναν την κατεπείγου- 
σα χρήση του εμβολίου της κινεζικής «Sinovac» και η 
Νικαράγουα του ρωσικού «Sputnik V». Το εμβόλιο της 
«Sinovac» είναι το δεύτερο που εγκρίνεται στην Κολομ
βία, έπειτα από αυτό των «Pfizer» - «BioNTech». Σκοπεύ
ει να αγοράσει 2,5 εκατ. δόσεις του κινεζικού εμβολίου, 
ενώ αναμένει 10 εκατ. δόσεις των «Pfizer» - «BioNTech». 
Η εκστρατεία μαζικής ανοσοποίησης αναμένεται να αρ
χίσει στις 20 Φλεβάρη.

Η Βραζιλία, τέλος, σκοπεύει να αγοράσει ποσότη
τες δόσεων του ρωσικού «Sputnik V» και του ινδικού 
«Covaxin».
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ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ

Θα εμβολιάζονται... 
όταν περισσεύουν δόσεις!

«Ολοι σι εργαζόμενοι στο ΕΣΥ μπορούν καθημεμνά να χρησιμοποι
ήσουν τις αδιάθετες δόσεις των εμβολιασνκών κέντρων της χώρας 
(...) Ταυτόχρονα, οι υγειονομικοί παραμένουν στις ομάδες προτεραιο- 
ποίησης και μπορούν να κλεΐσουν ραντεβού στην πλατφόρμα», ανα- 
φέρεται σε σχετικό δελτίο Τύπου του υπουργείου Υγείας.

Μετά, δηλαδή, την απαράδεκτη στοχοποίηση από την πλευρά της 
κυβέρνησης περί «ανεμβαλίαστων υγειονομικών», με αφορμή τη συρ
ροή κρουσμάτων στο Νοσοκομείο «Αγ. Ανδρέας» της Πάτρας, η κυ
βέρνηση... «διευκρινίζει» ότι οι υγειονομικοί που έχουν δηλώσει συμ
μετοχή στον εμβολιασμό μετά την πρώτη φάση, θα εμβολιάζονται... 
μόνο όταν περισσεύουν δόσεις από ραντεβού που ακυρώνονται, ή 
θα πρέπει να περιμένουν - άγνωστο πόσο - να έρθει η σειρά τους 
από τα ραντεβού της πλατφόρμας!

Υπενθυμίζεται ότι κατά την έναρξη των εμβολιασμών, η κυβέρνηση 
έθεσε ασφυκτικά χρονικά περιθώρια για δήλωση συμμετοχής στους 
εργαζόμενους στο δημόσιο σύστημα Υγείας, αρνήθηκε να τους ενη
μερώσει έγκαιρα και οργανωμένα για το νέο εμβόλιο, ενώ υπήρχαν εύ
λογα ερωτήματα. Την ενημέρωση, αλλά και την ενθάρρυνση του εμ
βολιασμού ανέλαβαν τα σωματεία εργαζομένων, μέσα από πολύμορ
φες δράσεις. Και σήμερα η κυβέρνηση από τη μία στοχοποιεί τους 
«ανεμβολίαστους υγειονομικούς», για να κρύψει τις δικές της τερά
στιες ευθύνες, και από την άλλη παραπέμπει αυτούς που επιθυμούν 
να εμβολιαστούν... στα περισσεύματα και στις αναμονές της πλατ
φόρμας! Αντί να οργανώσει ως οφείλει αλλεπάλληλα κύματα οργα
νωμένων εμβολιασμών στις δημόσιες μονάδες Υγείας, για να πετύ- 
χει τη μεγαλύτερη δυνατή εμβολιαστική κάλυψη των υγειονομικών.
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1  Σύγκριση των 7 εμβολίων
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

398.08 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η α π οτελεσμ ατι κότητά tons 
και axis μεταλλάξει
Σύγκριση 
των 7 εμβολίων

Στην Ελλάδα αναγκαστικά θα αναδιαμορφωθεί άμεσα το εθνικό σχέδιο εμβολιασμών, το οποίο αρχικά είχε 
καταρτιστεί με τη βεβαιότητα ότι οι δόσειε του εμβολίου ms Οξφόρδηε (αναμένονται από us 10 Φεβρουάρι
ου) θα δοθούν otous ηλικιωμένε^. Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε στη β' φάση και ήδη εμβολιάζονται άτομα 
ηλικία5 80 ετών και άνω, ενώ αναμενόταν εντόβ των επομένων 24ώρων να ανοίξει η πλατφόρμα για τα ρα
ντεβού των άνω των 75 ετών. Τα μέλη ms Εθνικήε Επιτροπήε Εμβολιασμών θα συνεδριάσουν σήμερα, ώστε 
να υπάρξουν και επισήμωε οι σχετικέ5 ανακοινώσει. Μοιάζει να έχει προεξοφληθεί πλέον ότι το σκεύασμα 
ms AstraZeneca δεν θα δοθεί otous άνω των 65 και αυτό σημαίνει ότι στην πράξη θα δημιουργηθεί άμεσα μια 
παράλληλη γραμμή εμβολιασμού, για άτομα ηλικίαε μικρότερηε των 65 ετών ή και ευπαθών ομάδων. Αξίζει, 
ωστόσο, να δούμε μια απλή συγκριτική μελέτη των επτά εμβολίων και κάποια στοιχεία για την αποτελεσμα- 
τικότητα στο επικρατούν στέλεχοΞ και us δύο σημαντικέε παραλλαγέε, ms βρετανική5 και ms αφρικανικήε. 
Σημειώνεται ότι τον εν λόγω πίνακα τον είχε δώσει στη δημοσιότητα ο Ηλίαε Μόσιαλοε.

Ερευνητικό Ίδρυμα 
Εταιρεία 'fMMr lOlkUNi-AlrMA« % τ» H

Ο)
moderna

AstraZeneca^'

" ΟΧΓΟΙίΙ»
MOVAVAX, janssen γ J sinovac THE GAMALEYANATICK At CfKTEH

Τύπος iWRNA mRNA Ιικός φορέας Πρωτεϊνικού τύπου Ιικός φορέας Ανενεργός τός 2 Ιικοί φορείς
Δόσεις -Μεσοδιάστημα 2/3εβδομάδες 2 / 4 εβδομάδες 2/4-12εβδομάδτς 2/4 εβδομάδες 1 2/2 εβδομάδες 2/3 εβδομάδες
Απεπέλεσμπτικότητπ 

έναντι στο επικρατούν 
στέλεχος

95% διάστημα 7 ημέρων 
μετά τη δεύτερη δόση

92% μεράσητα πρώτα 
δεδομένα από το Ισραήλ

34,1%
> διάστημα 14 ημέρων μετά 

τη δεύτερη δόση

59,5%
με 2 ολόκληρες δόοεις 

(όπως έχει εγκριβεί από 
τσν ΕΜΑ)

95,6%
> διάστημα 7 ημέρων 
μετά τη δεύτερη δόση

66%
μετά από 28 ημέρες 

αλλά 85% μείωση στις 
σοβαρές περιπτώσεις, 
και μετά από 49 ήμερες 
εξέιλτιψη εισαγωγών 4 

θανάτων

50,5%

(από τη μελέτη στη 
Βραζιλία)

92% ye 2 δόοεις > 
διάστημα 7 ημέρων μοά 

τη δεύτερη δόση

Αποτελεσματικατητα 
έναντι στην Αγγλική 

παραλλαγή

Εργαστηριακή μελέτη της 
Pfizer και του Πανεη. ίου 
Τέξας: οι 2 παραλλαγές 

δεν επηρεάζουν την 
αποτΐλΕοματικότητα, 

bioRKiv
doi.org/lO, 1101/2Q21,01. 

27,42799®

Εργαστηριακή μελέτη της 
Moderna και του ΝΙΗ: οι

2 παραλλαγές δεν 
επηρεάζουν την 

αποτελεσματικότητα. 
bioRxiv

doi.org/10,1101/2021.01. 
25,427948

Αναμένεται να 
ανακοινωθούν 

αποτελέσματα των 
κλινικών δοκιμών 

και για τις 2 παραλλαγές 
σύντομα

85,6% 7 ? 7

Αττοΐίλεσμπτικάτητπ 
έναντι στην 

Νοτισαφρικανική 
παραλλαγή

49% (60% όταν η 
ανάλυση δεν 

συμττεριέλαβετοός 
HIV ασθενείς)

57%
αλλά 85% μείωση στις 
σοβαρές περιπτώσεις, 
και μετά πττό 49 ημέρες 
εξάλειψη εισαγωγών 8 

θανάτων

7 ?

Προστασία 
μπά από μία δόση

11 ημέρες
μετά την πρώτη δόση

14 ημέρες
μετά την πρώτη δόση

21 ημέρες
μετά την πρώτη δόση 7 Μετά από 14 ημέρες 7

Προετοιμασία για νέα 
εμβόλιο για τη Νότιο- 

Αφρικάνικη παραλλαγή
+ + - + - - -

Στοιχεία για έκτακτη 
σδειοδότηση 1

Δόσεις (Αρχική+ Νέσ 
Συμφωνία σε εκ. δόσεις)

Έγκριση από ΕΜΑ
300 + 300

Έγκριση από ΕΜΑ
160 +150 (Υ/Δ)

Έγκριση σπό ΕΜΑ 
400 m 400
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1  Σημαντικές ελλείψεις στα νοσοκομεία μπροστά στη
νέα έξαρση της πανδημίας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

168.34 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σημαντικές ελλείψεις 
στα νοσοκομεία 
μπροστά στη νέα έξαρση 
της πανδημίας

Το νοσοκομείο «Παπαγεωργίου» επισκέφθηκε χτες ο 
βουλευτής του ΚΚΕ Λεωνίδας Στολτίδης, μαζί με στε
λέχη της ΤΟ Υγείας - Πρόνοιας Κεντρικής Μακεδονίας 
του ΚΚΕ. Συναντήθηκαν με τον πρόεδρο και τον γενικό 
διευθυντή του νοσοκομείου και εκπροσώπους του ΔΣ 
του Σωματείου Εργαζομένων, ενώ περιόδευσε και σε 
τμήματα όπου συνομίλησε με υγειονομικούς.

Το κύριο που αναδείχθηκε είναι ότι το νοσοκομείο ε
τοιμάζεται να μπει στη μάχη για το τρίτο κύμα της παν
δημίας με σημαντικές ελλείψεις σε προσωπικό και με 
μεγάλο τμήμα των εργαζομένων με ελαστικές σχέσεις 
εργασίας, ενώ ταυτόχρονα λειτουργεί και ως εμβολιαστι- 
κό κέντρο. Αλλωστε, στα όριά του λειτουργούσε και κα
τά το δεύτερο κύμα της πανδημίας, κατάσταση την οποία 
θέλουν να αποφύγουν να επαναληφθεί. Οπως αναφέρ
θηκε εκ μέρους της διοίκησης, για να λειτουργεί με α
ξιοπρεπείς και ασφαλείς συνθήκες (δηλαδή με βάση το 
ύπαρχον προσωπικό) θα πρέπει να αναπτύξει μόνο μέ
χρι 6 κλινικές κορονοϊού για τη νοσηλεία 180 ασθενών 
και 24 κλίνες ΜΕΘ. Σημειώθηκε μάλιστα ότι το νοσοκο
μείο είχε έφτασε να λειτουργεί 8 κλινικές και 42 κλίνες 
ΜΕΘ, ξεπερνώντας δηλαδή τα όρια αντοχών προσωπι
κού και υποδομών.

Συνολικά, περισσότεροι από 300 υγειονομικοί νόση
σαν, και πολλαπλάσιοι τέθηκαν σε καραντίνα, γεγονός 
που φέρνει στην επιφάνεια τις συνθήκες απίστευτης ε
ντατικοποίησης κάτω από τις οποίες καλούνταν να δου
λέψουν οι εργαζόμενοι.

Ο Λεωνίδας Στολτίδης, μιλώντας με τους εργαζόμε
νους, σημείωσε ότι η πολιτική συμβιβασμού με τη λο
γική που λέει «τόσα σου δίνω, βγάλτα πέρα» δεν οδη
γεί πουθενά. Τους κάλεσε να αντισταθούν στην πολιτι
κή υποχρηματοδότησης της δημόσιας Υγείας, στη μεί
ωση του προσωπικού και τη γενίκευση των ελαστικών 
σχέσεων εργασίας. Μαζί με το υπόλοιπο εργατικό - λαϊ
κό κίνημα να δυναμώσουν τον αγώνα για την υπεράσπι
ση της υγείας του λαού με αύξηση της χρηματοδότη
σης, μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, στελέ- 
χωση και εξοπλισμό νοσοκομείων και Κέντρων Υγείας.
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1  Φρακάρει υπό το βάρος των ελλείψεων το
Νοσοκομείο Χαλκίδας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

136.86 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Φρακάρει υπό το βάρος των ελλείψεων 
το Νοσοκομείο Χαλκίδας

«Η έξαρση των κρουσμάτων στον δήμο Χαλκιδέων μας 
φέρνει και πάλι μπροστά στην πραγματικότητα της υπο- 
στελέχωσης του νέου νοσοκομείου με τον πιο τραγικό 
τρόπο», τονίζει σε ανακοίνωσή της η ΚΟ Νοσοκομείου 
Χαλκίδας του ΚΚΕ και σημειώνει την ανάγκη να δυνα
μώσει η πάλη για την ενίσχυσή του και την προστασία 
της υγείας και της ζωής του λαού.

Περιγράφοντας την κατάσταση που επικρατεί σήμε
ρα στο Νοσοκομείο, η ΚΟ αναφέρει: «Η προσέλευση α
σθενών στα επείγοντα είναι τόσο αθρόα, που οι γιατροί 
δεν ξέρουν πια πώς να τα διαχειριστούν με τα περιορι
σμένα μέσα που διαθέτουν. Η κλινική ήπιας νοσηλείας 
έχει ήδη γεμίσει και τα κρεβάτια που προστέθηκαν μοι
ράζονται μια κοινή τουαλέτα και οχτώ ασθενείς! Η δια
κομιδή σε νοσοκομεία της Αττικής δεν είναι εξασφαλι
σμένη, δεδομένου ότι και το σύστημα Υγείας στην πρω
τεύουσα ασφυκτιά μπροστά στο τρίτο κύμα της πανδη
μίας». Και προσθέτει: «Από τη μια, ένα σύγχρονο νοσο
κομείο χωρίς γιατρούς και νοσηλευτικό προσωπικό για 
να στελεχώσει νέες κλίνες. Από την άλλη, εξαντλημέ
νοι υγειονομικοί που μπαίνουν στη μάχη του τρίτου κύ
ματος της πανδημίας χωρίς το περιθώριο για μια ανάσα, 
που υπερβαίνουν εαυτούς και καθήκοντα προκειμένου 
να καλυφθούν τα κενά».

Τονίζει, επίσης, ότι η πολιτική επιλογή της κυβέρνησης 
να μην ενισχύσει ουσιαστικά το δημόσιο σύστημα Υγείας 
και να μην υιοθετήσει τα αυτονόητα αιτήματα των υγει
ονομικών έχει οδηγήσει σε «μπαλώματα», με μετακινή
σεις γιατρών από άλλα τμήματα προς την κλινική covid, 
κάτι που συνεπάγεται την αποψίλωσή τους, την περαι
τέρω μείωση των τακτικών χειρουργείων και στο κλεί
σιμο των τακτικών παθολογικών ιατρείων, μετατρέπο- 
ντας σταδιακά το νοσοκομείο της Χαλκίδας σε νοσοκο
μείο μιας νόσου.
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1  Greek Top Women Awards 2021 σε 18 γιατρούς και
νοσοκόμες στην πρώτη γραμμή της μάχης κατά της παν
...

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

685.38 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Greek Top Women Awards 2021 
σε 18 γιατρούς και νοσοκόμες στην πρώτη 

γραμμή της μάχης κατά της πανδημίας
Το www.eirinika.gr, το www.madeingreece.news και το Νομισματικό Μουσείο Ελλάδας σας προσκαλοΰν στην απονομή των GREEK TOP WOMEN AWARDS 
2021 που θα λάβει χώρα την Δευτέρα 8 Μαρτίου 2021 στις 13.00 μ.μ.
Φέτος τιμούν 20 γιατρούς, νοσηλεύτριες και ερευνήτριες για την μέγιστη προσφορά τους στην ελληνική κοινωνία για την αντιμετώπιση της πανδημίας.

• 2 βραβεία Τιμής Ένεκεν για τις νοσηλεύτριες που έχασαν την ζωή τους

Η τελετή βράβευσης, με επίδοση του 
αγαλματιδίου της Νίκης της Σαμοθράκης, 
θα πραγματοποιηθεί στο Νομισματικό 
Μουσείο Ελλάδας, την Παγκόσμια Ημέρα 
της Γυναίκας, στην υπέροχη αίθουσα της 
πρώην βιβλιοθήκης Ερρίκου Σλήμαν στον 
1 ο όροφο, οε live streaming, χωρίς κοινό 
και κάτω από αυστηρότατα μέτρα υγειο
νομικής προστασίας.

Τα αγαλματίδια της Νίκης της Σαμο
θράκης είναι από τη collection Eternity 
Today της Sophia Enjoy Thinking.

Μεταξύ των τιμώμενων προσώπων είναι 
και η νοσηλεύτρια από το Ρέθυμνο Άρ- 
τεμις Νικηφόρου, η οποία συμμετείχε 
εθελοντικά σε αποστολή σε νοσοκομείο 
της Θεσσαλονίκης με συναδέλφους της.

Τα GREEK TOP WOMEN AWARDS 
2021 θα είναι αφιερωμένα σε όλες όσες - 
γιατροί και νοσηλεύτριες - ήταν στην 
πρώτη γραμμή και στο προσκέφαλο των 
ασθενών με κορωνοϊό με πρωτοφανή γεν
ναιότητα και αυταπάρνηση.

Οι 20 βραβευόμενες με αλφαβητική 
σειρά είναι οι εξής:

ΓΑΖΕΠΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ* ΤΙΜΗΣ ΕΝΕ- 
ΚΕΝ Νοσηλεύτρια στο Νοσοκομείο της 
Νάουσας που έχασε τη μάχη με τον κο- 
ρωνοϊό

ΓΚΑΓΚΑ ΜΙΝΑ Πρόεδρος του Κεντρι
κού Συμβούλιου Υγείας, Διευθύντρια της 
7ης Πνευμονολογικής κλινικής ΓΝΘΑ «Η

ΣΩΤΗΡΙΑ»
ΓΚΕΚΑ ΕΛΕΝΗ Αναισθησιολόγος - 

Εντατικολόγος, Διευθύντρια Μονάδας 
Εντατικής Θεραπείας Αναισθησιολογίας 
ΠΓΝΘ«ΑΧΕΠΑ»

ΓΚΡΑΝΙΑ-ΚΛΩΤΣΑ ΕΥΦΡΟΣΥΝΗ Επι- 
δημιολόγος, Διευθύντρια της κλινικής 
Λοιμωξιολογίας στο Πανεπιστημιακό νο
σοκομείο του CAMBRIDGE

ΘΕΟΔΩΡΙΔΟΥ ΜΑΡΙΑ Ομότιμος κα- 
θηγήτρια Παιδιατρικής Λοιμωξιολογίας 
Ε.Κ.Π.Α Πρόεδρος της Εθνικής Επιτροπής 
Εμβολιασμών

ΚΑΜΠΙΣΙΟΥΛΗ ΕΥΣΤΑΘΙΑ Προίστα- 
μένη Διατομεακού Τομέα Μονάδων ΓΝΑ 
«Ο ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ» 

ΚΑΡΑΓΚΙΟΖΙΔΟΥ ΣΟΦΙΑ* ΤΙΜΗΣ
ΕΝΕΚΕΝ Νοσηλεύτρια στο Νοσοκομείο 
της Δράμας που έχασε τη μάχη με τον κο- 
ρωνοϊό

ΚΟΤΑΝΙΔΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ Καθηγή- 
τρια Πνευμονολογίας-Εντατικής Θερα
πείας Ιατρικής Σχολής ΕΚΠΑ, Διευθύ
ντρια Α’ Κλινικής Εντατικής Θεραπείας 
ΓΝΑ «Ο ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ»

ΜΑΡΙΟΛΑ ΑΝΕΛΑ Αναισθησιολόγος,

Διευθύντρια του Κέντρου Συντονισμού 
Αεροδιακομιδών του ΕΚΑΒ

ΜΟΥΛΟΥΔΗ ΕΛΕΝΗ Συντονίστρια- 
Διευθύντρια ΜΕΘ Ενηλίκων του «ΙΠΠΟ- 
ΚΡΑΤΕΙΟΥ» Νοσοκομείου Θεσσαλονί
κης

ΜΠΙΤΖΑΝΗ ΜΗΛΙΤΣΑ Πνευμονολό
γος- Εντατικολόγος, Συντονίστρια Διευ
θύντρια Α’ ΜΕΘ, ΠΓΝΘ «Γ. ΠΑΠΑΝΙ- 
ΚΟΛΑΟΥ»

ΝΙΚΗΦΟΡΟΥ ΑΡΤΕΜΙΣ Νοσηλεύτρια 
στο Νοσοκομείο Ρεθύμνου, Εθελόντρια 
του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού

ΠΑΓΩΝΗ ΜΑΤΙΝΑ Πρόεδρος ΕΙΝΑΠ 
(Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας και 
Πειραιά), Αντιπρόεδρος ΟΕΝΓΕ (Ομο
σπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδος)

ΠΑΠΑΚΑΛΑ ΕΛΕΝΗ Πνευμονολόγος - 
Φυματιολόγος Γενικό Νοσοκομείο Κο
ζάνης «ΜΑΜΑΤΣΕΙΟ»

ΠΑΠΑΚΩΣΤΟΠΟΥΛΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΑ 
Δημοσιογράφος Διαπιστευμένη στο 
Υπουργείο Υγείας - Παρουσιάστρια Ειδή
σεων

ΠΑΠΑΣΤΕΦΑΝΑΤΟΥ ΣΕΒΑΣΤΙΑ Δια- 
σώστρια ΕΚΑΒ

ΠΟΥΡΙΚΗ ΣΟΦΙΑ Διδάκτωρ Πανεπι
στημίου Αθηνών, Πνευμονολόγος-Εντα- 
τικολόγος ΜΕΘ COVID-19, «ΣΩΤΗΡΙΑ»

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΥ ΛΙΑΝΑ Μ BBS, BSc 
Imperial College London, junior Doctor 

ΣΥΨΑ BANA Αναπληρώ- 
τρια Καθηγήτρια Επιδη
μιολογίας και Ιατρικής Στα
τιστικής Εργαστήριο Υγι
εινής, Επιδημιολογίας και 
Ιατρικής Στατιστικής Ια
τρική Σχολή, ΕΚΠΑ 

ΦΛΙΓΚΟΥ ΦΩΤΕΙΝΗ 
Αναπληρώτρια καθηγήτρια 
Εντατικής Θεραπείας Πα
νεπιστήμιου Πατρών, Επι
στημονικά υπεύθυνη ΜΕΘ 
ΠΓΝΠ

Η εκδήλωση θα διοργα- 
νωθεί με τρόπο ώστε να 
παρευρεθούν μόνο οι βρα
βευόμενες και οι απονεμη- 
τές, ένα τηλεοπτικό συνερ
γείο και δύο φωτογράφοι 
ενώ η είσοδος για την τε
λετή θα γίνεται με προσέ
λευση - αναχώρηση στην 
αίθουσα ανά 5 άτομα.
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1  Ηθικό το θέμα για τους υγειονομικούς που δεν
έχουν κάνει το εμβόλιο

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

303.85 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ηθικό το θέμα 
για τους υγειονομικούς 
που δεν έχουν κάνει 
το εμβόλιο

Της Βάσως Κυριαζή

Ε
ντείνονται ολοένα και περισσότερο κάθε μέρα οι εκ
κλήσεις προς τους υγειονομικούς, που δεν έχουν 
ακόμη εμβολιαστεί, να το κάνουν άμεσα, διότι έρ
χονται καθημερινά σε επαφή με ασθενείς και ανά πάσα στιγ

μή υπάρχει κίνδυνος να μεταδώσουν ή να κολλήσουν τον ιό, 
με ό,τι συνεπάγεται για τη διαοπορά στα νοσοκομεία, αλλά 
και έξω στην κοινωνία.

Μετά τον πρωθυπουργό που χθες απεύθυνε έκκληση να το 
ξανασκεφτούν, πολλοί επιστήμονες διαφόρων ειδικοτήτων 

ενώνουν τη φωνή τους με στόχο 
να τους ευαισθητοποιήσουν. Δεν 
είναι μάλιστα λίγοι εκείνοι που 
προτείνουν να απαλλαγούν από τα 
κλινικά τους καθήκοντα στην περί
θαλψη των ασθενών μέχρι την επί
τευξη της συλλογικής ανοοίας 
ώστε να μη θρηνήσουμε εξαιτίας 
τους επιπλέον θύματα.

Είναι οαφές και πρέπει να γίνει 
κατανοητό απ’ όλους πως οι ασθε
νείς κινδυνεύουν από τους μη εμ
βολιασμένους υγειονομικούς. 
Κινδυνεύουν όμως και οι ίδιοι και 
για αυτό είναι απορίας άξιο ότι δεν 
σκέφτονται ούτε τη δική τους προ
στασία, ούτε των δικών τους αν
θρώπων, πλην των ασθενών για 
τους οποίους πρέπει να ενδιαφέ- 
ρονται αλλά είναι και υποχρεωμέ
νοι να τους προστατεύουν.

Στα νοσοκομεία, τα οποία είναι 
ταγμένα στην αποκατάσταση της 
υγείας, περιθάλπονται ασθενείς 
με ευάλωτη υγεία, οι οποίοι δια
τρέχουν μεγαλύτερο κίνδυνο εάν 

μολυνθούν. Είναι ανεπίτρεπτο να τίθεται σε κίνδυνο η ζωή 
τους από παράγοντες που μπορούν να ελεγχθούν.

Μπορεί να υπάρχει αυστηρή τήρηση των μέτρων και των 
οδηγιών που ισχύουν στα νοσοκομεία, τακτικά διαγνωστικά 
τεστ του νοσοκομειακού προσωπικού, όμως όπως δείχνουν 
τα πράγματα δεναρκεί μόνο αυτό. Ο εμβολιασμός είναι το μο
ναδικό «όπλο» για να θωρακίσουν τους εαυτούς τους και να 
προστατεύοουν και τους άλλους γύρω τους.

Οι όποιες επιφυλάξεις για πιθανές παρενέργειες στο μέλ
λον είναι θεμιτές, όμως δεν αποτελούν πανάκεια. Στον βαθ
μό της ηθικής ευθύνης που έχουν απέναντι στους ασθενείς 
οφείλουν να το ξαναοκεφτούν, όπως τους κάλεσε και η Κυ
βέρνηση.

Αλλωστε οι αποφάσεις για τη δημόσια υγεία, δηλαδή για 
την υγεία των πολλών, πρέπει να λαμβάνονται ουγκρίνοντας 
τα αναμενόμενα οφέλη με τους πιθανούς κινδύνους. Κάθε 
ιατρική πράξη, όπως και κάθε φάρμακο, εμπεριέχει σε κά
ποιο βαθμό τον λεγόμενο ιατρογενή κίνδυνο. Στη συγκεκρι
μένη περίπτωση, τα οφέλη από τον εμβολιασμό των νοσοκο
μειακών είναι σαφώς μεγαλύτερα από τους όποιους κινδύ
νους.

99
Οι όποιες επιφυ
λάξεις για πιθανές 
παρενέργειες στο 
μέλλον είναι θεμι
τές, όμως δεν 
αποτελούν πανά
κεια. Στον βαθμό 
της ηθικής ευθύ
νης, που έχουν 
απέναντι στους 
ασθενείς, οφεί
λουν να το ξανα
σκεφτούν, όπως 
τους κάλεσε 
και η κυβέρνηση



30;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Υπουργείο Υγείας: Πρώτη προτεραιότητα ο
εμβολιασμός των υγειονομικών

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

130.66 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προτεραιότητα 
ο εμβολιασμός 
των υγειονομικών

ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Υπουργείο Υγείας: 
Πρώτη προτεραιότητα 
ο εμβολιασμός 
των υγειονομικών

«Ο εμβολιασμός του προσωπικού των νοσοκομείων και κέ
ντρων υγείας του Ε.Σ.Υ., παραμένει πρώτη προτεραιότητα», ση
μειώνει σε ανακοίνωση του το υπουργείο Υγείας.

Προσθέτει δε ότι «όλοι οι εργαζόμενοι στο εθνικό σύστημα 
υγείας, μπορούν καθημερινά να χρησιμοποιήσουν τις αδιάθετες 
δόσεις όλων των εμβολιαστικών κέντρων της χώρας και μόνο 
στην περίπτωση που δεν υπάρχουν υγειονομικοί που θέλουν 
να εμβολιαστούν, ενεργοποιείται ο μηχανισμός αναπλήρωσης 
από τις ένοπλες δυνάμεις και τα σώματα ασφαλείας. Ταυτόχρο
να, παραμένουν στις ομάδες προτεραιοποίησης και μπορούν να 
κλείσουν ραντεβού στην πλατφόρμα emvolio.gov.gr».
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1  «Χωρίς τέλος ο παραγκωνισμός του Νοσοκομείου
Βόλου»

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

193.11 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I «Χωρίς τέλος ο παραγκωνισμός 
του Νοσοκομείου Βόλου»
Τονίζει ο Αλ. Μεϊκόπουλος 
σε ερώτηση για την ενίσχυση 
του Αχιλλοπούλειου με προσωπικό

«Με βάση ποια κριτήρια έγινε η κατανομή των 521 επιλα- 
χόντων νοσηλευτών που προστέθηκαν στην προκήρυξη 
2Κ/2019 και για ποιο λόγο το Νοσοκομείο Βόλου δεν έλαβε 
ούτε μία θέση;» αναφέρει στην ερώτηση που κατέθεσε στον 
υπουργό Υγείας ο βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Αλέ
ξανδρος Μεϊκόπουλος με θέμα ακόμα μία φορά την αναγκαία 
ενίσχυση του Νοσοκομείου Βόλου.

Όπως επισημαίνει ο βουλευτής, η έξαρση της πανδημίας, 
ήρθε να τονίσει με το χειρότερο δυστυχώς τρόπο την υποστε- 
λέχωση του Νοσοκομείου Βόλου, καθώς το ιοχυρό δεύτερο 
κύμα της πανδημίας βρήκε το ιατρικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό να εργάζεται στα όριά του, χωρίς καμία ουσιαστική 
ενίσχυση σε ανθρώπινο δυναμικό και χρηματοδότηση, όλο 
αυτό το διάστημα.

«Ωστόσο, ο παραγκωνισμός του Νοσοκομείου του Βόλου 
φαίνεται πως συνεχίζεται καθώς στην προκήρυξη 2Κ/2019 
προστέθηκαν ως επιλαχόντες 521 νοσηλευτές ως επιπλέον 
θέσεις για τα νοσοκομεία της χώρας για ακόμη μία φορά το

Αχιλλοπούλειο παρέμεινε εκτός «ραντάρ» του Υπουργείου και 
δεν έλαβε ούτε μία θέση νοσηλευτικού προσωπικού», τονίζει 
ο βουλευτής.

Σύμφωνα με τον Αλέξανδρο Μεϊκόπουλο, συνολικά, από τις 
1069 οργανικές θέσεις του Νοσοκομείου Βόλου, καλυμμέ
νες είναι μόνο οι 651, με το 40% του ανθρώπινου δυναμικού 
που θα έπρεπε να στελεχώνει τη δομή να λείπει.

Παρά την ακραία υποστελέχωση που παρουσιάζει το Νο
σοκομείο Βόλου και παρά την επέλαση της πρωτοφανούς 
υγειονομικής κρίσης, Υπουργείο Υγείας και 5η ΥΠΕ, όλο 
αυτό το χρονικό διάστημα δεν έχουν λάβει καμία ουσιαστι
κή απόφαοη ενίσχυσης της δομής σε ανθρώπινο δυναμι
κό.

«Όταν το Νοσοκομείο Βόλου λειτουργεί με το 40% των ορ
γανικών του θέσεων ακάλυπτο και όταν καλείται να ανταπε- 
ξέλθει στις πρωτοφανείς υγειονομικές απαιτήσεις που δημι
ουργεί η επέλαση της πανδημίας, η μηδενική κατανομή νοση
λευτών από τους επιλαχόντες της 2Κ/2019, συνιστά τουλά
χιστον εμπαιγμό για το προσωπικό του Νοσοκομείου και τους 
πολίτες της Μαγνησίας», σημειώνει ο βουλευτής, ζητώντας 
από τον αρμόδιο Υπουργό να στελεχώσει το Νοσοκομείο Βό
λου με το απαραίτητο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό με 
βάση το Οργανόγραμμά του, αλλά και με βάση τις έκτακτες 
υγειονομικές συνθήκες που διαμορφώνει η πανδημία και με 
τελικό κριτήριο πάντα την επαρκή υγειονομική κάλυψη των 
πολιτών της περιοχής.
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1  Προτεραιότητα στους εργαζομένους στα νοσοκομεία
οι «ορφανές» δόσεις

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.62 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προτεραιότητα otods εργαζομέν ου» στα νοσοκομεία οι «ορφανέε» δόσεις
Πολλά είναι τα εμβόλια που έμει
ναν «ορφανά» στη χώρα καθώς 
αρκετά ραντεβού χάνονται, με 
αποτέλεσμα οι δόσεις να παραμέ
νουν ανεκμετάλλευτες! Και πώς 
να μην προκύψει τέτοιο ζήτημα, 
βέβαια, από τη στιγμή που πολλοί 
ηλικιωμένοι καλούνται να εμβο
λιαστούν χιλιόμετρα μακριά από 
τον τόπο διαμονής τους, μέχρι και 
σε άλλο... νησί;

Με απόφασή του, πάντως, το 
υπουργείο Υγείας δίνει προτεραι

ότητα στους εργαζομένους στα 
νοσοκομεία για να εκμεταλλευ
τούν τα εμβόλια που περισσεύουν 
από τα ραντεβού που χάνονται. 
Εως χθες, είχαν προτεραιότητα 
τα Σώματα Ασφαλείας και ο Στρα
τός, που όμως κατεβαίνουν στη... 
βαθμίδα! Κι αυτό γιατί τα τελευ
ταία 24ωρα παρατηρήθηκε αύξη
ση ζήτησης από εργαζομένους 
στην Υγεία, οι οποίοι είχαν αρνη- 
θεί στην πρώτη φάση να κάνουν 
το εμβόλιο. Μετά τις τελευταίες

εξελίξεις στο Νοσοκομείο «Αγιος 
Ανδρέας» της Πάτρας και την εν- 
δονοσοκομειακή διασπορά.αυξή- 
θηκε ραγδαία η ζήτηση από τους 
υγειονομικούς, με αποτέλεσμα το 
υπουργείο Υγείας να αλλάξει τις 
προτεραιότητες.

0 ZTpOTOS
Σύμφωνα με την ανακοίνωση 
του υπουργείου, ο εμβολιασμός 
των εργαζομένων στο Εθνικό Σύ
στημα Υγείας παραμένει πρώτη

προτεραιότητα, ενώ τα Σώματα 
Ασφαλείας και ο Στρατός θα κα
λούνται για εμβολιασμό μόνο αν 
δεν υπάρχουν διαθέσιμοι υγειο
νομικοί για να λάβουν τα αδιάθε
τα εμβόλια.

«Ο εμβολιασμός του προσω
πικού των νοσοκομείων και Κέ
ντρων Υγείας του ΕΣΥ παραμέ
νει πρώτη προτεραιότητα. Ολοι οι 
εργαζόμενοι στο Εθνικό Σύστη
μα Υγείας μπορούν καθημερινά 
να χρησιμοποιήσουν τις αδιάθε

τες δόσεις όλων των εμβολιασπ- 
κών κέντρων της χώρας και μό
νο στην περίπτωση που δεν υπάρ
χουν υγειονομικοί που θέλουν να 
εμβολιαστούν ενεργοποιείται ο 
μηχανισμός αναπλήρωσης από 
τις Ενοπλες Δυνάμεις και τα Σώ
ματα Ασφαλείας. Ταυτόχρονα, 
παραμένουν στις ομάδες προτε- 
ραιοποίησης και μπορούν να κλεί- 
σουν ραντεβού στην πλατφόρ
μα emvolio.gov.gr» αναφέρει το 
υπουργείο Υγείας.
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1  Εκτός χρήσης παρτίδα εμβολίων στο Κέντρο Υγείας
Ιωαννίνων

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.54 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΚΤΟΣ χρήσης βγήκαν, τουλάχιστον 
προς το παρόν, αρκετές δόσεις του 
εμβολίου κατά του κορωνοϊού που 
φυλάσσονταν στο Κέντρο Υγείας 
Ιωαννίνων, λόγω προβλήματος στο 
ψυγείο, πιθανότατα από πτώση τάσης 
του ηλεκτρικού ρεύματος.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ

Τ
ο γεγονός αυτό, που είχε ως αποτέλεσμα 
να αναβληθούν όλοι οι προγραμμαησμέ- 
νοι εμβολιασμοί από χθες το πρωί έως 
τις 11.30 περίπου. Το Κέντρο Υγείας ζήτησε την 

αντικατάσταση των εμβολίων με νέα από την 
φαρμακαποθήκη φύλαξης στα Γιάννενα, ωστό
σο, μετά τις οδηγίες που δόθηκαν από την Πολι
τική Προστασία αλλά και την εταιρία παραγωγό 
του εμβολίου Pfizer, συνεχίζει να φυλά και τα 
αρχικά εμβόλια, αναμένοντας νέες οδηγίες. Ο 
προγραμματισμός των εμβολιασμών αναπρο
σαρμόστηκε και συνεχίστηκε μέχρι και το μεση
μέρι με τις νέες δόσεις που παραλήφθησαν.

Το πρόβλημα έγινε γνωστό κατά τη διάρκεια 
της κινητοποίησης του Εργατικού Κέντρου στο 
πλαίσιο της πανελλαδικής ημέρας δράσης για 
την υγεία, έξω από το Κέντρο Υγείας, με τον Γε
νικό Σύμβουλο της ΠΟΕΔΗΝ και επικεφαλής 
της «Λαϊκής Συσπείρωσης» Γιώργο Πρέντζα να 
κάνει λόγο για 120 δόσεις εμβολίων που τέθη
καν εκτός χρήσης.

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΓΙΑ ΑΚΥΡΩΣΗ ΙΑΤΡΕΙΩΝ
Παράλληλα, σημείωσε ότι αυτό το ζήτημα έρ

χεται να προστεθεί στα τεράστια προβλήματα

ΛΟΓΩ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΟΣ ΣΤΟ ΨΥΓΕΙΟ ΑΠΟ ΠΤΩΣΗ ΡΕΥΜΑΤΟΣ

Εκτός χρήσης παρτίδα εμβολίων 
στο Κέντρο Υγείας Ιωαννίνων

που ανακύπτουν λόγω της μηδενικής ενίσχυσης 
του Κέντρου Υγείας με γιατρούς και επισκέπτες 
υγείας, με αποτέλεσμα να μην μπορεί να αντα- 
ποκριθεί ταυτόχρονα και στην παρακολούθηση 
ασθενών και στον εμβολιασμό.

Στο Κέντρο Υγείας πριν αλλά και μετά την 
πανδημία υπηρετούν δύο παθολόγοι, ένας παι
δίατρος και ένας καρδιολόγος που καλούνται να 
αναλάβουν και τη λειτουργία του εμβολιαστικού 
κέντρου.Έτσι, όπως τόνισε, σε ποσοστό άνω του 
50% ακυρώνονται ραντεβού για την καθημερι
νή εξέταση ασθενών, που αναγκαστικά κατευθύ- 
νονται σε ιδιώτες με το ανάλογο κόστος. «Αυτή η 
δυσλειτουργία στην καθημερινή λειτουργία του

Κέντρου Υγείας αυξάνει τον κίνδυνο να μεγα
λώσει ο αριθμός των ασθενών που μεταπίπτουν 
στις ευάλωτες ομάδες με αδιάγνωστα νοσήμα
τα, οι οποίοι καθίστανται και πιο εύκολα θύματα 
του κορωνοϊού», σημείωσε.

Επιπλέον ακυρώσεις ραντεβού υπήρξαν το τε
λευταίο διάστημα από κατοίκους των ορεινών 
περιοχών του νομού Ιωαννίνων εξαιτίας των 
δύσκολων καιρικών συνθηκών, ενώ ταυτόχρο
να, λόγω της αδυναμίας πρόσβασής στα Γιάννε
να, ακυρώνονται και εμβολιασμοί ηλικιωμένων.

«Το να μην μπορούν οι ηλικιωμένοι να έχουν 
εμβολιαστικά κέντρα κοντά στα χωριά τους, αλ
λά να αναγκάζονται να έρχονται στα Γιάννενα,

σε ένα Κέντρο Υγείας που δεν μπορεί να εξυπη
ρετήσει ταυτόχρονα την παρακολούθηση ασθε
νών και τον εμβολιασμό, αυτό είναι έγκλημα», 
τόνισε χαρακτηριστικά.

«Είναι επιτακτική η ανάγκη για στελέχωση και 
οργάνωση εκτεταμένου δικτύου Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας όχι μόνο για την αντιμετώ
πιση του covid αλλά κυρίως για όλες τις άλλες 
ασθένειες που αθροίζονται στην κοινότητα λόγω 
και της αδυναμίας των νοσοκομείων που έχουν 
γίνει σε μεγάλο βαθμό νοσοκομεία μιας νόσου», 
ανέφερε ο κ. Πρέντζας και πρόσθεσε πως αποτέ
λεσμα της αδυναμίας επιδημιολογικής επιτήρη
σης είναι η συνεχής επιβολή μέτρων δημόσιας 
τάξης. «Για όλα φταίνε οι υγειονομικοί, για όλα 
φταίει ο λαός, μας ενοχοποιούν. Η ενίσχυση της 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας είναι ο μόνος 
τρόπος να δούμε τι συμβαίνει στην κοινότητα. 
Όσο δεν το κάνει αυτό η κυβέρνηση, εγκληματεί 
απέναντι στους σημερινούς υγιείς, που αύριο θα 
νοσούν επειδή δεν είχαν την προληπτική ιατρι
κή και την φροντίδα που χρειαζόταν», κατέληξε.

Το αίτημα για ενίσχυση της πρωτοβάθμιας 
φροντίδας υγείας στηρίζει και το Εργατικό Κέ
ντρο Ιωαννίνων, όπως τόνισε εκ μέρους της δι
οίκησης ο Δημήτρης Καλύβας.

Αντίστοιχη παράσταση διαμαρτυρίας πραγμα
τοποιήθηκε και στην ΤΟΜΥ Ανατολής.
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1  Μια βλάβη καθυστέρησε την εμβολιαστική
διαδικασία

Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

617.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

Μια βλάβη καθυστέρησε 
την εμβολιαστική διαδικασία
Μια βλάβη στο σύστημα ψύξης, η οποία 

διαπιστώθηκε λίγο πριν τις επτά το πρωί 
της Τετάρτης, ήταν χθες αρκετή για να 
προκαλέσει καθυστέρηση στην έναρξη 
της εμβολιαστικής διαδικασίας στο Κέ
ντρο Υγείας των Ιωαννίνων.

Αποτέλεσμα της καθυστέρησης ήταν να 
ταλαιπωρηθούν για κάποιες ώρες, όσοι εί
χαν προγραμματισμένα ραντεβού για τον 
εμβολιασμό τους.

Ωστόσο σύμφωνα με την ανεπίσημη ενη
μέρωση από το Κέντρο Υγείας, αφού αρ
χικά ενημερώθηκε το σύνολο των πολιτών 
που επρόκειτο να εμβολιαστούν, για το 
πρόβλημα, ζητήθηκε, όπως και έγινε να 
προσέλθουν σε διαφορετική ώρα, με τον 
εμβολιασμό τους να ξεκινά λίγο μετά τις 
11.00 και να συνεχίζεται μέχρι αργά το από
γευμα.

Σύμφωνα με ρεπορτάζ του loannina TV, 
το Κέντρο Υγείας παρέλαβε μία νέα παρ
τίδα από τις αποθήκες στις οποίες φυλάσ
σονται τα εμβόλια, ενώ αναμένει σχετικές 
οδηγίες και από την αρμόδια επιτροπή του 
υπ. Υγείας και από την εταιρεία Pfizer, για 
τη διαχείριση των εμβολίων, που τελικώς δε 
χρησιμοποιήθηκαν.

Το πρόβλημα διαπιστώθηκε το πρωί της 
Τετάρτης, από εργαζόμενους του Κέντρο 
Υγείας, που είδαν, ότι στη διάρκεια της νύ
χτας υπήρξαν συνεχείς διακυμάνσεις στη 
θερμοκρασία ψύξης, στην οποία φυλάσσο
νται τα εμβόλια και κρίθηκε σκόπιμο να μη 
χορηγηθούν αυτές οι δόσεις.

Συνολικά πάντως, μέχρι τις 8 το βράδυ 
της Τετάρτης επρόκειτο να ολοκληρωθεί ο 
εμβολιασμός περίπου 100 ατόμων, που 
ήταν προγραμματισμένοι από τις προηγού
μενες ημέρες.

Καταγγελία
Εν τω μεταξύ, με αφορμή το συγκεκρι

μένο περιστατικό, ο γεν. σύμβουλος της 
ΠΟΕΔΗΝ, περιφερειακός σύμβουλος με τη 
Λαϊκή Συσπείρωση Γ. Πρέντζας με ανακοί
νωσή του τονίζει, ότι το συγκεκριμένο πρό
βλημα αθροίζεται στα τεράστια ζητήματα, 
που ανακύπτουν λόγω της μηδενικής ενί
σχυσης του Κέντρου με ιατρούς και επι
σκέπτες υγείας «με αποτέλεσμα οι μόνο 
δύο παθολόγοι, όπως και άλλες ιατρικές ει

δικότητες που εμπλέκονται στους εμβολια
σμούς, να ακυρώνουν τα ραντεβού τους σε 
ποσοστό άνω του 50% για την καθημερινή 
εξέταση ασθενών που αναγκαστικά κατευ- 
θύνονται σε ιδιώτες με το ανάλογο κόστος, 
καθώς και στα νοσοκομεία, τα οποία όμως 
λόγω της εμπλοκής τους στους εμβολια
σμούς και στην αντιμετώπιση του covid δεν 
μπορούν να εξυπηρετήσουν μεγάλο όγκο 
ασθενών. Αυτή η δυσλειτουργία στην κα
θημερινή λειτουργία του ΚΥ αυξάνει τον 
κίνδυνο να μεγαλώσει ο αριθμός των ασθε
νών που μεταπίπτουν στις ευάλωτες ομά
δες με αδιάγνωστα νοσήματα οι οποίοι κα
θίστανται και πιο εύκολα θύματα του κο- 
ρωνοϊού.

Ακυρώσεις ραντεβού υπήρξαν το τελευ
ταίο διάστημα από κατοίκους των ορεινών 
περιοχών του νομού Ιωαννίνων που είχαν 
δυσκολία πρόσβασης στην πόλη ιδίως μετά 
τον αποκλεισμό δρόμων από τις πλημμύρες 
και κατολισθήσεις των τελευταίων ημερών.

Η τεράστια υποστελέχωση καθιστά επί
σης αδύνατη την παρακολούθηση των εμ- 
βολιασθέντων με οργανωμένη επικοινωνία 
μαζί τους μετά τον εμβολιασμό ώστε να κα
ταγράφονται οι πιθανές παρενέργειες, 
αλλά και βασικές πληροφορίες όπως το

εάν κάποιοι εμβολιασθέντες νόσησαν ξανά 
από τον ιό ή μετέδωσαν σε άλλους», ανα
φέρει ο κ. Πρέντζας στην ανακοίνωσή του.

Παράσταση διαμαρτυρίας
Τέλος, την ανάγκη στελέχωσης και κα

λύτερης οργάνωσης των Κέντρων Υγείας 
ζήτησαν με παράσταση διαμαρτυρίας που 
διοργάνωσαν μέλη του Εργατικού Κέντρου 
Ιωαννίνων.

Το αίτημα για ενίσχυση της πρωτοβάθ
μιας φροντίδας υγείας προκειμένου να 
αντέξει την πίεση που δέχεται και με τον εμ
βολιασμό του πληθυσμού για τον Covid-19, 
έθεσε ο Δημήτρης Καλύβας εκ μέρους της 
διοίκησης του Εργατικού Κέντρου ενώ ο 
Γιώργος Πρέντζας από το ΠΑΜΕ Υγείας 
έθεσε το ζήτημα των αδυναμιών της ελλη
νικής κυβέρνησης να ανταποκριθεί στα 
προβλήματα που δημιουργεί η πανδημία.

Τόσο ο κ. Πρέντζας όσο και ο κ. Καλύβας 
ζήτησαν από την κυβέρνηση να αναλάβει 
τις ευθύνες που έχει ενισχύοντας το δημό
σιο σύστημα υγείας με προσλήψεις υγειο
νομικού προσωπικού.

Ανάμεσα στα αιτήματα είναι οι μαζικές 
προσλήψεις, η στελέχωση των εμβολιαστι- 
κών κέντρων κ.α.
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1  Με καθυστέρηση στον εμβολιασμό ξεκίνησε η μέρα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

539.4 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Με καθυστέρηση στον εμβολιασμό ξεκίνησε η μέρα
• Μετά από βλάβη του συστήματος ψύξης στο Κέντρο Υγείας Ιωαννίνων που διαπιστώθηκε το πρωί
• Μέχρι τις 8 το βράδυ της Τετάρτης επρόκειτο να ολοκληρωθεί ο εμβολιασμός περίπου 100 ατόμων

Του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε βλάβη του συστήματος ψύξης, η οποία 
διαπιστώθηκε λίγο πριν από τις επτά το 
πρωί της Τετάρτης, οφείλεται η καθυ
στέρηση στην έναρξη της εμβολιαστικής δια

δικασίας τη χθεσινή ημέρα στο Κέντρο Υγείας 
των Ιωαννίνων, με αποτέλεσμα να ταλαιπω
ρηθούν για κάποιες ώρες, όσοι είχαν προ
γραμματισμένα ραντεβού για τον εμβολιασμό 
τους.

Ωστόσο σύμφωνα με την ανεπίσημη ενημέ
ρωση από το Κέντρο Υγείας, αφού αρχικά ενη
μερώθηκε το σύνολο των πολιτών που επρό- 
κειτο να εμβολιαστούν, για το πρόβλημα, ζη
τήθηκε, όπως και έγινε να προσέλθουν σε δια
φορετική ώρα, με τον εμβολιασμό τους να ξε
κινά λίγο μετά τις 11.00 και να συνεχίζεται μέ
χρι αργά το απόγευμα.

Το Κέντρο Υγείας παρέλαβε μία νέα παρτίδα 
από τις αποθήκες στις οποίες φυλάσσονται τα

εμβόλια, ενώ αναμένει σχετικές οδηγίες και 
από την αρμόδια επιτροπή του υπ. Υγείας και 
από την εταιρεία Pfizer, για τη διαχείριση των 
εμβολίων, που τελικώς δε χρησιμοποιήθηκαν.

Το πρόβλημα διαπιστώθηκε το πρωί της Τε
τάρτης, από εργαζόμενους του Κέντρο Υγείας, 
που είδαν, ότι οτη διάρκεια της νύχτας υπήρ
ξαν συνεχείς διακυμάνσεις στη θερμοκρασία 
ψύξης, στην οποία φυλάσσονται τα εμβόλια 
και κρίθηκε σκόπιμο να μη χορηγηθούν αυτές 
οι δόσεις.

Συνολικά πάντως, μέχρι τις 8 το βράδυ της 
Τετάρτης επρόκειτο να ολοκληρωθεί ο εμβο
λιασμός περίπου 100 ατόμων, που ήταν προ
γραμματισμένοι από τις προηγούμενες ημέ
ρες.

Ανακοίνωση - καταγγελία
Με αφορμή το συγκεκριμένο περιστατικό, ο 

γεν. σύμβουλος της ΠΟΕΔΗΝ, περιφερειακός 
σύμβουλος με τη Λαϊκή Συσπείρωση Γ. Πρε- 
ντζας με ανακοίνωσή του τονίζει, ότι το συ
γκεκριμένο πρόβλημα αθροίζεται στα τεράστια 
ζητήματα, που ανακύπτουν λόγω της μηδενι

Την ανάγκη στήριξης των Κέντρων Υγείας ζήτησαν με παράσταση διαμαρτυρίας 
που διοργάνωσαν χτες μέλη του Εργατικού Κέντρου Ιωαννίνων

W ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
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κής ενίσχυσης του Κέντρου με ιατρούς και επι
σκέπτες υγείας «με αποτέλεσμα οι μόνο δύο 
παθολόγοι, όπως και άλλες ιατρικές ειδικότη
τες που εμπλέκονται οτους εμβολιασμούς, να 
ακυρώνουν τα ραντεβού τους σε ποσοστό άνω 
του 50% για την καθημερινή εξέταση ασθενών 
που αναγκαστικά κατευθύνονται σε ιδιώτες με 
το ανάλογο κόστος, καθώς και στα νοσοκο
μεία, τα οποία όμως λόγω της εμπλοκής τους 
στους εμβολιασμούς και στην αντιμετώπιση 
του ςονίά δεν μπορούν να εξυπηρετήσουν με
γάλο όγκο ασθενών. Αυτή η δυσλειτουργία 
στην καθημερινή λειτουργία του ΚΥ αυξάνει 
τον κίνδυνο να μεγαλώσει ο αριθμός των 
ασθενών που μεταπίπτουν στις ευάλωτες ομά
δες με αδιάγνωστα νοσήματα οι οποίοι καθί

στανται και πιο εύκολα θύματα του κορωνοϊού.
Ακυρώσεις ραντεβού υπήρξαν το τελευταίο 

διάστημα από κατοίκους των ορεινών περιο
χών του νομού Ιωαννίνων που είχαν δυσκολία 
πρόσβασης στην πόλη ιδίως μετά τον απο
κλεισμό δρόμων από τις πλημμύρες και κατο
λισθήσεις των τελευταίων ημερών.

Η τεράστια υποστελέχωση καθιστά επίσης 
αδύνατη την παρακολούθηση των εμβολια- 
σθέντων με οργανωμένη επικοινωνία μαζί 
τους μετά τον εμβολιασμό ώστε να καταγρά
φονται οι πιθανές παρενέργειες, αλλά και βα
σικές πληροφορίες όπως το εάν κάποιοι εμβο- 
λιασθέντες νόσησαν ξανά από τον ιό ή μετέ
δωσαν σε άλλους», αναφέρει ο κ. Πρέντζας 
στην ανακοίνωσή του.
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1  Πρόβλημα με την ψύξη καθυστέρησε τους
εμβολιασμούς

Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

379.37 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Πρόβλημα με την ψύξη 
tous εμβολιασμούε
Ταλαιπωρία στο Κέντρο Υγείαε Ιωαννίνων και αναμονή για νέεε οδηγίεε

ΛΛ όJV
ήμερα.

όγω βλάβηε σιο σύστημα ψύξηε καθυστέρησε 
χθεε η έναρξη των εμβολιασμών στο Κέντρο 
Υγείαε των Ιωαννίνων, με αποτέλεσμα όλοι οι 
μβολιασμοί να μετατεθούν χρονικά την ίδια

Το πρόβλημα διαπιστώθηκε το πρωί τηε Τετάρτηε, από εργαζόμε- 
vous του Κέντρο Υγείαε, που είδαν, ότι στη διάρκεια τηε νύχταε 
υπήρξαν συνεχείε διακυμάνσειε στη θερμοκρασία ψύξηε, στην οποία 
φυλάσσονται τα εμβόλια και κρίθηκε σκόπιμο να μη χορηγηθούν 
αυτέε οι δόσειε.

Σύμφωνα με ανεπίσημη ενημέρωση από το Κέντρο Υγείαε, που επι
καλείται το ΙΤΩ, αφού αρχικά ενημερώθηκε το σύνολο των πολιτών 
που επρόκειτο να εμβολιαστούν, για το πρόβλημα, ζητήθηκε, όπωε 
και έγινε, να προσέλθουν σε διαφορετική ώρα, με τον εμβολιασμό 
τουε να ξεκινά λίγο μετά τιε 11.00 και να συνεχίζεται μέχρι αργά το 
απόγευμα.

Σημειώνεται πωε στιε 8 το βράδυ τηε Τετάρτηε επρόκειτο να ολο
κληρωθεί ο εμβολιασμόε περίπου 100 ατόμων, που ήταν προγραμ
ματισμένοι από τιε προηγούμενεε ημέρεε.

Πλέον το Κέντρο Υγείαε αναμένει σχετικέε οδηγίεε και από την αρ
μόδια επιτροπή του υπ. Υγείαε και από την εταιρεία Pfizer, για τη δια

χείριση των εμβολίων, που τελικώε δε χρησιμοποιήθηκαν.

Βαθύτερο πρόβλημα βλέπει η Λαϊκή Συσπείρωση

Σε μια καταγγελία προχώρησε, με αφορμή αυτό το περιστατικό, 
μέσω ανακοίνωσηε ο γεν. σύμβουλοε τηε ΠΟΕΔΗΝ, περιφερειακόε 
σύμβουλοε με τη Λαϊκή Συσπείρωση Γ. Πρέντζαε.

0 κ. Πρέντζαε τονίζει, ότι το συγκεκριμένο πρόβλημα αθροίζεται 
στα τεράστια ζητήματα, που ανακύπτουν λόγω τηε μηδενικήε ενίσχυ- 
σηε του Κέντρου με ιατρούε και επισκέπτεε υγείαε «με αποτέλεσμα 
οι μόνο δύο παθολόγοι, όπωε και άλλεε ιατρικέε ειδικότητεε που εμ
πλέκονται στουε εμβολιασμούε, να ακυρώνουν τα ραντεβού τουε σε 
ποσοστό άνω του 50% για την καθημερινή εξέταση ασθενών που 
αναγκαστικά κατευθύνονται σε ιδιώτεε με το ανάλογο κόστοε, καθώε 
και στα νοσοκομεία, τα οποία όμωε λόγω τηε εμπλοκήε τουε στουε 
εμβολιασμούε και στην αντιμετώπιση του covid δεν μπορούν να εξυ
πηρετήσουν μεγάλο όγκο ασθενών. Αυτή η δυσλειτουργία στην κα
θημερινή λειτουργία του ΚΥ αυξάνει τον κίνδυνο να μεγαλώσει ο 
αριθμόε των ασθενών που μεταπίπτουν στιε ευάλωτεε ομάδεε με 
αδιάγνωστα νοσήματα οι οποίοι καθίστανται και πιο εύκολα θύματα 
του κορωνοϊού.

Ακυρώσειε ραντεβού υπήρξαν το τελευταίο διάστημα από κατοί-

κουε των ορεινών περιοχών του νομού Ιωαννίνων που είχαν δυσκο
λία πρόσβασηε στην πόλη ιδίωε μετά τον αποκλεισμό δρόμων από 
τιε πλημμύρεε και κατολισθήσειε των τελευταίων ημερών.

Η τεράστια υποστελέχωση καθιστά επίσηε αδύνατη την παρακο
λούθηση των εμβολιασθέντων με οργανωμένη επικοινωνία μαζί 
τουε μετά τον εμβολιασμό ώστε να καταγράφονται οι πιθανέε παρε- 
νέργειεε, αλλά και βασικέε πληροφορίεε όπωε το εάν κάποιοι εμβο- 
λιασθέντεε νόσησαν ξανά από τον ιό ή μετέδωσαν σε άλλουε», 
αναφέρει ο κ. Πρέντζαε στην ανακοίνωσή του.

καθυστέρησε
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1  Θήβα: Τρεις φορές πήγε στο νοσοκομείο η Ι6χρουη -
Τι συνέβη και τελικά κατέληξε

Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

908.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Θήβα: Τρεις φορές πήγε στο νοσοκομείο

η Ιθχρουη - Τι συνέβη και τελικά κατέληξε
Το κορίτσι ήταν θετικό στον 
κορωνοϊό -Πήγε δύο φορές στο 
νοσοκομείο και τη γύριζαν σπίτι 
είτε επειδή είχε «ήπια κλινικά 
συμπτώματα)», είτε επειδή ήταν 
«σε πολύ καλή κατάσταση»- Την 
τρίτη φορά κατέληξε - «Οσοι 
είστε αρνητές ξανασκεφτείτε 
το», συγκλονίζει ο αδερφός της 
νεαρής κοπέλας

Σοβαρά ερωτήματα εγείρονται 
από την ανακοίνωση του νοσοκο
μείου της Θήβας για το ιστορικό νο
σηλείας της Ιθχρσνηςπου υπέκυψε 
από κορωνοϊό, έχοντας υποκείμενα 
νοσήματα. 'Οπως προκύπτει, το κο
ράσι είχε Πάει στο νοσοκομείο, ήδη 
διαγνωσμένη με κορωνοϊό. δύο 
φορές, αλλά η σύσταση ήταν να 
επιστρέφει στο σπίτι, Λίγες ώρες 
αφότου πήγε τρίτη ψαρά, κατέληξε.

Το Γενικό Νοσοκομείο Θήβος. 
με ανακοίνωσή του γνωστοποιεί το 
χρονικά της εισαγωγής της κοπέλας, 
διευκρινίζοντας άτι η νεαρή κοπέλα 
έπασχε από υποκείμενα νοσήματα 
και είχε μεταφερθεί σε αυτό άλλες 
δύο φόρες, ενώ η τρίτη ήταν και η 
τελευταία καθώς η κατάστασή της 
ήταν «πολύ επιδεινωμένη, διασωλη- 
νώθηκε και παρά τις υπεράνθρωπες 
προσπάθειες των ιατρών, δυστυχώς 
απεβίωσε».

Ειδικότερα, το κορίτσι προσήλθε 
στο νοσοκομείο την περασμένη 
Παρασκευή, ενώ είχε βρεθεί θετική 
στον κορωνοϊό και εξσιτίας ήπιων 
κλινικών συμπτωμάτων επέστεψε 
στο σπίτι της.

Τη Δευτέρα επανήλθε στα Επείγο
ντα, έκανε εξετάσεις και της δόθη
καν οδηγίες και επεστρεψε στην οι
κία της «σε πολύ καλή κατάσταση».

Χθες Τα ξημερώματα, Προσήλθε 
στο Νοσοκομείο σε πολύ επιδεινω
μένη κατάσταση, διασωληνώθηκε 
και παρά τις υπεράνθρωπες προ
σπάθειες των ιατρών, δυστυχώς 
απεβίωσε, αναφέρει το ΓΝ Θήβας, 
τονίζοντας ότι θα διενεργηθεί νεκρο
ψία/ νεκροτομή για να εξακριβωθεί η 
αιτία θανάτου.

Αναλυτικά η ανακοίνωση του νο
σοκομείου της Θήβας:

«Παιδί θήλυ 16 ετών, με υποκείμε

να νοσήματα, προσήλθε στο Γενικό 
Νοσοκομείο Θήβας Την Παρασκευή 
29 Ιανουάριου, έχοντας ήδη διαγνω- 
σθεΐ θετικό στον κορσνοϊό με ήπια 
κλινικά συμπτώματα και επεστρεψε 
στην οικία του,

Τη Δευτέρα 1 Φεβρουάριου επα
νήλθε στο ΤΕΠ του Νοσοκομείου 
μας, πραγματοποίησετις απαραίτη
τες εξετάσεις, της δόθηκαν οδηγίες 
και επεστρεψε στην οικία της σε 
πολύ καλή κατάσταση.

Χθες τα ξημερώματα, η δεκαεξά- 
χρονη προσήλθε στο Νοσοκομείο 
σε πολύ επιδεινωμένη κατάστα
ση, διασωληνώθηκε και παρά πς 
υπεράνθρωπες προσπάθειες των 
ιατρών, δυστυχώς απεβίωσε.

Θα διενεργηθεί νεκροψία/νεκρο
τομή για να εξακριβωθεί η αιτία 
θανάτου

Η Διοίκηση και το προσωπικό του 
Γενικού Νοσοκομείου Θήβας εκφρά
ζουμε τα θερμά μας συλλυπητήριά 
στην οικογένεια της εκλιπούσης».

Το νεότερο θύμα κορωνοϊού
Η 1 Βχρονη είναι τσ νεότερο θύμα 

κορωνοϊού στη χώρα μας,,
Όπως λένε Πηγές από Την Περιοχή 

η άτυχη Μαργαρίτα είχε υποκείμενα 
νοσήματα (καρδιακά Προβλήματα 
και σάκχαρο). Σύμφωνα με τις ίδιες 
πληροφορίες διαγνώστηκε θετική 
την Παρασκευή μετά από τεστ που 
έκανε και οι γιατροί της συνέστη

σαν να παραμείνεί στα σπίτι της σε 
καραντίνα,

Ωστόσο, γρήγορα η κατάσταση 
της υγείας της χειροτέρεψε, Χθες 
τα πρωί κρίθηκε απαραίτητο να 
μεταφερθεί στο νοσοκομείο καθώς 
ανέβασε υψηλό πυρετό καί η υγεία 
της επιδεινώθηκε. Ένας αναισθη- 
σιολόγος τής έδωσε τις πρώτες 
βοήθειες, όμως μέσα σε λίγη ώρα 
άφησε την τελευταία της πνοή, 

Διασωληνωμένη με κορωνοϊό 
και η μητέρα της 16χρονης 
Την ίδια ώρα διασωληνωμένη με 

κορωνοϊό στο νοσοκομείο «Ευαγγε
λισμός» νοσηλεύεται και η μητέρα 
της νεαρής κοπέλας.

Ο δήμαρχος της Θήβας, κ. 
Γιώργος Αναστασίου μίλησε στο 
protothema.gr και ανέφερε ότι η 
Ιβχρονη κοπέλα είχε διαγνωσθεί 
με κορωνοϊό αρκετές μέρες νωρί
τερα και παρέμενε στα σπίτι ώσπου 
χθες το πρωί μεταφέρθηκε στο 
νοσοκομείο με έντσπνα συμπτώματα 
δύσπνοιας.

«Είχε διαγνωσθεί θετική στον 
κορωνοϊό πριν από μερικές μέρες. 
Τα συμπτώματα έγιναν έντονα με 
αποτέλεσμα να μεταφερθεί στα 
νοσοκομείο της Θήβας με έντονα 
συμπτώματα δύσπνοιας και πνευ
μονίας. Από όσο γνωρίζω τα παιδί 
διασωληνώθηκε αλλά λίγα αργότερα 
κατέληξε. Η μητέρα tou νοσηλεύεται 
σε κρίσιμη κατάσταση στον Ευαγγε
λισμό. Έχουμε συγκλονιστεί γιατί 
είμαστε μικρή κοινωνία»,

Απόχην πλευρά Του, ο πρόεδρος 
Της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ερ
γαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ) Μιχάλης Γιαννάκος ανα
φέρει στα protothema.gr:

«Μπαμπάς, μαμά και κόρη πήγαν 
την Παρασκευή στο νοσοκομείο 
και στο τεστ κορωνοϊού, όπου τους 
έγινε διαγνώστηκαν και οι τρεις 
θετικοί. 'Ηταν όμως καλά γι αυτό 
και επέστρεψαν στο σπίτι τους. Την 
Δευτέρα η μητέρα και η κόρη πήγαν 
ξανά στο νοσοκομείο της Θήβας για
τί δεν αισθάνονταν καλά. Η μητέρα 
παρέμεινε στο νοσοκομείο με βαριά 
συμπτώματα, όπου χρειάστηκε να 
διασωληνωθεί και να μεταφερθεί 
στην εντατική του Ευαγγελισμού.

Στις εξετάσεις που έκαναν στην 
κόρη την Δευτέρα, όλα έδειχναν πως 
πήγαιναν μια χαρά με αποτέλεσμα 
να την στείλουν πάλι στο σπίτι της»,

Οι κρίσιμες ώρες και το τέλος:
«Χθες στις 5 τα πρωί το κορίτσι 

εμφανίστηκε στο νοσοκομείο με 
δύσπνοια και χωρίς να αισθάνεται 
καθόλου καλά με αποτέλεσμα να 
την διασωληνώσουν. Μέχρι να την 
μεταφέρουν στην Αθήνα πεθανε. Το 
κορίτσι όπως μαθαίνω είχε διαβήτη 
και ήταν υπέρβαρη. Αυτό δείχνει 
το πόσο ύπουλη είναι η αρρώστια 
αυτή», είπε χαρακτηριστικά ο κ. 
Γ ιαννάκος.

«Όσοι είστε αρνητές ξανασκε
φτείτε το» - Συγκλονίζει ο αδερφός 
της Ιθχρονης

Την ίδια ώρα συγκλονίζει ο αδερ
φός της νεαρής κοπέλας. «Ήταν 
θετική στον κορωνοϊό και όταν μετά 
□πό τρεις μέρες Πήγε στο νοσοκο
μείο για τον καθιερωμένο έλεγχο, 
της βρήκαν οι γιατροί το οξυγόνο σε 
κανονικά επίπεδα και δεν χρειάστηκε 
περαιτέρω φροντίδα. Την εξέτασε κι 
ένας γιατρός στο νοσοκομείο της 
Θήβας και της είπε ότι είχε φαρυγ- 
γιτίδα, Της έδωσε κάποια φάρμακα 
αλλά χωρίς αποτέλεσμα, Η αδερφή 
μου ήταν στο σπίτι με 39 πυρετό και 
έντονα βήχα. Παρέμενε στο σπίτι με 
βάση τις οδηγίες των γιατρών πάντα.

Σήμερα τα πρωί, την μετέφερε 
ο πατέρας μιου στο νοσοκομεία με 
έντονη δύσπνοια και δεν μπορούσε 
να σταθεί στα πόδια της, Ο πατέρας 
μου έχει και αυτός κορωνοϊό αλλά 
με ήπια συμπτώματα. Η μητέρα μου 
είναι σε καταστολή στον Ευαγγελι
σμό και δεν γνωρίζει τίποτα για το 
θάνατο της αδερφής μου. Εύχομαι 
να μας λυπηθεί ο Θεάς και να γίνει 
καλά η μανούλα μου.

Η αδερφή pou ήταν ό,τι πολυτι
μότερο είχα, δεν μπορώ να πιστέψω 
ότι έφυγε τόσο νωρίς η αδερφή μου. 
Αυτό που θέλω να πω είναι ότι όσοι 
είστε συνωμοσιολόγοι και εναντίον 
της Πανδημίας σκεφτείτε Το πάρα 
πολύ καλά, Εχασα την Ιθχρονη 
αδερφή μου από τον ιό και παρακα
λώ το Θεό να σώσει τη μητέρα μου», 
είπε στο protothema.gr ο αδερφός 
της 15χρονης.
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1  Χρυσοχοίδης - Χαρδαλιάς Αγνόησαν φορείς και
επιστήμονες για επιπλέον μέτρα στη Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1875.03
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Χρυσοχοίδης - Χαρδαλιάς

Αγνόησαν φορείς και επιστήμονες 
για επιπλέον μέτρα στη Θεσσαλονίκη
Αποφάνθηκαν: Τα υπάρχοντα μέτρα αρκούν
σελίδες 6-7 jjuj
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1  Χρυσοχοίδης - Χαρδαλιάς Αγνόησαν φορείς και επιστήμονες για
επιπλέον μέτρα στη Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

C
ov

id
-1

9

Ηρθαν, είδαν(;) και απήλθαν 
οι Χρυσοχοϊκής - Χαρδαλιάς
Στο κενό έπεσαν τα αιτήματα τοπικών αρχόντων και ειδικών επιστημόνων της Θεσσαλονίκης για αυστηροποίηση
των περιοριστικών μέτρων προκειμένου να μην ξαναζήσει η πόλη το θρίλερ του περασμένου Νοεμβρίου. Οι Χρυσοχοΐδης
και Χαρδαλιάς απέρριψαν τις προστάσεις τους και αποφάνθηκαν ότι δεν χρειάζονται επιπλέον μέτρα

Της
ΜΑΡΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ

0
 υπουργός Προστα
σίας του Πολίτη όσο 
και ο υφυπουργός Πο
λιτικής Προστασίας 

Νίκος Χαρδαλιάς, μετά και τη χθε
σινή σύσκεψη που έγινε στην Πε

ριφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, 
ουσιαστικά ανέλαβαν και την ευ
θύνη για ό,τι συμβεί το προσεχές 
διάστημα στη Θεσσαλονίκη στο 
θέμα της διασποράς του SARS- 
CoV-2. Κι αυτό διότι αποφάνθη
καν ότι προς το παρόν δεν χρειά
ζονται επιπλέον μέτρα, αλλά η αυ
στηρή τήρηση των υπαρχόντων... 
Κι αυτό όταν οι ειδικοί επιστήμο
νες κρούουν και ξανακρούουν 
των κώδωνα κινδύνου ότι με τα 
υπάρχοντα μέτρα και με τις δύο 
πιο μεταδοτικές μεταλλάξεις του

ιού παρούσες δεν θα έχουμε καλή 
εξέλιξη με τη ν πανδημία.

Συμφώνησαν 
όχι διαφωνούν

Στη σύσκεψη, σύμφωνα με 
πληροφορίες, τόσο ο δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης Κώστας Ζέρβας 
όσο και ο περιφερειάρχης Κε
ντρικής Μακεδονίας Απόστολος 
Τζιτζικώστας τάχθηκαν υπέρ της 
λήψης μέτρων, εκφράζοντας μά
λιστα και έντονο προβληματισμό 
ειδικά για το άνοιγμα των σχολεί
ων, που και για πολλούς επιστή
μονες αποτελούν πολλαπλασια
στές της διασποράς. Επισήμαναν 
ότι η λειτουργία τους έχει αυξήσει 
κατά πολύ την κινητικότητα στη 
Θεσσαλονίκη, κάτι που δεν πα
ρατηρήθηκε σε τέτοιο βαθμό με 
το άνοιγμα του λιανεμπορίου, 
ενώ ο δήμαρχος έθεσε επιπλέον

και το θέμα της μη επιμελούς τή
ρησης των μέτρων προστασίας 
εντός των σχολείων. Όπως είπε, 
σε επισκέψεις που πραγματοποί
ησε σε δύο σχολεία διαπίστωσε 
εικόνες συνωστισμού, με το 70% 
των μαθητών/ τριών να φορούν 
μάσκα, όμως το 30% να συγχρω
τίζεται χωρίς καμία προστασία...

Επίσης, ο πρύτανης του ΑΠΘ, 
που συμμετείχε στη σύσκεψη, ανέ
φερε ότι σήμερα η Θεσσαλονίκη 
εμφανίζει ιικό φορτίο αντίστοιχο 
με εκείνο της 15ης Οκτωβρίου του 
2020 και ότι η αύξηση των κρου
σμάτων συμπίπτει «με το άνοιγμα 
των σχολείων και το άνοιγμα αγο
ράς, καθώς και με τις συγκεντρώ
σεις στους δρόμους».

Ωστόσο, τα δύο κυβερνητικά 
στελέχη έδειξαν να μην συμμερί
ζονται τους προβληματισμούς 
που εκφράστηκαν, ειδικά για τη

συμβολή του ανοίγματος των σχο
λείων στη διασπορά του ιού στην 
κοινότητα και υποστήριξαν ότι θα 
πρέπει να υπάρχουν εξειδικευμέ- 
να στοιχεία ως προς αυτό προκει
μένου να ληφθούν μέτρα για το 
ολικό κλείσιμο ή κάποιας βαθμί
δας της Εκπαίδευσης.

Καταστροφικό νέο 
κλείσιμο της αγοράς

Οι εκπρόσωποι των παραγωγι
κών φορέων τόνισαν ότι σε καμία 
περίπτωση δεν πρέπει να κλείσει 
πάλι η αγορά, διότι αυτό θα είναι 
καταστροφικό, ενώ ο πρόεδρος 
του ΕΕΘ επανάφερε την πρότασή 
του να κλείσουν μόνο τα μεγάλα 
καταστήματα και να λειτουργήσει 
η αγορά με τους μικρομεσαίους 
και μικρούς επιχειρηματίες, όπου 
δεν παρατηρούνται φαινόμενα 
συνωστισμού, όπως βλέπουμε έξω

από τις γνωστές πολυεθνικές αλυ
σίδες. Τέλος, οι διοικητές των 
ΥΠΕ, που ενημέρωσαν για την κα
τάσταση στα νοσοκομεία, υποστή
ριξαν ότι παρατηρείται τις τελευ
ταίες ημέρες μια μικρή αύξηση της 
τάξης του 20% των εισαγωγών 
ασθενών στις «κοβιντοκλινικές».

Σιο διά ταύτα...
Το μόνο που συμφωνήθηκε εί

ναι η εντατικοποίηση των αστυνο
μικών ελέγχων για την τήρηση 
των υφιστάμενων μέτρων και όλοι 
έριξαν πάλι το «μπαλάκι» και 
στους πολίτες ως προς αυτό. «Δεν 
υπάρχει θέμα πανικού. Υπάρχει 
θέμα απόλυτης επιφυλακής. Δεν 
υπάρχει θέμα αυστηροποίησης 
των μέτρων. Υπάρχει θέμα πιστής 
τήρησης των υπαρχόντων. Μέσα 
από αυτό το πλέγμα αντιμετωπί
ζουμε όλα τα ζητήματα που αφο-
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1  Χρυσοχοίδης - Χαρδαλιάς Αγνόησαν φορείς και επιστήμονες για
επιπλέον μέτρα στη Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

ρούν την αύξηση του πκού φορτίου 
σε κάποιες περιοχές και στη Θεσσα
λονίκη. Με συνεργασία και συνεν
νόηση θα μπορέσουμε να ανταπε
ξέλθουμε και σ’ αυτήν την κρίσιμη 
καμπή» δήλωσε ο Νίκος Χαρδαλιάς 
μετά τη σύσκεψη.

Για τον Μιχάλη Χρυσοχοΐδη ο 
συνωστισμός είναι σύμμαχος του 
ιού, αλλά δεν εξήγησε πώς μπορεί 
να αποφευχθεί, για παράδειγμα, στα 
λεωφορεία του Ο ΑΣΘ ή τα σχολεία 
με τα τμήματα των 27 και άνω μα
θητών/τριών. Για τον ίδιο έχουμε 
μεν αύξηση κρουσμάτων, αλλά δεν 
έχουμε έκρηξη αυτή τη στιγμή στη 
Θεσσαλονίκη, ενώ «το φως στο τού
νελ σιγά - σιγά το βλέπουμε και δεν 
είναι άλλο από τους εμβολιασμούς», 
που, κατά την άποψή του, «γίνονται 
με αρκετά μεγάλη ταχύτητα, σε συν
δυασμό με τον εφοδιασμό των εμ
βολίων».

Εξοργισμένοι οι 
υγειονομικοί από τη 
βιομηχανία διώξεων
«Δεν πρόκειται να κάνουμε πίσω αν δεν 
ανακληθεί, όπως υποσχέθηκαν, η απόφασή 
ιούς να απολυθεί ο Κώστας Καταραχιάς, δεν 
κάνουμε ούτε βήμα πίσω». Η πρόεδρος της 
ΟΕΝΓΕ Αφροδίτη Ρέτζιου ήταν αυτή που 
ανακοίνωσε την (επί της αρχής) ευχάριστη 
είδηση το μεσημέρι της Πέμπτης.

Μετά τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, και η ίδια 
βρέθηκε στο στόχαστρο της εν εξελίξει 
επιχείρησης εκφοβισμού των υγειονομικών, 
καθώς έλαβε την Τετάρτη 3.2.2021 κλήση 
για να δώσει «εξηγήσεις» για κινητοποίηση 
της Ομοσπονδίας που έγινε στις 24 
Σεπτεμβρίου του 2020!

Σύμφωνα με το σχετικό έγγραφο της ΕΛ.ΑΣ. 
η συνδικαλίστρια καλείται στο αστυνομικό 
τμήμα Ομόνοιας, στις 11 Φεβρουάριου, 
προκειμένου να «παράσχει ανωμοτί 
εξηγήσεις» στο πλαίσιο προκαταρκτικής 
εξέτασης για παράβαση άρθρων του νέου 
νόμου για τις πορείες καθώς και για 
«απείθεια» και «παρακώλυση 
συγκοινωνιών».

Ωστόσο «στις 24.9 (ημέρα απεργίας της 
ΟΕΝΓΕ και της ΕΙΝΑΠ) είχε 
πραγματοποιηθεί συγκέντρωση έξω από το 
υπουργείο Υγείας, κατά την οποία δεν 
υπήρξε ούτε καν υποψία ‘επεισοδίου’, ενώ 
αντιπροσωπεία της ΟΕΝΓΕ είχε συναντηθεί 
με τον γ.γ. του υπουργείου» θυμίζει ο γ.γ. της 
ΟΕΝΓΕ Π. Παπανικολάου.

Η κ. Ρέτζιου δήλωσε πως «όσους νόμους και 
αν ψηφίσουν, όσους κατασταλτικούς 
μηχανισμούς και αν επιστρατεύσουν, δεν 
μας εκφοβίζουν, δεν μας τρομοκρατούν».

Από τη συγκέντρωση συμπαράστασης στον 
Κώστα Καταραχιά αναφέρθηκε και στην 
επιχείρηση συκοφάντησηςτων 
υγειονομικών από τα media και την 
κυβέρνηση. Όλοι οι υγειονομικοί που 
μίλησαν στην ΑΥΓΗ δήλωσαν εξοργισμένοι 
με τις ψευδείς κατηγορίες ότι οι 
νοσοκομειακοί γιατροί δεν έχουν 
εμβολιαστεί σε υψηλό ποσοστό.

Σχετική ανακοίνωση εξέδωσε την Πέμπτη 
και η ΕΙΝΑΠ, αναφέροντας ότι το ποσοστό 
εμβολιασμών φτάνει το 80% - 90% 
(«Ευαγγελισμός», «Σωτηρία», «Γεννηματάς», 
Τζάνειο, Κρατικό Νίκαιας, Θριάσιο, Αττικόν).

Η ΕΙΝΑΠ υπενθύμισε ότι και οι τέσσερις 
γιατροί που βρέθηκαν θετικοί στο 
νοσοκομείο «Άγιος Ανδρέας» της Πάτρας 
είχαν εμβολιαστεί με την πρώτη δόση και 
περίμεναν το ραντεβού τους για τη δεύτερη 
(με αφορμή τα κρούσματα σε αυτό το 
νοσοκομείο είχε πετάξει «σπόντες» κατά των 
υγειονομικών η πρόεδρος της Εθνικής 
Επιτροπής Εμβολιασμών).

Τάσος Γιαννόπουλος

«Ο Καταραχιάς θα 
μείνει στη δουλειά»
Υπό την πίεση ενός τεράστιου κύματος αλληλεγγύης, ο διοικητής της 
1 ης ΥΠΕ δεσμεύτηκε να δώσει λύση στο θέμα της ανανέωσης της 
σύμβασης του προέδρου των εργαζομένων στον «Άγιο Σάββα»

ΕΘΙΜΙΚΟ ΪΥΪΤΗΝΙΑ ΥΓΕΙΑΕ

1° Υ. Π. £. ΑΤΤΙΚΗ2ε
ΑΝΤΙΚΑΡΚΜΚΟ ΟΓΚΟΛΟΠΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΘΗΝΩΝ !“ΤΊ ! ' Γ

Του
ΤΑΣΟΥ ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ

Η
ταν η πιο φορτισμένη στιγμή της χθε
σινής, μαζικής συγκέντρωσης στο με
γαλύτερο ογκολογικό νοσοκομείο της 
Αθήνας: Ασθενής με καρκίνο μιλάει 
για τους «μαχητές» γιατρούς και νοσηλευτές που 
κάθε μέρα έχουν να δουν 40 ασθενείς, αποκαλεί 

τον «Άγιο Σάββα» δεύτερο σπίτι της και το προ
σωπικό του νοσοκομείου και ιδιαίτερα τον Κώ
στα Καταραχιά «δεύτερή της οικογένεια».

Στο πλευρό του επικουρικού ακτινολόγου 
που απειλείται με απόλυση μέσω της μη ανανέ
ωσης της σύμβασής του, η οποία λήγει στις 
31.3.2021 (αντί για τις 31.10, όπως όλων των 
υπόλοιπων επικουρικών γιατρών), βρέθηκαν 
χθες και δεκάδες συνάδελφοί του, αρκετοί ακό
μα ασθενείς, σωματεία και φορείς που γέμισαν 
το προαύλιο του νοσοκομείου με φωνές αλλη
λεγγύης.

Η μόνη που απούσιαζε ήταν η διοικήτρια του 
νοσοκομείου Όλγα Μπαλαούρο, που, όπως τό
νισαν όλοι οι ομιλητές, προσπαθεί να πάρει εκ
δίκηση για τη δημοσιότητα που είχε λάβει η κα
ταγγελία του σωματείου του «Αγίου Σάββα» για 
τις ΕΔΕ εις βάρος γιατρών και νοσηλευτών που 
νόσησαν από κορωνοϊό.

Έτσι ακολούθησε συγκέντρωση στα γραφεία 
της 1 ης Υγειονομικής Περιφέρειας, όπου ο διοι
κητής δέχθηκε αντιπροσωπεία των συνδικάτων 
των υγειονομικών και δεσμεύτηκε «να εξετάσει 
το θέμα της παράτασης της σύμβασης του Κ. Κα

ταραχιά και ότι μέχρι το Σάββατο θα έχει οριστι
κή απάντηση».

Αποψιλώνεται ίο Παθολογοαναχομικό 
Εργαστήριο

Βέβαια η απόπειρα εκδίωξης του Κ. Καταρα
χιά αποτελεί την κορυφή του παγόβουνου. 
Όπως είπαν στην ΑΥΓΗ εργαζόμενοι στο νο

σοκομείο, το τελευταίο διάστημα έχουν προ κλη
θεί σοβαρά προβλήματα στην εξέλιξη της θερα
πείας των ογκολογικών ασθενών λόγω της υπο- 
στελέχωσης του Παθολογοανατομικού Εργα
στηρίου του.

Οι καθυστερήσεις στις απαντήσεις των ιστο- 
λογικών εξετάσεων θα ενταθούν με την αποχώ
ρηση τεσσάρων επικουρικών ιατρών, από τους 
οποίους «έβγαινε σχεδόν το 50% της δουλειάς». 
Η διοίκηση του νοσοκομείου θεωρεί «λύση» του 
προβλήματος την αποστολή των δειγμάτων σε 
ιδιωτικά εργαστήρια!

Τα περισσότερα τμήματα λειτουργούν με επι
κουρικούς γιατρούς με συμβάσεις εργασίας με 
ημερομηνία λήξης, όπως ο Κ. Καταραχιάς.

«Πριν από τον κορωνοϊό μπορεί να περιμένα
με τρεις ώρες για την ακτινοθεραπεία, τώρα έχω 
πέντε μήνες να δω τον παθολόγο μου και δεν 
ξέρω αν έχω μετάσταση. Ξεκίνησα την περιπέτεια 
ως άνεργη, αν δεν υπήρχε το Δημόσιο Σύστημα 
Υγείας δεν θα μπορούσα να το παλέψω, γι’ αυτό 
θα στηρίξω όσο τίποτα τους αγώνες των υγειο
νομικών» ήταν το μήνυμα της ασθενούς, που κα
ταχειροκροτήθηκε. Κανένας αγώνας δεν πάει 
χαμένος.
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1  Η κυβέρνηση κλιμακώνει τις διώξεις υγειονομικών,
για να κρύψει τις εγκληματικές της ευθύνες

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

468.77 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝΩΣΕΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΟΝ ΓΙΑΤΡΟΝ ΕΛΛΑΔΑΣ

Η κυβέρνηση κλιμακώνει τις διώξεις υγειονομικών, 
για να κρύψει τις εγκληματικές της ευθύνες
Ανακοίνωση για την «κλήση για προκαταρκτική εξέταση» 
στην πρόεδρο της Ομοσπονδίας, Αφρ. Ρέτζιου

Τ
ην κλήση από την αστυνομία στην πρόεδρο της Ομοσπονδίας των 
νοσοκομειακών γιατρών, Αφροδίτη Ρέτζιου, για να δώσει ανωμοτί ε
ξηγήσεις για κινητοποίηση των υγειονομικών στις 24 Σεπτέμβρη και 
για... παράβαση των άρθρων για «απείθεια» και «παρακώλυση συγκοι
νωνιών», σε συνδυασμό με τον νόμο για τις «Δημόσιες Υπαίθριες Συνα
θροίσεις», καταγγέλλει με ανακοίνωσή της η Ομοσπονδία Ενώσεων Νο

σοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ).
Αναλυτικά, στην ανακοίνωσή της, η Ομοσπονδία υπογραμμίζει:
«Δεν πρόκειται για μεμονωμένο περιστατικό. Η κυβέρνηση κλιμακώ

νει τις διώξεις ενάντια στους υγειονομικούς, εντείνει την καταστολή και 
τον αυταρχισμό για να κουκουλώσει τις δικές της εγκληματικές ευθύνες.

Μετά την εισαγγελική δίωξη ενάντια στην πρόεδρο της ΕΝΙΘ, τις πει
θαρχικές διώξεις εκπροσώπων υγειονομικών σε Εδεσσα και Γιαννιτσά, την 
εκδικητική μετακίνηση και μεθοδευόμενη απόλυση του προέδρου του σω
ματείου του "Αγιος Σάββας", την πειθαρχική δίωξη της διευθύντριας της 
Παθολογικής στο Ρέθυμνο, την κλήση σε απολογία του προέδρου της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ, έρχεται τώρα και η κλήση σε απολογία της προέδρου της ΟΕΝΓΕ.

Η κλήση αφορά στη συγκέντρωση που είχε πραγματοποιηθεί στις 24/9 
στο υπουργείο Υγείας στο πλαίσιο της 24ώρης πανελλαδικής απεργίας της 
ΟΕΝΓΕ, με αίτημα την ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας για την 
αντιμετώπιση της πανδημίας.

Δεν κρατάνε ούτε τα προσχήματα!
Στην απεργιακή συγκέντρωση στις 24/9, ήταν η ίδια η αστυνομία που 

ρύθμιζε την κυκλοφορία. Για ποια παρακώλυση συγκοινωνιών γίνεται λόγος;
Καταρρίπτονται πανηγυρικά τα επιχειρήματα της κυβέρνησης της ΝΔ 

ότι δήθεν το νομοθετικό, χουντικής έμπνευσης, τερατούργημα έχει στό
χο την προστασία "των ατομικών και κοινωνικών ελευθεριών", "την αντι
μετώπιση των κουκουλοφόρων", κ.λπ.

Επιβεβαιώνεται ότι ο νόμος που ψήφισαν τους δίνει τη δυνατότητα να 
ερμηνεύουν κατά το δοκούν, κατά πώς τους συμφέρει και τους βολεύει 
κάθε φορά τις διατάξεις του, για να βάζουν εμπόδια στις δίκαιες διεκδική
σεις μας, για μέτρα προστασίας της υγείας και της ζωής του λαού μας, που 
η ίδια η κυβέρνηση με την πολιτική της εκθέτει καθημερινά σε κίνδυνο.

Είναι βαθιά γελασμένοι αν νομίζουν ότι θα κάτσουμε με σταυρωμένα τα 
χέρια να παρακολουθούμε αμέτοχοι το συνεχιζόμενο έγκλημα σε βάρος μας.

Οσους νόμους και αν ψηφίσουν, όσους κατασταλτικούς μηχανισμούς και 
αν επιστρατεύσουν δεν μας φοβίζουν, δεν μας τρομοκρατούν!».

Τη δίωξη της Αφρ. Ρέτζιου καταγγέλλει και η Ενωση Νοσοκομειακών 
Ιατρών Αθήνας Πειραιά (ΕΙΝΑΠ), επισημαίνοντας ότι αφορά γενικότερα 
τα σωματεία και τη δίωξη της συνδικαλιστικής δράσης.

Το γεγονός καταγγέλλει επίσης, με ανακοίνωσή της, η Συντονιστική Ε
πιτροπή Αγώνα Αναπήρων (ΣΕΑΑΝ).

Αυταρχισμός και καταστολή 
για... την «προστασία των πολιτών»!

Στο μεταξύ, την ίδια ώρα που κλιμακώνει την καταστολή απέ
ναντι στους αγώνες του λαού, η κυβέρνηση συνεχίζει τους προ-

Από την απεργιακή κινητοποίηση στις 24 Σεπτέμβρη στο υπουργείο 
Υγείας, για την οποία καλείται στην αστυνομία η πρόεδρος 

___________________των νοσοκομειακών γιατρών__________________

κλητικούς ισχυρισμούς.
Η κυβέρνηση εντείνει την καταστολή... για το καλό των εργαζο

μένων! Ούτε λίγο, ούτε πολύ, αυτή ήταν ουσιαστικά η απάντηση 
του κυβερνητικού εκπροσώπου, Χρ. Ταραντίλη, στην ενημέρω
ση χτες των πολιτικών συντακτών, σε επισήμανση ότι από τη μία 
η κυβέρνηση λέει «ευχαριστώ» στους υγειονομικούς για τις προ- 
σπάθειές τους στην αντιμετώπιση της πανδημίας, ενώ από την 
άλλη, αξιοποιώντας τον νόμο για περιορισμό των διαδηλώσεων, 
καλεί στο αστυνομικό τμήμα και ασκεί διώξεις σε εργαζόμενους 
του κλάδου, που κινητοποιούνται διεκδικώντας ενίσχυση του δη
μόσιου συστήματος Υγείας. «Δεν συνιστά αυτό υποκρισία, ενώ υ
πάρχει ένταση του αυταρχισμού και της καταστολής;» ήταν το ε
ρώτημα που τέθηκε, με τον κυβερνητικό εκπρόσωπο να απαντά: 
«Η συγκεκριμένη κυβέρνηση δεν μπορεί να κατηγορηθεί για κά
τι τέτοιο. Τα όποια περιστατικά είναι στο πλαίσιο της προστα
σίας των πολιτών και των επαγγελματιών. Και αυτά τα μέτρα που 
έχουν παρθεί κατά καιρούς, είναι ανάλογα με την έκταση και την 
ένταση της πορείας»\

«Προστασία των πολιτών», λοιπόν, η καταστολή σε βάρος των 
υγειονομικών, που παλεύουν μαζί με εκατοντάδες συνδικάτα και 
μαζικούς φορείς για την υπεράσπιση της Υγείας του λαού, απένα
ντι στην πολιτική που τον αφήνει εκτεθειμένο και στην πανδημία...
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1  Μείζον θέμα οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

556.32 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΙΣΜΟΣ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ - ΜΗΝΥΜΑ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Μείζον θέμα οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Αλιβιζάτος: Δεν μπορούν να τους υποχρεώσουν, αλλά μπορούν να τους απαγορεύσουν να βλέπουν ασθενείς

Εντονο προβληματισμό προκαλεί σε κυβέρνηση και επιστήμονες το ανεμβολίαστο υγειονομικό προσωπικό

Μ
έγα θέμα έχει γίνει τα τελευταία 
24ωρα με τους γιατρούς και νο
σηλευτές που αρνούνται ή αδια
φορούν να κάνουν το εμβόλιο του κορονοϊ- 

ού. Σημειώνεται ότι στο νοσοκομείο «Αγιος 
Ανδρέας» στην Πάτρα όπου καταγράφεται 
μεγάλη διασπορά μέσα στο νοσοκομείο αλ
λά και στην πόλη, μόλις το 44% των εργα
ζόμενων από τους 1.300 συνολικά έχουν 
εμβολιαστεί, ενώ στο Πανεπιστημιακό Νο
σοκομείο του Ρίου, το ποσοστό είναι κοντά 
στο 60%, όπως δήλωσε ο διοικητής της 
6ης Υγειονομικής Περιφέρειας της χώρας 
Γιάννης Καρβέλης.

Στο θέμα παρενέβη χθες ο καθηγητής 
Συνταγματικού Δίκαιου Νίκος Αλιβιζά- 
τος, ενώ ο πρωθυπουργός απεύθυνε 
έκκληση να το ξανασκεφτούνόσοι υγει
ονομικοί δεν έχουν κάνει το εμβόλιο.

Τι μπορεί να γίνει 
με αυτούς τους γιατρούς

Κανείς δεν μπορεί να υποχρεώσει κά
ποιον να εμβολιαστεί εάν αρνείται για 
σοβαρούς λογούς συνείδησης, τόνισε 
στον ΣΚΑΙ 100,3 ο καθηγητής Συνταγ
ματικού Δίκαιου Νίκος Αλιβιζάτος, απαν
τώντας σε ερώτηση για το αν μπορεί να 
γίνει υποχρεωτικός ο εμβολιασμός για 
τους υγειονομικούς.

Στοναπόηχο του θορύβου που έχει δη- 
μιουργηθεί για υγειονομικούς που αρ- 
νούνται να εμβολιαστούν ο κ. Αλιβιζάτος 
τόνιοε πάντως πως το κράτος έχει άλλη 
υποχρέωση:

"Οφείλει να απαγορεύσει στο συγκε
κριμένο γιατρό - που δεν έχει εμβολια

στεί - να βλέπει ασθενείς και να τον εντά
ξει σε άλλη υπηρεσία χωρίς επαφή με 
ασθενείς". Οι εμβολιασμοί των γιατρών 
κυμαίνονται στο 80% και περισσότερο 
διαβεβαίωσε πάντως ο πρόεδρος του 
Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου Αθανά
σιος Εξαδάκτυλος, εξηγώντας ότι όσο η 
ενημέρωση γινόταν επαρκέστερη εμβο
λιάζονταν όλο και περισσότεροι.

Μήνυμα Μητσοτάκη 
στους υγειονομικούς

Έκκληση στους υγειονομικούς που 
δεν έχουν ακόμα εμβολιαστεί να το ξα- 
νασκεφτούν, έκανε ο Κυριάκος Μητσο- 
τάκης κατά την επίσκεψή του στις νέες 
κλίνες ΜΕΘ του Γενικού Νοσοκομείου 
ΚΑΤ, δωρεά του Ιδρύματος Σταύρος 
Νιάρχος.

"θέλω να επαναλάβω πόσο σημαντικό 
είναι εσείς οι υγειονομικοί να δίνετε 
πρώτοι το παράδειγμα του εμβολια
σμού. Γνωρίζουμε υπεράνω οποιοσδή
ποτε αμφιβολίας ότι τα εμβόλια που εγ- 
κρίνονται είναι ασφαλή πάνωαπ' όλα και 
αποτελεσματικά. Αποτελεσματικά ως 
προς τη δραστική μείωση της πιθανότη
τας να ασθενήσει κανείς και ως προς την 
ηπιότητα της νόσου στην απευκταία πε
ρίπτωση που κάποιος που έχει εμβολια
στεί τελικά αρρωστήσει", ανέφερε ο 
πρωθυπουργός και πρόσθεσε:

"Είναι πολύ σημαντικό εσείς, πάνω 
από όλα, να δίνετε το σωστό παράδειγ
μα. Η Πολιτεία δεν μπορεί σε αυτή την 
περίπτωση να δράσει κατασταλτικά και 
ούτε θα ήταν σωστό, θέλω να επικαλε
στώ την κοινή λογική των ανθρώπων

που βρίσκονται στην πρώτη γραμμή, 
ταγμένοι στην υπηρεσία να προστα
τεύουν το πιο πολύτιμο αναθό, την αν
θρώπινη υγεία. Τώρα που έχουμε περισ
σότερα δεδομένα, παρακαλώ αυτούς, 
οι οποίοι δεν είχαν εμβολιαστεί στο πα
ρελθόν, να το ξανασκεφτούν σοβαρά. 
Και ζητώ από εσάς που στην πλειοψηφία 
σας έχετε εμβολιαστεί, να μιλήσετε 
στους συναδέλφους σας και να εξηγή
σετε γιατί αυτή είναι η σωστή επ ιλογή για 
να προστατεύσετε τους εαυτούς σας και 
τους ανθρώπους που περιθάλπουν σε 
καθημερινή βάση".

Τσιόδρας: θα είχαμε 
αποφύγει τη διασπορά

Πανεπιστημιακοί αλλά και γιατροί κα
λούν τους συναδέρφους τους να εμβο
λιαστούν άμεσα υπάρχει άμεσος κίνδυ
νος για την δημόσια υγεία και μάλιστα

των ασθενών που έρχονται στα νοσοκο
μεία.

Ο Σωτήρης Τσιόδρας υποστήριξε πως 
θα είχαν αποφευχθεί αρκετά περιστατι
κά στην περίπτωση που είχε εμβολια
στεί όλο το υγειονομικό προσωπικό. 
"Υπάρχει αυτή αμφιβολία ένα σπέρμα 
δυσπιστίας που γεννούν καμιά φορά οι 
ψευδείς ειδήσεις ή υπερβολική επιστη
μονική ανησυχία Δεν εμβολιάζονται οι 
άνθρωποι και μεταδίδεται ο ιός".

Στο υπουργείο Υγείας έχουν φτάσει τα 
στοιχεία από τις υγειονομικές περιφέ
ρειες προκειμένου να διαπιστώσουν μέ
γεθος του προβλήματος που υπάρχει 
προκειμένου να δώσουν εκ νέου το δι
καίωμα στους υγειονομικούς για να εμ
βολιαστούν. Αλλωστε η κυβέρνηση με 
την άφιξη τωνεμβολίωνείχε δώσει προ
τεραιότητα στους γιατρούς και τους νο
σηλευτές αλλά αρκετοί όπως αποδει

κνύεται δεν το έπραξαν με αποτέλεσμα 
να υπάρξει διασπορά της νόσου.

Τα μαζεύει ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ σημείωσε 
πως πλέον οι νιατροί θέλουν όλοι να εμ
βολιαστούν-χωρίς να εξηγήσει γιατί δεν 
ήθελαν πριν- ωστόσο είπε ότι δεν υπάρ
χουν εμβόλια για να καλύψουν αυτές τις 
ανάγκες. "Μας λένε ότι προορίζονται 
για τις ευπαθείς ομάδες του γενικού 
πληθυσμού και μας λένε να εγγραφού- 
με σε αυτή τη λίστα", συμπλήρωσε ο Μι- 
χάλης Γιαννάκος, Χωρίς να εξηγήσει για
τί είναι αυτό πρόβλημα..

"Να μας δώσει μια δεύτερη ευκαιρία 
το υπουργείο" ξεκαθάρισε ο κ. Γιαννά
κος, τονίζοντας την ανάγκη να δημιουρ- 
γηθούν νέες λίστες εμβολιασμού για 
τους υγειονομικούς.
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1  Η ΠΟΕΔΗΝ ΓΙΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥΣ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.77 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η ΠΟΕΔΗΝ 
ΠΑΤΟΥΣ 
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥΣ 
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ 
ΑΘΗΝΑ, 4.
Με αφορμή τα όσα καταλογίζονται 
από την κυβέρνηση για χαμηλά 
ποσοστά εμβολιασμού σε υγειονο
μικούς η ΠΟΕΔΗΝ υποστηρίζει ότι 
ουσιαστικά την ευθύνη την έχει το 
υπουργείο Υγείας και η προβλημα
τική οργάνωση του εμβολιασμού 
που δεν επιτρέπει γρηγορότερους 
ρυθμούς εμβολιασμών στο ιατρικό 
και νοσηλευτικό προσωπικό. 
Σύμφωνα με τον πρόεδρο της 
ΠΟΕΔΗΝ το πρόβλημα έγκειται στο 
ότι όσοι τώρα επιθυμούν να εμβο
λιαστούν πρέπει να κάνουν αίτηση 
στην ηλεκτρονική πλατφόρμα με 
αποτέλεσμα το ραντεβού να κλεί- 
νεται σχεδόν δύο μήνες μετά.
Σε αυτό το πλαίσιο ο κ. Γιαννάκος 
τονίζει ότι απαιτείται ο εμβολια
σμός των υγειονομικών να γίνει 
εκτός ηλεκτρονικής πλατφόρμας.
0 κ. Γιαννάκος δίνει ένα συγκε
κριμένο παράδειγμα για να δείξει 
ποια είναι η αλήθεια πίσω από 
όλα όσα λέγονται εσχάτως. Στο 
«Ιπποκράτειο» Θεσσαλονίκης 
υγειονομικός νόσησε από κορωνο- 
ϊό πριν συμπληρωθεί η λίστα του 
νοσοκομείου με τους γιατρούς 
και νοσηλευτές που επιθυμούν να 
εμβολιασθούν.
Στη συνέχεια πήγε και δήλωσε 
συμμετοχή στον εμβολιασμό, εγ- 
γράφηκε στη λίστα, αλλά του είπαν 
ότι θα εμβολιασθεί σε δεύτερο 
χρόνο, αφού ελεγθεί πρώτα για 
αντισώματα.
Ελέγθηκε για αντισώματα και 
δεν διαθέτει. Αμέσως μετά πήγε 
λοιπόν να εμβολιασθεί στο εμβο- 
λιαστικό κέντρο του Ιπποκράτειου 
νοσοκομείου που εργάζεται και η 
απάντηση που έλαβε είναι ότι δεν 
υπάρχει διαθέσιμο εμβόλιο.
Τον παρέπεμψαν στην ηλεκτρονική 
πλατφόρμα για ραντεβού. Πράγ
ματι μπήκε στη πλατφόρμα και του 
έκλεισαν ραντεβού 19 Μάρτη για 
τη πρώτη δόση και 9 Απρίλη για τη 
δεύτερη.
Σύμφωνα με τον Μιχάλη Γιαννάκο 
«το ίδιο συμβαίνει και για τους 
συναδέλφους που δεν δήλωσαν 
συμμετοχή στη λίστα και τώρα 
επιθυμούν να εμβολιασθούν». 
«Ποιος υγειονομικός θα αποκτήσει 
αντισώματα στο τέλος του τρίτου 
κύματος της πανδημίας;» διερω- 
τάται ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
που ζητεί δεύτερη ευκαιρία εκτός 
πλατφόρμας για τους υγειονομι
κούς που θέλουν να εμβολιαστούν. 
0 εμβολιασμός των εργαζομένων 
στο Ε.Σ.Υ. παραμένει πρώτη προ
τεραιότητα, αναφέρει σε ανακοί
νωσή του το υπουργείο Υγείας. 
Συγκεκριμένα το υπ. Υγείας 
τονίζει πως ο εμβολιασμός του 
προσωπικού των νοσοκομείων και 
Κέντρων Υγείας του Ε.Σ.Υ., παρα
μένει πρώτη προτεραιότητα. 
Υπενθυμίζεται πως σύμφωνα με 
τα στοιχεία που έχουν συλλέξει 
οι εκπρόσωποι των εργαζομένων 
στο ΕΣΥ (ΠΟΕΔΗΝ), εκτιμάται 
ότι έχει εμβολιαστεί περίπου το 
50% του προσωπικού στα δημόσια 
νοσοκομεία της χώρας, συμπερι
λαμβανομένων των υπαλλήλων 
καθαριότητας, σίτισης, φύλαξης.
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1  Ο θόρυβος νίκησε τη δυσπιστία
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1117.1 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Προστρέχουν πλέον οι υγειονομικοί της Αχάίας για να εμβολιαστούν.

0 θόρυβος 
νίκησε 
τη δυσπιστία

Ουδέν κακόν αμιγές 
καλού: Ο σάλο 

μετέΒαλε το κλίμα 
μεταξύ γιατρών και 

νοσηλευτών που 
αμελούσαν ή είχαν 

προκατάληψη έναντι
ί εμβολίου

1

| «Ατομική ευθύνη ο εμβολιασμός»

Σε ερώτηση για τον εάν η κυβέρ
νηση σκέφτεται να λάβει διοικητι
κά μέτρα απέναντι στους νοσοκο
μειακούς που αρνούνται να εμβο
λιαστούν ο κυβερνητικός εκπρόσω
πος είπε: «Εκτιμούμε την προσπά
θεια που έχει κάνει το υγειονομικό 
προσωπικό οε αυτό τον αγώνα κατά 
της πανδημίας. Ωστόσο με αφορμή το 
χαμηλό ποσοστό των εμβολιασμών 
του υγειονομικού προσωπικού οτο 
νοσοκομείο της Πάτρας, θέλω να πω 
ότι είναι πολύ σημαντικό οι υγειονο
μικοί να έχουν εμβολιαστεί γιατί έρ
χονται σε επαφή με πολύ κόσμο και ευπαθείς ομάδες. Είναι πολύ ση
μαντικό για τη συνέχεια του αγώνα που δίνουμε όλοι κατά της πανδη
μίας να υπάρχει όσο το δυνατόν μεγαλύτερο ποσοστό εμβολιασμού». 
Επισήμανε ότι δεν έχει συζητηθεί το θέμα του υποχρεωτικού εμβο
λιασμού υπογραμμίζοντας ότι το ζήτημα του εμβολιασμού είναι θέμα 
ατομικής ευθύνης. «Καλούμε τους υγειονομικούς, τους οποίους σε
βόμαστε απόλυτα για τον ηρωικό αγώνα που έχουν δώσει, αυτούς που 
έχουν αρνηθεί να εμβολιαστούν να το κάνουν καθότι θα μπορούν να 
κλείσουν ραντεβού μέσω του συστήματος των ραντεβού. Οποιοσδή
ποτε θέλει να εμβολιαστεί μπορεί να το κάνει ανά πάσα στιγμή κλεί
νοντας το ραντεβού» είπε.

Η κυβέρνηση δεν θέτει 
ζήτημα υποχρεωτικότητας 
για τους υγειονομικούς

Της ΜΑΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogianniiipelop.gr

D
θόρυβος για το ανεμβολί- 
αστο προσωπικό που κα
λώς ή κακώς ξεκίνησε ει
δικά από τον «Αγιο Αν- 
δρέα», φαίνεται να βγάζει κά
τι καλό σε πανελλαδικό επί

πεδο. Αφενός κινητοποίησε 
το υπουργείο Υγείας να εστιά
σει στο συγκεκριμένο θέμα που 
γνώριζε από την πρώτη στιγ
μή ότι υπήρχε, κυρίως όμως 
ευαισθητοποίησε εκατοντάδες 
υγειονομικούς που σπεύδουν 
να εμβολιαστούν.
«Βλέπουμε μία κίνηση να 
υπάρχει και να έχει αλλάξει 
το αρνητικό κλίμα. Ελπίζουμε 
τις επόμενες ημέρες αυτό να 
αυξηθεί. Από την πλευρά μας 
προσπαθούμε να καλύψουμε 
όσο πιο άμεσα γίνεται όλα τα 
αιτήματα» μας είπε ο διοικη
τής της 6ης Υγειονομικής Πε
ριφέρειας Γιάννης Καρβέλης 
και πρόσθεσε:
«Καθημερινά στα εμβολιασπ- 
κά τμήματα της Πάτρας γίνο
νται πλέον των 400 εμβολί
ων. Χθες, για παράδειγμα, στο 
ΠΓΝΠ εμβολιάστηκαν 180 άτο
μα. Δεν χάνουμε καμία δόση 
και φυσικά οι υγειονομικοί που 
ζητούν να εμβολιαστούν μπαί
νουν σε προτεραιότητα». 
Ενδεικτικές περιπτώσεις της 
αλλαγής του κλίματος, στην πε
ριοχή μας, αποτελούν το ΠΓΝΠ 
και το Κέντρο Υγείας Βορείου 
Τομέα (Αγίου Αλεξίου).
Στο Πανεπιστημιακό Νοσο
κομείο, όπως μας ανέφερε ο 
αναπληρωτής διοικητής Δη- 
μήτρης Μπάκος εμβολιάστη
καν χθες 20 μέλη του υγειο
νομικού προσωπικού και άλ
λα 40 κατέθεσαν το σχετικό αί
τημα. «Υπάρχει αλλαγή κλίμα
τος κι αυτό είναι πολύ θετικό» 
μας είπε ο κ. Μπάκος.
Στο Κέντρο Υγείας Βορείου Το
μέα, το οποίο εμφανίζει υψηλά 
ποσοστά εμβολιασμού 88%, 
χθες ζήτησαν και εμβολιάστη

καν 16 άτομα (γιατροί, νοση
λευτές, βοηθητικό προσωπι
κό). Αν η ροή αυτή συνεχιστεί 
στη συγκεκριμένη υγειονομική 
μονάδα θα έχει εμβολιαστεί το 
100% του προσωπικού. 
Ανάλογη είναι η ζήτηση σε 
όλες τις υγειονομικές δομές 
της περιοχής.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΣ
Την αναστροφή του κλίματος 
επισήμανε, επισκεπτόμενος 
χθες το νοσοκομείο «Αγιος Αν- 
δρέας», ο πρόεδρος της Πανελ
λήνιας Ομοσπονδίας Εργαζο
μένων στα νοσοκομεία (ΠΟ- 
ΕΔΗΝ) Μιχάλης Γιαννάκος. 
Μετά τη συνάντηση που είχε ο 
κ. Γιαννάκος με τον πρόεδρο 
των εργαζομένων του «Αγίου 
Ανδρέα» Κώστα Πετρόπουλο 
και τον πρόεδρο του Σωμα
τείου Εργαζομένων του ΠΓΝΠ 
Σπύρο Ευαγγελάτο, εξέφρα- 
σε την απόλυτη συμπαράστα

σή του στους υγειονομικούς, 
οι οποίοι όπως είπε χαρακτη
ριστικά «από ήρωες πριν λί
γο καιρό πλέον παρουσιάζο
νται ως υπαίτιοι διασποράς 
της πανδημίας. Η διασπορά 
δεν οφείλεται στον μην εμβο
λιασμό διότι όλοι γνωρίζουμε 
πως ακόμα κι αν είχαν εμβο
λιαστεί δεν θα είχαν προλά
βει να αναπτύξουν αντισώμα
τα. Αλλωστε καθημερινά κα
ταγράφουμε και άλλους που 
έχουν εμβολιαστεί και κολλά
νε». Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
τόνισε ότι πρέπει να εμβολια
στεί το σύνολο του υγειονομι
κού προσωπικού. «Ηδη βλέ
πουμε μία αναστροφή του κλί
ματος γΓ αυτό και ζητάμε μία 
δεύτερη ευκαιρία από τη στιγ
μή που οι συνάδελφοι κατά 
εκατοντάδες ζητάνε να εμβο
λιαστούν. Υπήρξε η δυσπιστία 
της αρχής, θα πρέπει να τιμω
ρηθούν γΓ αυτό;».

| πεΛΟΠΟΗΝΗΧΟΣ

Γχραβουρες

ΠΑΤΡΑΪΚΟΣ, ΑΙΤΩΛΙΑ ΚΑΙ IONIA ΝΗΣΙΑ 
ΔΕΞΙΟΤΕΧΝΙΑ ΚΑΙ ΘΑΛΑΣΣΟΓΡΑΦΙΕΣ 

■ Η ΧΑΡΑΚΤΙΚΗ ΤΕΧΝΗ ΣΤΑΧΡΟΝΙΑΤΟΥ ΑΓΩΝΑ

■ 01 ΠΡΩΤΕΣ «ΕΙΚΟΝΕΣ» ΑΠΟ ΤΟΝ 16ο ΑΙΩΝΑ 

ΔΕΣΠΟΖΕΙ ΠΑΝΤΑ ΤΟ ΚΑΣΤΡΟ
■ ΤΟ ΧΕΙΡΟΓΡΑΦΟ ΤΩΝ ΓΑΛΛΩΝ

ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ
μητέρα της Επανάστασης

ΑΧΑΪΑ
λίκνο του αγώνα

Ζήσιε ίο 2021
με ιπν ΠεΛΟΠΟΝΝΗΧΟ

21 εκδόσεις με τα πρόσωπα, τα γεγονότα και 
τις τοποθεσίες-σύμβολα του Αγώνα στην Αχα'ί'α

ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΡΙΑΚΗ 7/2:

Γκραβούρες 
για το 1821

0 Οι πρωίες «εικόνες» από ιον 16ο αιώνα 0 Παιραϊκός, Αιτωλία και Ιόνια Νησιά 

Δεσπόζει πάντα το Κάστρο 0 Δεξιοτεχνία και θαλασσογραφίες

Το χειρόγραφο των Γάλλων 0 Η χαρακτική τέχνη στα χρόνια του Αγώνα

Από τις 3 Ιανουάριου
και κάθε Κυριακή δωρεάν με την «ΠτΚ»

ΚΥΡΙΑΚΗ 7 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2021 Qfc
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